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ــد احــداث متــرو اسلامشــهر پــس از ســفر رئیــس  رون
جمهــور بــه ایــن شهرســتان ســرعت گرفــت و در تــازه 
ــی  ــل ریل ــل و نق ــازمان حم ــر س ــول، مدی ــن تح تری

ــد  ...... ــی گوی ــهرداری اسلامشــهر م ش 12 2

فرمانــدار بهارســتان گفــت: یکــی از موضوعــات مهمــی کــه 
در ســفر اخیــر رئیــس جمهــور بــه ایــن شهرســتان بــر آن 
تاکیــد شــد و مــورد مطالعــه قــرار گرفــت امــکان اتصــال 

متــرو اسلامشــهر بــه بهارســتان بــود.
ــزود:  ــانه اف ــاب رس ــا اصح ــت ب ــی در نشس ــدالله نوح  عب
ایســتگاه متــرو اسلامشــهر کــه در حــال اجراســت و 

ــت ..... ــده اس ــام آن ش ــی از انج بخش

5

رهبر معظم  انقلاب:

 گلایه های تولیدکنندگان در کارگروهی 

با مشارکت آنان حل شود

انالله و انا الیه راجعون
جناب آقای علیرضا فاتحی نژاد فرماندار محترم قرچک

مصیبــت وارده را خدمــت شــما و خانــواده محترمتــان تســلیت عــرض 
نمــوده ، از خداونــد متعــال بــرای آن عزیــز ســفر کــرده غفــران و 
ــکیبایی  ــر و ش ــدگان صب ــایر بازمان ــما و س ــرای ش ــی و ب ــت اله رحم

ــم مســئلت مــی نمای
 هیئت تحریریه اتفاق روز

انالله و انا الیه راجعون
جناب آقای آرش صیادی مدیر عامل محترم شرکت عمران پرند
درگذشت پدر بزرگوارتان ما را نیز اندوهگین ساخت غفران و 
رحمت اللهی برای آن عزیز از دست رفته و سلامتی و طول عمر 

باعزت برای جناب عالی از پروردگار خواهانیم
هیئت تحریریه اتفاق روز

انالله و انا الیه راجعون
جناب آقای علیرضا فاتحی نژاد فرماندار محترم قرچک

مصیبت وارده را خدمت شما و خانواده محترمتان تسلیت عرض نموده 
، از خداوند متعال برای آن عزیز سفر کرده غفران و رحمت الهی و 

برای شما و سایر بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نمایم
 امید احمدی فرماندار رباط کریم

انالله و انا الیه راجعون
جناب آقای آرش صیادی مدیر عامل محترم شرکت عمران پرند
درگذشت پدر بزرگوارتان ما را نیز اندوهگین ساخت غفران و 
رحمت اللهی برای آن عزیز از دست رفته و سلامتی و طول عمر 

باعزت برای جناب عالی از پروردگار خواهانیم
 امید احمدی فرماندار رباط کریم

از اینکه زندگی بشر از گذشته تا کنون با مخاطرات طبیعی روبرو 
بوده بر کسی پوشیده نیست.خطرات طبیعی چون زلزله، سیل و 
طوفان همواره در گوشه گوشه جهان یافت می شود و حتی این 
رابطه  نکته کلیدی در  را می گیرد.اما  بسیاری  مخاطرات جان 
با مخاطرات محیطی، مدیریت بحران و کاهش ریسک ناشی از 
بحرانهاست.مدیریت ریسک در دنیا در دو مرحله قبل و بعد از 
بحران انجام میگیرد .در مرحله اول که مربوط به وضعیت ماقبل 
نوع  به  توجه  با  و  کرده  پذیر  پیشبینی  را  ریسک  است  بحران 
مخاطره تدابیری برای مواجهه با آن اتخاذ می کنند.این مرحله 
بخش اصلی مدیریت ریسک می باشد که از طریق آن آسیب 
پذیری در برابر مخاطرات طبیعی مثل زلزله و سیل کاهش می 
یابد.در این مرحله فرض وقوع فاجعه طبیعی پذیرفته می شود 
و در پی آن تمام راهکارهای ممکنه برای کاهش آسیب پذیری 
طراحی و اجرا میگردد.مثلا مقاوم سازی ساختمان در برابر زلزله 
و طوفان یکی از این موارد است.موضوعی که به نظر با توجه به 
است. نشده  توجهی  آن  به  اخیر  زلزله  در  مهر  تخریب مسکن 

بازسازی و بهسازی مسکن روستایی که همواره  از خطر پذیری 
بالایی برخوردارند یکی از مهمترین تدابیر در کاهش مخاطرات 
طبیعی از جمله زلزله است.از زلزله رودبار تا بم و اکنون زلزله غرب 
از بالابودن مخاطرات  کشور مهمترین عامل مرگ و میر ناشی 
سازه ای در کشور بوده است.تصاویر خرابی زلزله  اخیر در مناطق 
روستایی نشان می دهد که کیفیت سازه ای خانه های روستایی 
بسیار پایین است.امری که تنها زلزله به دولت مردان یادآوری 
می کند که فقط درباره بازسازی آنها حرف بزنند.یادمان نرفته 
که حادثه پلاسکو در نهایت به دلیل بی توجهی به ایمن سازی 
و پیشگیری از مخاطرات تخریب شده است.مرحله دوم مدیریت 
بحران مربوط به زمان و بعد از وقوع فاجعه است.در کشوری مثل 
ایران که همواره با مخاطرات طبیعی روبرو هستیم نباید صرفا به 
رفتارهای خودجش مردمی برای برخورد با بحرانها تکیه کنیم.

تجربه کشورهایی مثل ژاپن که بخصوص کشوری زلزله خیز است 
نشان میدهد که آنان از تشکیلات قوی برای برخورد با شرایط 
بحران برخوردارند.کشور ژاپن وزیر مدیریت بحران دارد که کارش 
کاهش  پایه ای  سیاست های  مورد  در  هماهنگی  و  برنامه ریزی 
 9 زلزله  است.مطالعه  بزرگ  بحران های  با  مقابله  نیز  و  ریسک 
ریشتری ژاپن در سال 2011نشان میدهد که چگونه اتاق بحران 
ژاپن از مرحله ابتدایی نجات تا تهیه امکانات ضروری و بازسازی 
را مدیریت کرده و حتی با بکارگیری روان شناسی بحران برای 
کرده  فعالیت  زده  بحران  مناطق  اجتماعی  نشاط  و  ایجاد شور 
است.درست است که مردم نوع دوست از هر روشی برای کاهش 
الام بحران دیده ها استفاده می کنند.اما این وظیفه دولتهاست 
تا بی منت و با سازوکارهای پیش بینی شده، هزینه های فجایع 
طبیعی را در مناطق بحران زده کاهش دهند.لازم است مدیریت 
مخاطرات طبیعی با تاکید بر افزایش آمادگی مواجهه با بحرانها، 
جدی تر توسط دولتها پیگیری شود.چرا که با شعار نمی توان 

زندگی از دست رفته زلزله زدگان را به آنها برگرداند.

عزیزاله نظری- مدیر مسئول

مدیریت مخاطرات طبیعی

سرمقاله

 وحید حاج سعیدی

یک برش دماوند در کافه زمین!

مقاله

ــوی  ــد. ب ــی آی ــای شــمال م ــالیزار ه ــوی ش    از آشــپزخانۀ ب
ــوی  ــی، ب ــای هیرکان ــگل ه ــرخدار و جن ــان س ــوب درخت چ
ــوی گل و لای  ــالاب هــای در حــال خشــک شــدن، ب لجــن ت
کــف رودخانــه و آبنــدان ... اینجــا ذائقــه مشــتریان حــرف اول 
را مــی زنــد! روی دیــوار قهــوه خانــه پــر اســت از عکــس هــای 
ــا زاده و  ــده ای آق ــمال! ع ــورده ش ــت نخ ــر و دس ــت بک طبیع
تــازه بــه دوران رســیده ســبیل بــه ســبیل هــم روی تخــت هــا 
ــد و منتظــر آمــاده شــدن  ــی نشســته ان ــی هــای چوب و صندل
ــیقی  ــش موس ــال پخ ــو در ح ــتند. رادی ــان هس ــفارش ش س

اســت.
    قهــوه چــی بــا یکــی از مشــتریان چــک و چانــه مــی زنــد 
کــه از آشــپزخانه دود بلنــد مــی شــود و بــوی ســوختگی مــی 

آیــد. 
-  پسر چی داره می سوزه؟! اون هواکشو روشن کن!

-  اوســتا چیــزی نیســت... تــالاب انزلــی رو آتیــش زدیــم یــه 
کــم دود مــی کنــه! 

-  باشــه فقــط مثــل اون دفعــه نشــه مــا نیــزار آتیــش بزنیــم و 
محیــط زیســت و وزارت نیــرو بگــن ایــن زمینــا مــال ماســت! 

حواســتو جمــع کــن...
-  چشم اوستا...

ــه  ــته، حوصل ــره نشس ــار پنج ــز کن ــت می ــه پش ــردی ک     م
اش ســر مــی رود و بــا عصبانیــت بــه قهــوه چــی مــی گویــد: 
ــد؟!  ــی ش ــا چ ــد م ــرش دماون ــه ب ــن ی ــره ای »داداش بالاخ

ــا!«  ــاله منتظریم ــت س بیس
    قهــوه چــی از بــالای عینــک تــه اســتکانی نگاهــی بــه مــرد 
مــی انــدازد و در حالــی کــه بــا دســتمال دور گردنــش، عــرق 
ــدا ...  ــد: »داداش دماون ــی گوی ــد م ــی کن ــاک م ــش را پ های
ــده پشــت  ــل و نماین ــر و وکی ــا وزی ــه نیســت ده ت لواســون ک
قضیــه باشــن و هلــو هلــو بــرو تــو گلــو! دویمــاً ... یــک بنچــاق 
حمــوم وقفــی از عهــد قاجــار آوردی مــال ســال هــزار و ســیصد 
ــا گیــر و گــور داره! لابــد جــاش  و درشــکه، کــه اونــم هــزار ت
ســند تــک بــرگ هــم مــی خــوای؟!« بشــین تــا آمــاده شــه...

    هــوا رو بــه تاریکــی مــی رود. قهــوه خانــه شــلوغ تــر مــی 
شــود. 

ــراق  ــلوار ب ــت و ش ــه ک ــخوان ک ــروی پیش ــتری روب     مش
ــد:  ــی گوی ــد و آرام م ــی کن ــدا م ــی را ص ــوه چ ــیده قه پوش
ــر  ــا دادی؟! 2000 مت ــه م ــه ب ــی ای ــه زمین ــن چ ــتا... ای »اوس
کــه از ســطح دریــا ارتفــاع داره... ماشــین کــه نمــی ره و بایــد 

ــا خــر و قاطــر مصالــح ببــرم.... بعدشــم همــش ســنگلاخه!«  ب
ــا  ــدارد ب ــت مشــتریان را ن ــه ان قُل ــه حوصل ــوه چــی ک     قه
ــای طــلا و  ــه ه ــد: »میخواســتی رگ ــی گوی ــی م ــی حوصلگ ب
نقــره تــوش باشــه؟! میخــوای اصــلًا بگــم هلــی کوپتــر منابــع 
ــی  ــای حضرتعال ــه بن ــح و عمل ــح مصال ــه صب ــح ب طبیعــی صب
ــاده کنــه؟! مــرد حســابی ... دُمــت کــه  ــلا پی رو ببــره ســر وی
ــه  ــم ک ــوه دادن ه ــت... رش ــل نیس ــا وص ــردن کلفت ــه دم گ ب
ــوز  ــل ی ــی مث ــی بین ــور هــم کــه م ــد نیســتی... آژان و مام بل
پلنــگ در حــال انقــراض مــی گُرخــی و کار رو تعطیلــی مــی 
کنــی... اصــلًا چطــوره وســط میــدون کلاردشــت یــا دور تــالاب 
کیاکلایــه لنگــرود بهــت زمیــن بــدم، ویــلا بســازی؟!« عجــب 

ــم امــروز... گیــری افتادی
ــوه  ــد. قه ــی آی ــار دستشــویی صــدای ســرفه م ــز کن     از می
ــه شــد!« ــده... مشــتری خف ــه: »پســر آب ب ــی زن چــی داد م

    شــاگرد دوان دوان بــا یــک پــارچ قرمــز پلاســتیکی و لیــوان 
ــگار ســرفه هــای  ــا ان اســتیل ســر میــز حاضــر مــی شــود. ام

مــرد تمامــی نــدارد. 
-  اوستا سرفش بند نمی آد. تو گلوش گیر کرده!

-  مگه چی سفارش داده؟ 
-  زمین های جنگل زیارت!

-  ای داد بیــداد ... پســر جــان مگــه بهــت نگفتــه بــودم اونجــا 
ــن  ــرده و نمــی شــه زمی رو دادســتان کل کشــور روش زوم ک

خــواری کــرد؟! کــی بهــت گفــت اونــو بــدی دســت مشــتری؟! 
حــالا چــه خاکــی تــو ســرمون بریزیــم؟! 

    مــرد کــه رنــگ و رویــش ســیاه شــده اســت بــه زمیــن مــی 
ــر  ــه نف ــد: »ی ــی زن ــد داد م ــا صــدای بلن ــوه چــی ب ــد. قه افت
زنــگ بزنــه اورژانــس...« بعــد هــم رو بــه مشــتریان مــی کنــد و 
داد مــی زنــد: »آقایــون زمیــن خــوار... تــا اطــلاع ثانــوی کافــه 

تعطیلــه... همگــی بــه ســلامت...«
    پســر جوانــی کــه ســاعت مــگا کانستلیشــن و گردنبنــد طــلا 
دارد و موهایــش را دم اســبی بســته مــی گویــد: »یعنــی چــی؟! 
ایــن همــه مــا رو عــلاف کــردی حــالا میگــی کافــه تعطیلــه؟!«

ــا  ــودی خــودت خبــر نداشــتی ... میــری بیــرون ی -  عــلاف ب
بیــام بــا پــس گردنــی بندازمــت بیــرون... بچــه مُزلّــف؟! فکــر 
ــوش  ــا... خ ــری باب ــه؟! ه ــه خبری ــه کاره ای ــات ی ــردی باب ک

ــدی... گَل
    کافــه خلــوت شــده اســت. مــرد دیگــر ســرفه نمــی کنــد. 
ــد.  ــی برن ــتان م ــه بیمارس ــد و او را ب ــی رس ــر م ــس س اورژان
قهــوه چــی، آشــپز و کارگــر هــا را دور هــم جمــع مــی کنــد 
ــا  ــری ه ــو بمی ــری از اون ت ــو بمی ــن ت ــا ای ــد: »آق ــی گوی و م
نیســت! ایــن بــار بــه خیــر گذشــت ولــی دادســتان بــا کســی 
ــد  ــغل جدی ــه ش ــر ی ــه فک ــد ب ــردا بای ــداره! از ف ــوخی ن ش

ــیم!«  باش
    از آشپزخانه بوی نیزار خیس و نیم سوخته می آید.

بنیــاد 1۵ خــرداد ســتاد  مدیرعامــل 
اجرایــی فرمــان امــام )ره( گفــت: در 
ــزار و  ــت« 2 ه ــی ولای ــرح مل ــب »ط قال
ــزار و  ــت ه ــت هف ــا ظرفی ــه ب 2۸ مدرس
۷۵۸ کلاس درس در مناطــق محــروم 
و روســتایی کشــور بــه شــکل کامــل 
ســاخته و تقدیــم دانش آمــوزان ایــن 

ــت. ــده اس ــق ش مناط
خــرداد،   1۵ بنیــاد  از  نقــل   بــه  
حمیدرضــا علیــان زادگان اظهارداشــت: 
بنیــاد از ســال 1۳۷1 و در قالــب »طــرح 
ملــی ولایــت« اقــدام بــه ورود بــه حــوزه 
مدرسه ســازی کــرده و تــا بــه امــروز 
یک هــزار و 2۶ مدرســه را در مناطــق 
ــت. ــرده اس ــداث ک ــور اح ــروم کش مح

ــاد در  ــن بنی ــدارس ای ــه داد: م وی ادام
کشــور  اســتان   2۸ شهرســتان   ۴09
اســتان های  و  اســت  شــده  احــداث 
کرمــان، خوزســتان، مرکــزی، همــدان و 
کهگیلویــه و بویراحمــد بیشــترین ســهم 
ــد. ــاد دارن ــن بنی ــدارس ای ــن م را از ای

بنیــاد  داشــت:  اظهــار  علیــان زادگان 
1۵ خــرداد بــه مناطــق حاشیه نشــین 
و محــروم پایتخــت نیــز توجــه ویــژه 
داشــته و ۷2 مدرســه بــا ۴0۷ کلاس 
درس را در 1۷ شهرســتان اســتان تهــران 

بــه بهره بــرداری رســانده اســت.

ساخت بیش از ۲ هزار مدرسه در 

»طرح ملی ولایت«
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استاندار تهران: مهمترین مسئولیت 
فرمانداران رسیدگی به امور مردم 

است

استاندار،  اتفاق روز، علیرضا فخاری در دومین نشست معاونان  به گزارش 
تهران در حرم عبدالعظیم  استان  فرمانداری و بخشداران  مدیران ستادی، 
حسنی)ع( در شهرری که با حضور وزیر کشور برگزار شد، افزود: فرمانداری 
مواجه  متعددی  مسائل  و  مشکلات  با  تهران  استان  های  شهرستان  های 
هستند که حل بخشی از آنها مستلزم تفویض اختیارات به فرمانداران است.

یادآورشد:  ها،  فرمانداری  در سطح  مختلف  جلسات  تعدد  به  اشاره  با  وی 
این جلسات سپری می شود که  در  ها  مدیران شهرستان  زمان  بیشترین 
باید با ادغام و کاهش تعداد آنها، زمان کافی برای رسیدگی به امور جاری 

را نیز فراهم ساخت.
کرد  اشاره  نظارتی  های  دستگاه  از  فرمانداران  از  برخی  گلایه  به  فخاری 
با  درگیری  مختلف،  های  ابلاغیه  و  مصوبات  وجود  با  گاه  داشت:  اظهار  و 
باید  رو  از همین  و  است  بر  انرژی  و  بر  زمان  بسیار  نظارتی  های  دستگاه 
نسبت به مدیریت این مساله و کاهش تعداد چالش ها در این میان برنامه 

ریزی و اقدام کرد.
و  ها  نامه  آئین  اجرای  در  ها  رویه  برخی  اصلاح  خواستار  تهران  استاندار 
این  انجام  و  شد  ها  شهرستان  سطح  برای  شده  انجام  های  ریزی  برنامه 
اصلاحات را مانع از مواجهه شدن با دستگاه های نظارتی و ایراد مشکلات 

قانونی برشمرد.
در این مراسم فرمانداران شهرستان های ۱۶ گانه استان تهران در حضور 
تحت  جغرافیایی  محدوده  مشکلات  بیان  به  کشور،  وزیر  وحیدی  سردار 
مدیریت خود پرداختند و خواستار کمک مدیران استانی و ملی برای رفع 

مشکلات شدند.
مقابله با ساخت و سازهای غیر مجاز، لزوم مدیریت جمعیت مهاجر ایرانی 
و غیر ایرانی، افزایش سرانه های مورد نیاز متناسب با افزایش جمعیت یا 
مهاجرت افراد، افزایش اختیارات استانداری و فرمانداری ها در مدیریت و 
تصمیم گیری برای برخی مسائل شهرستانی، افزایش سهمیه آرد نانوایی ها، 
اصلاح و افزایش ساختار اداری دستگاه ها متناسب با جمعیت هر شهرستان 
بخشداران  از  تعدادی  و  فرمانداران  سوی  از  شده  مطرح  مسائل  عمده 

شهرستان های استان تهران بود.

دانش آموزان دختر شهریار به 
مناطق عملیاتی اعزام می شوند

به گزارش اتفاق روز، فیاض اللهیاری درخصوص اعزام دانش آموزان به مناطق 
در سه  دارد  تصمیم  در سال جاری  داشت: شهرستان شهریار  اظهار  عملیاتی 
مرحله ۱۵ دستگاه اتوبوس و ۶۰۰ دانش آموز دختر را برای نخستین بار برای 
بازدید از مناطق جنگی به خوزستان اعزام کند؛ ما در مناطق عملیاتی استان 
خوزستان به منظور سرکشی و بازدید از نحوه آمادگی یادمان ها حاضر شدیم 
به جهت اینکه بتوانیم دانش آموزان دختر را در مرحله نخست در بهمن ماه در 

سه مرحله ۱۴ بهمن و ۱۹ بهمن و ۲۹ بهمن ماه اعزام کنیم.
وی بیان کرد: اگر اعزام دانش آموزان پسران ابلاغ شود این آمادگی وجود دارد 
که دانش آموزان دختر را نیز به همین تعداد بتوانیم به مناطق اعزام کرده تا از 
مناطق عملیاتی بازدید به عمل بیاورند، مناطقی که در نظر داریم مورد بازدید 
المبین و دهلاویه و هویزه و منطقه عملیات  قرار بگیرد مناطق عملیاتی فتح 
کربلای ۵ و شلمچه و ارودند کنار و ذوالفقاریه است که دانش آموزان در سه 

مرحله یاد شده از این مناطق بازدید می کنند.
وی تصریح کرد: در حوادث اخیر که در مهر و آبان ماه در کشور اتفاق افتاد 
پایینی داشتند و زیر ۱۸ سال بودند مواجه بودیم  افرادی که سن  با  بعضا ما 
و تحرکاتی از سوی برخی از افراد معروف و معاندین و شبکه های بیگانه که 
اتفاق می افتاد و حتی برخی از این جوانان اقداماتی را انجام دادند، این افراد 
و  ها  انتظار خانواده  از  زنند که خارج  اقداماتی می  به  این سن دست  اگر در 

جامعه است .
و  تبلت  خرید  حتی  توانایی  بعضا  که  کسانی  حتی  برهه  این  در  افزود:  وی 
از  بتوانند  و  شوند  گوشی  صاحب  تا  کردیم  می  کمک  نداشتند،  هم  گوشی 
فضای مجازی استفاده کنند و محرومیتی در تحصیل این عزیزان اتفاق نیفتد 
و ناچار بودیم چنین رویکردی داشته باشیم، از طرفی در فضای مجازی تعلیم 
و تربیت به خوبی اتفاق نمی افتاد و در حد آموزش و تدریس دروس بود، از این 
رو فعالیت هایی که در این فضا قرار می گرفت از جمله شبکه های اجتماعی 
خارجی و سایر شبکه ها از طرف ما مدیریت نمی شد و از سوی خانواده نیز 

توان مدیریتی خوبی وجود نداشت و مراقبت های لازم اتفاق نمی افتاد.
دانش  و  فرزندان  دهد  می  نشان  ها  بررسی  این  همچنین  کرد:  تصریح  وی 
بودند،  اجتماعی  های  تاثیر شبکه  تحت  دو سال  از  بعد  دانشجویان  و  آموزان 
سپاه  فرمانده  سلامی  سردار  ندانیم،  مقصر  را  عزیزان  این  اینکه  برای  البته 
توسط همین  ما  و گفت که  بیان کرد  معاند  به شبکه های  را خطاب  مطلبی 
جوان هایی که امروز شما آنها را فراخوانده اید به عنوان معترض به جنگ با 

شما خواهیم آمد و با شما مبارزه خواهیم کرد.
همین  با  داشت:  اظهار  شهریار  شهرستان  المؤمنین  امیر  ناحیه  سپاه  فرمانده 
جمله ای که سردار سلامی گفت ما برنامه ریزی را آغاز کردیم و به این نتیجه 
رسیدیم این جوانان را به اتفاق خانواده هایشان در محیطی آرام دعوت کنیم 
و به گفت وگو بپردازیم و متناسب با سوالات ذهنی آنها به بحث و گفت وگو 

پرداخته و اطلاعات و آمار در اختیار آنها قرار دهیم.
سربازانی  همان  ما  که  کردند  اعلام  رسما  عزیزان  این  از  تعدادی  گفت:  وی 
خواهیم بود که در برابر دشمنان ایران اسلامی خواهیم ایستاد و هر زمانی که 
لازم باشد در میدان بوده و آماده هرگونه جانفشانی برای مردم ایران و انقلاب 

اسلامی هستیم.

و  گلایه ها  گفتند:  انقلاب  معظم  رهبر   
همه   تولیدکنندگان  و  کارآفرینان  توقعات 
با  کارگروه  آن  حل  برای  و  است  درست 

مباشرت خود این افراد تشکیل داده شود.
به گزارش ایرنا، رهبر معظم انقلاب اسلامی 
تولیدکنندگان،  از  تن  صدها  دیدار  در 
کارآفرینان و فعالان عرصه های دانش بنیان، 
سریع  رشد  نیازمند  را  کشور  روشن  آینده 
به  اشاره  با  و  خواندند  اقتصادی  مستمر  و 
عدالت  با  توأم  اقتصادی  پیشرفت  اولویت 
و  تبیین دلایل  به  برنامه هفتم توسعه،  در 
تأکید  و  پرداختند  اقتصادی  رشد  الزامات 
معیشتی  محسوس  مشکلات  حل  کردند: 
رشد  خانوارها،  زندگی  دشواری های  و 

اقتصادی را کاملًا ضروری کرده است.
حضرت آیت الله خامنه ای با ابراز خرسندی 
فعالیت های  و  امیدوارانه  نگاه  روحیه،  از 
کارآفرینی  و  تولید  عرصه  فعالان  ملموس 
شده،  گفته  بارها  که  همانگونه  گفتند: 
توجه  با  کشور  رشد  ظرفیت  و  استعداد 
جغرافیایی  موقعیت  خدادادی،  منابع  به 
نیروی  بخصوص  و  سیاسی  و  بین المللی  و 
عرصه هایی  در  و  بالا  بسیار  انسانی، 
استثنایی است و به همین علت، آینده ملت 
و دورنمای پیشرفت ایران بسیار روشن تر از 

پیش بینی های کنونی است.
سال  نام  به  جاری  سال  نامگذاری  ایشان، 
را  اشتغال آفرین«  بنیان،  دانش  »تولید، 
گذشته  سال  دیدار  از  ناشی  حدودی  تا 
افزودند:  و  خواندند  اقتصادی  فعالان  با 
شد،  بازدید  قبل  روز  دو  که  نمایشگاهی 
نشان می داد کارهای نسبتاً خوبی در زمینه 
شعار سال انجام شده، ضمن اینکه سخنان 
درباره  دیدار  این  در  اقتصادی  فعالان 
پیشرفت اقتصادی کشور، امیدها و نویدهای 
نیمه  و شاخص های رسمی  خوبی می دهد 
نشان دهنده  عمدتاً  هم   ۱۴۰۱ سال  اول 

حرکت و رشد است.
به مسئولان دولتی حاضر در  انقلاب  رهبر 
رئیس جمهور  اول  معاون  بخصوص  دیدار 
حل  و  مطالب  پیگیری  برای  گفتند: 
اقتصادی  فعالان  بحق  توقعات  و  گلایه ها 
حضور  با  کارگروه هایی  دیدار،  این  در 
فعالان اقتصادی تشکیل دهید و با پیگیری 
مستمر، مشکلات را علاج کنید که در این 
محقق  هم  کشور  اقتصادی  رشد  صورت، 

خواهد شد.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به برخی 
البته  افزودند:  ایشان  از  تولیدگران  توقعات 
روش بنده ورود به مسائل اجرایی نیست اما 
راه را نشان می دهم و با اصرار و تأکید، آنها 

را دنبال می کنم.
رهبر انقلاب در ادامه سخنانشان در دیدار با 
تولیدگران، کارآفرینان و فعالان عرصه های 
مهم  و  اصلی  تبیین حرف  به  بنیان  دانش 
خود یعنی ضرورت رشد اقتصادی سریع و 

مستمر پرداختند.
تعطیلی  و  نود  عقب ماندگی کشور در دهه 
سالهای  برخی  در  اقتصادی  مسائل  نسبی 
این دهه و در نتیجه شاخص های منفی در 
که  بود  مهمی  واقعیت  مختلف،  بخش های 
ایشان در بیان ضرورت رشد سریع و مستمر 

اقتصادی، روی آن انگشت گذاشتند.
ضعف های  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
مدیریتی ومسائلی نظیر تحریم ها و تمرکز 
نتیجه  در  و  هسته ای  مسئله  بر  کشور 
علل  جمله  از  را  اقتصاد  شدن  شرطی 
نود  دهه  در  اقتصادی  ماندگی  عقب  مهم 

برشمردند.
نیازمند  را  عقب ماندگی  این  جبران  ایشان 
اقتصادی  مستمر  رشد  و  پیگیر  تلاش 
گفتند:  و  دانستند  سال  ده  در  حداقل 
توسعه،  هفتم  برنامه  در  علت  همین  به 
عدالت  با  توأم  البته  را  اقتصادی  پیشرفت 
دادیم چرا که عدالت مهم  قرار  اولویت  در 
است و اگر نباشد، پیشرفت حقیقی صورت 
رشد  میزان  اینکه  ضمن  است،  نگرفته 
متوسط هم هشت درصد قرار داده شده که 
اگر محقق شود، پیشرفت خوبی در ۵ سال 

آینده رخ خواهد داد.
رهبر انقلاب در تبیین چرایی نیاز به رشد 
مسئولان  همه  اقتصادی،  مستمر  و  سریع 
فعالان  و  تولیدگران  حاکمیتی،  و  دولتی 
دلیل   ۴ در  دقت  و  تمرکز  به  را  اقتصادی 
مشکلات  اول،  دلیل  فراخواندند؛  عمده 
های  دشواری  و  مردم  معیشتی  محسوس 

موجود در رفاه خانوارها بود.
بسیار مهمی  دلیل  را  این مشکلات  ایشان 
اقتصادی  سریع  رشد  ضرورت  درک  برای 
مشکلات  و  فقر  رفع  گفتند:  و  خواندند 
آسایش  و  رفاه  تأمین  و  مردم  معیشتی 
آنان، بدون رشد اقتصادی علاج پذیر نیست 
افراد دارای توانایی های  و همه مسئولان و 
زمینه  این  در  مالی،  و  فکری  مدیریتی، 

مسئولیت سنگینی دارند.
اقتصاد  در  ایران  جایگاه  ارتقاء  ضرورت 
برای  اشتغال  ایجاد  و  جهان  و  منطقه 
دیگری  دلیل  دو  فارغ التحصیل  میلیون ها 
بیان  زمینه  این  در  انقلاب  رهبر  که  بود 

کردند.

متخصصِ  جوانِ  وجود  گفتند:  ایشان 
او  بیکاری  اما  است  افتخار  تحصیل کرده 
کارآمد  جوان  است،  سرافکندگی  باعث 
امکان  و  شغل  کشور،  از  تحصیلکرده 
ایجاد  بدون  و  می خواهد  علمی  پیشرفت 
شغل برای آنان نباید بگوییم چرا مهاجرت 
این  برای  شغل  ایجاد  طبعاً  و  می کنند 
مجموعه عظیمِ متخصص و توانمندِ جوان، 

رشد سریع و مستمر اقتصادی می طلبد.
دلیل چهارم رهبر انقلاب در تبیین ضرورت 
رشد اقتصادی، وضع مبهم جمعیت کشور 
از لحاظ جوانی در آینده ای نه چندان دور 

بود.
کشور  جوان  جمعیت  گفتند:  ایشان 
بحمدالله اکنون خوب است اما با روند فعلی 
لحاظ  این  از  جمعیتی  آینده  فرزندآوری، 
و  سریع  رشد  با  باید  بنابراین  است.  مبهم 
در  زیرا  کنیم  ثروتمند  را  کشور  مستمر، 
نداشته  کافی  اندازه  به  جوان  که  روزی 
باشیم، ثروتمند شدن کشور ممکن نیست.

بیان  به  انقلاب  بعدی سخنان رهبر  بخش 
اقتصادی  رشد  تحقق  لوازم  و  الزامات 
اختصاص داشت. الزاماتی که بخشی از آنها 
و  اقتصادی  فعالان  به  برخی  مسئولان،  به 

بخشی هم به مردم مربوط می شود.
زمینه  این  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
و  تولید«  برای  سرمایه گذاری  »افزایش 
»ارتقاء بهره وری« را دو رکن مهم و الزام 
اساسی رشد اقتصادی خواندند و گفتند: در 
مصرف  چگونگی  جمله  از  بخش ها  برخی 

منابع طبیعی، بهره وری واقعاً پایین است.
بلند  برنامه  و  راهبردی  انداز  »وجود چشم 
مدت در دستگاههای اجرایی و حکومتی« 
آن  به  انقلاب  رهبر  که  بود  دیگری  الزام 
معمولاً  مسئولان  گفتند:  و  کردند  اشاره 
اما  دارند،  مدت  دراز  برنامه های  می گویند 
اگر داریم نباید دچار روزمرگی و تغییر چند 
روزه حرفها باشیم، چرا که این روزمره گی 

به همه جا و همه چیز ضربه می زند.
بخش  از  اجرایی  دستگاههای  »حمایت 
ایشان  که  بود  دیگری  خصوصی« ضرورت 

به مسئولان حاکمیتی گوشزد کردند.
زمینه  این  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
انقلاب  اوایل  در  کارها  همه  کردن  دولتی 
کشور  گفتند:  و  خواندند  مهم  خطایی  را 
اداره  خصوصی  بنگاههای  فعالیت  بدون 
نخواهد شد و این بنگاهها نیز بدون حمایت 
هم  اگر  و  نمی شوند  میدان  وارد  حاکمیت 

بشوند، موفق نخواهند بود.
و  دقیق  را،   ۴۴ اصل  سیاست های  ایشان 
عدالت  به  علاقه مند  عناصر  تأیید  مورد 
برادران  اجتماعی خواندند و گفتند: برخی 
سیاست ها  این  به  خوش نیت،   و  خوب 
درست  اعتراض  این  که  دارند  اعتراض 
به  متأسفانه  دولت،  چند  در  البته  نیست، 
که  نشد  عمل  درستی  به  سیاست ها  این 
لازم است با دقت، مراقبت، مدیریت و نظم 
و انضباط کاری، سیاست های کلی اصل ۴۴ 

اجرایی شود.
مهم  الزام  دیگر  فناوری«  و  دانش  »ارتقاء 
آن  به  انقلاب  رهبر  که  بود  اقتصادی  رشد 
پرداختند و توجه دانشگاهها و مراکز علمی- 

پژوهشی را به آن جلب کردند.
بسیاری  در  را  امروز  موفقیت های  ایشان 
در  علمی  نهضت  آغاز  از  ناشی  بخش ها،  از 
افزودند:  و  دانستند  قبل  پانزده سال  حدود 
علم  مقدم  از خطوط  باید  دانشمند  جوانان 
را  آرزو  این  تحقق  و  بگذرند  هم  جهانی 
اگر  بعد  سال  پنجاه  که  کنند  زمینه سازی 
کسی خواست از تازه های علم با خبر شود، 

مجبور باشد زبان فارسی یاد بگیرد.
»افزایش بهره وری« در همه بخشها از جمله 
دستگاه های  کارمندان  و  نیروها  فعالیت  در 
دولتی و در چگونگی مصرف منابع طبیعی 
رشد  الزامات  بحث  در  نیز  آب  جمله  از 
قرار  انقلاب  رهبر  تبیین  مورد  اقتصادی، 

گرفت.
ایشان »رقابت پذیر کردن کالاها و خدمات« 
افزایش کیفیت و کاهش قیمت محصول  با 
نهایی را از دیگر لوازم رشد اقتصادی کشور 
عرصه  در  مسئله  این  گفتند:  و  برشمردند 

صادرات اهمیت فراوانی دارد.
الزام  »بهبود محیط کسب و کار« ششمین 
دستیابی به رشد اقتصادی بالا و پایدار بود 
تأکید  آن  بر  بار  چندمین  انقلاب  رهبر  که 
مردم  که  کنیم  کاری  باید  گفتند:  و  کردند 
بتوانند به راحتی، تولید و کسب و کار و داد 

و ستد کنند.
ایشان تصمیم های متناقض و تغییرات مکررِ 
بهبود  موانع  جمله  از  را  مقررات  و  قوانین 
افزودند:  و  برشمردند  کار  و  کسب  محیط 
کنید.  علاج  را  متناقض  تصمیم گیری های 
جلسه  در  نیز  دو  هر  که  دستگاه  دو  گاهی 
می نشینند،  میز  یک  دور  دولت  هیئت 
اعلام  یکدیگر  متضاد  و  خلاف  تصمیم های 
می کنند. همچنین گاهی مقرراتی در دولت 
اعلام می شود اما ناگهان با برخاستن صدایی 
آن  برای  نیز  مدتی  که  کار  آن  مجلس،  از 
برنامه ریزی شده، لغو می شود که این اشکال 
مجلس  هم  و  دولت  هم  آن  مخاطب  که 

هستند، باید اصلاح شود.
»علاج راه دراز و پر پیچ و خم فرآیندهای 
اداری« نکته دیگری بود که حضرت آیت الله 
افزودند: در  و  اشاره کردند  آن  به  خامنه ای 
خوبی  کارهای  خدمات  واحد  پنجره  زمینه 
انجام شده است که در سایر بخشها نیز باید 
به معنای  البته مقررات زدایی  یابد  گسترش 

مراقبت زدایی نیست.
نظارتی  نهادهای  ایشان مداخلات سلیقه ای 
و غیر نظارتی را از دیگر موانع بهبود محیط 
مداخله  افزودند:  و  دانستند  کار  و  کسب 
قانونی در موارد خلاف باید انجام بگیرد اما 
مداخلات سلیقه ای و بی مورد و دخالت هایی 
که برخی نهادها بدون الزامات قانونی در کار 

مردم می کنند باید رفع شود.
تأمین  به  اهتمام  حضرت آیت الله خامنه ای، 
نیز  را  خصوصی  بخش  فعالیت های  مالیِ 
مورد تأکید قرار دادند و خاطرنشان کردند: 
برای کمک  توسعه،  تشکیل صندوق  اساس 
تشکیل  بدو  از  اما  بود  خصوصی  بخش  به 
گره  مختلف  دولت های  کار  هرگاه  تاکنون، 
از  برداشت  برای  قانونی  مجوز  و  خورده 
فراقانونی  استفاده  برای  نداشته اند،  صندوق 
هم  کار،  این  که  می کنند  مراجعه  بنده  به 

اشکال فنّی و هم اشکال نتیجه ای دارد.
مؤثر  عوامل  برشمردن  از  پس  انقلاب  رهبر 
در بهبود محیط کسب و کار، انضباط مالی 
در بودجه را الزام دیگری برای رشد اقتصادی 
مشکلات  دچار  بودجه  گفتند:  و  خواندند 
از  یکی  بودجه  کسری  و  است  ساختاری 
کشور  اقتصاد  برای  مسائل  مشکل سازترین 
است که از جمله اهداف جلسه شورای عالی 
اقتصادی سران قوا حل همین مشکل بود اما 

هنوز برطرف نشده است.
بودجه،  کسری  مسأله  در  افزودند:  ایشان 
موضوع تعهدات مالی بدون وجود منابع قابل 
اطمینان کاملًا مؤثر است و باید متوقف شود. 
البته گاهی این تعهدات از طرف خود دولت 
خواسته های  بدتر  آن  از  اما  می شود،  داده 
بدون  تعهد  زیادی  موارد  که  است  مجلس 

منابع مطمئن به دولت تحمیل می شود.
رفع موانع در واگذاری مدیریت ها به مردم، 
بخش  با  رقابت  از  دولتی  بخش  پرهیز 
خصوصی و جلوگیری از واردات بی رویه، سه 
الزام دیگری بود که رهبر انقلاب برای تحقق 

رشد اقتصادی به آنها اشاره کردند.
پایانی  بخش  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 

سخنانشان سه تذکر بیان کردند:
خصوصی  بخش  در  مثبت  رقابت   -۱
اقتصادی  بنگاه های  اما  است  پیش برنده 
خصوصی عرصه رقابت را از همکاری به ویژه 
در کارهای اقتصادی خارج کشور جدا کنند 

هم افزایی  یکدیگر  با  بزرگ  کارهای  در  و 
کنند.

۲- دستگاه های دولتی، شرکت های کوچک 
ایجاد  در  زیادی  نقش  که  را  متوسط  و 
توجه  مورد  دارند،  افزوده  ارزش  و  اشتغال 
زنجیره  در  بزرگ  بنگاه های  و  دهند  قرار 

تولید خود به آنها کمک کنند.
یکی  می تواند  تولید  تعاونی های  مسأله   -۳
از گره گشاترین کارها برای ایجاد اشتغال و 
کشور  در  اقتصادی  عدالت  ایجاد  بخصوص 

باشد.
سخنانشان  پایان  در  اسلامی  انقلاب  رهبر 
در  وجود  همه  با  دولتی  مسئولان  گفتند: 
حال کار و تلاش بسیار خوب هستند البته 
به گونه ای  را  اقدامات  و  جهت گیری ها  باید 
دنبال  به  مطلوبی  نتایج  که  کنند  مراقبت 

داشته باشد.
چه  انقلاب  رهبر  حضور  در  تولیدگران 

گفتند؟
و  تولید  فعالان  از  نفر   ۱۴ دیدار  این  در 
بخش  دانش بنیانِ  عرصه های  و  کارآفرینی 
پیشرفته  تجهیزات  حوزه های  در  خصوصی 
پزشکی، دندانپزشکی و داروسازی، خدمات 
سلولزی،  و  چوب  صنایع  مهندسی،  و  فنی 
صنایع  و  کشاورزی  نوشت افزار،  صنعت 
ساخت  آب شیرین کُن،  و  آبزی پروری 
و  تجدیدپذیر  انرژی های  بخش  تجهیزات 
گاز،  و  نفت  صنایع  خورشیدی،  سلول های 
و  اطلاعات  پردازش  پتروشیمی،  محصولات 
هوش مصنوعی، کسب و کارهای دیجیتال، 
صنعت فرش و نساجی به مدت یک ساعت 
دستاوردها  موفقیت ها،  از  گزارشی  نیم،  و 
و  گلایه ها  برخی  همچنین  و  تولیدات  و 
و  ارائه  خود  کاری  حوزه های  مشکلات 

پیشنهادهایی را نیز بیان کردند.
به  دولتی  خدمات  واحد  پنجره  ایجاد 
تعامل  شیوه  ارتقاء  تولیدکنندگان، 
تشکیل  شتابدهنده ها،  با  دستگاهها 
کنسرسیوم های دولتی و خصوصی به منظور 
ایجاد  نیمه تمام،  و  بزرگ  پروژه های  اجرای 
در  مدیریت  و  تصمیم گیری  واحد  ساختار 
اصلاح  مهندسی،  خدمات  صادرات  حوزه 
در  اراضی  واگذاری  امور  به  مربوط  قوانین 
و  جدی  برنامه  تعیین  کشاورزی،  بخش 
فناوری  زمینه  در  سرمایه گذاری  ارتقای 
غیر  فعالان  ساماندهی  مصنوعی،  هوش 
ملی  کارگروه  تشکیل  صنعت،  حوزه  رسمی 
گردش  در  سرمایه  مشکل  حل  نوشت افزار، 
قیمت گذاری  از  پرهیز  تولیدی،  واحدهای 
دستوری در مواردی که از ارز دولتی استفاده 
نمی شود، مدیریت مصرف انرژی و تخصیص 
رسمیت  به  بر  تأکید  سوخت،  یارانه  بهینه 
در  بخصوص  معنوی  مالکیت  شدن  شناخته 
کارخانجات  بازسازی  دیجیتال،  فناوری های 
جمله  از  نساجی  همچون  صنایعی  در  مادر 
نظرات مطرح شده از زبان تولیدکنندگان در 

این دیدار بود.
پژوهشکده  رئیس  عبدالاحد«  »محمد 
این  در  تهران  دانشگاه  سرطان  الکترونیک 
حوزه  در  دستگاه  نخستین  کرد  اعلام  دیدار 
ساخته ایم  را  ایرانی  کاملا  سرطان  جراحی 
درمانی  مراکز  به  آن  از  ۲۰دستگاه  حدود  و 
و »وحید خدامی«  کشور تحویل شده است 
رناپ  گستر  درمان  شرکت  مدیرعامل 
)پزشکی نوین( نیز گفت که مفتخریم اعلام 
را   )mRNA( رناپ  راهبردی  فناوری  کنیم 

در کشور توسعه داده و عملیاتی کرده ایم.
عامل شرکت  مدیر  رحیمی«  موسوی  »علی 
طرحی  با  »باید  کرد  تأکید  آریانا  سد  تونل 
بخش  اجرایی  و  مالی  ظرفیت  از  جدید 
خصوصی در اجرای پروژه ها و ایجاد اشتغال 
پایدار در کشور بهره  برُد« و »حمید حمدانی« 
مدیر عامل گروه صنعتی پاک چوب نیز خاطر 
نشان کرد »یکی از مهمترین مشکلات زراعت 
چوب در کشور، قوانین مربوط به امور اراضی 
و منابع طبیعی است که نیاز به اصلاح دارد«.

رهبر معظم  انقلاب: گلایه های تولیدکنندگان 
در کارگروهی با مشارکت آنان حل شود

خبر

بازدید معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی 

فرماندار شهرستان رباط کریم از اداره 

ارشاد فرهنگ اسلامی

رباط  شهرستان  فرماندار  اجتماعی  و  امنیتی  معاون  روز،  اتفاق  گزارش  به 
کریم از اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان بازدید نمود.

در آستانه برپایی جشن های چهل و چهارمین سالگرد پیروزی شکوهمند 
انقلاب اسلامی مظاهر عشوری معاون سیاسی ، امنیتی و اجتماعی فرماندار 
در بازید از اداره فرهنگ وارشاد اسلامی و دیدار با رئیس و کارکنان این اداره 
ضمن گرامیداشت دهه مبارک فجر بیان داشت :  انقلاب اسلامی ایران یک 
اتفاق در  این  لیکن  رود  به شمار می  اسلام  تاریخ جهان  در  بزرگ  رویداد 

منطقه به ویژه کشورهای مسلمان تاثیرات بسزایی داشته است .
وی افزود :  امسال به مناسبت چهل و چهارمین سالگرد پیروزی شکوهمند 
انقلاب اسلامی برنامه های متنوع تدارک دیده شده است که این برنامه ها 

شور و نشاط اجتماعی را بیشتر و امیدآفرینی میکند
 عشوری در ادامه بیان داشت: مهم ترین اثرات این برنامه ها دشمن شناسی 
و بصیرت افزایی است و با توجه به اغتشاشات اخیر و توطئه های دشمنان و 
معاندین ضروری است که برنامه های امسال دهه فجر با شکوه هر چه تمام 

تر برگزار شود .

 پیاده رو برای عابران است
 یا دست فروشان؟

  از معضلاتی که سالهاست گریبان عابران برخی از مناطق شلوغ شهرستان را گرفته، 
وجود بساط دست فروشانی است که در سرما و گرما در پی به دست آوردن لقمه نانی 
برای خود اند؛ البته با کم عرض کردن پیاده رو و مختل نمودن عبور و مرور شهروندان. 
و همچنین بعضی از مغازه دارانی که به متراژ فضای داخلی ملک خود قانع نشده و با 
قرار دادن وسایل اضافی در مقابل ملکشان،راه تردد را بر عابران تنگ کرده اند. درکنار 
این هستند کاسبانی هم که با نصب پل های فلزی بر روی جوی آب مقابل مغازه یا قرار 
دادن تجهیزات تبلیغاتی در خیابان حتی برخی مواقع اجازه پارک خودرو را به رانندگان 
خیابان نیز نمی دهند. اگر جنبه کسب و کاری مسئله را کنار بگذاریم، باید گفت در 
کنار معضل ایجاد شده، از نگاه بصری نیز این عمل چیزی جز شلوغی و بهم ریختگی 
چهره شهر را به ارمغان نمی آورد. و در ادامه انجام چنین رفتاری باعث خواهد شد در 
زمان های پرتردد از جمله عصرها شهروندان مجبور شوند تا عبور و مرور خود را به جای 

پیاده رو از وسط خیابان انجام دهند.
 در این موقع است که این فعل چیزی جز خطر را برای عابران و مزاحمت و استرس 
در رانندگی را برای خودروهای خیابان به ارمغان نمی  آورد. و خدای ناکرده در صورت 
بروز حادثه این راننده و عابر هستند که درگیر مراجع قضایی و ... می شوند. و مقصر 
اصلی مشغول کسب و کار خود است. به طوریکه قانونگذار برای راحتی عبور و مرور 
در پیاده روها و جلوگیری از مزاحمت های احتمالی، مواد قانونی را در نظر قرار داده 

است که برخی عبارتند از:
۱-  در تبصره یک بند دو ماده ۵۵ قانون شهرداریها: سد معابر عمومی و اشغال پیاده 
روها و استفاده غیرمجاز آنها و میدان و پارک ها و باغ های عمومی برای کسب یا 
سکنی و یا هر عنوان دیگری ممنوع است و شهرداری مکلف است از آن جلوگیری و 
در رفع موانع موجود و آزاد کردن معابر و اماکن به وسیله ماموران خود راساً اقدام کند.

۲-  تبصره شش ماده ۹۶ قانون شهرداریها: اراضی، کوچه های عمومی، میدان ها، پیاده 
روها، خیابان ها و به طور کلی معابر و بستر رودخانه، نهرها و مجاری فاضلاب شهرها، باغ 
های عمومی، گورستان های عمومی و درخت های معابر عمومی واقع در محدوده شهر 
که مورد استفاده عمومی و درخت های معابر واقع در محدوده شهر که مورد استفاده 

عموم است، ملک محسوب و در مالکیت شهرداری است.
 باتوجه به محتوای ذکر شده باید گفت مزاحمت و تجاوز به پیاده روها در عمل محدود 
کننده راحتی دسترسی آسان عابران از محل های تعبیه شده است. پس علاوه بر وجوب 
رعایت حال مردم توسط  کاسبان محترم، لازم است تا اتاق اصناف و مراجع ذیصلاح 
نسبت به آموزش وظایف قانونی کسبه در رعایت موارد تشریح شده همت کنند و در 
ادامه شهرداری ها نیز باتوجه به نزدیک شدن به ایام پایانی سال و افزایش تردد عابران 
در سامان دهی پیاده روها پیش بینی های لازم را شکل دهند تا شاهد خدشه دار شدن 

حقوق شهروندان و وقوع حوادث ناگوار برای آن ها نباشیم.
 داود مبهوت

ماشاالله به این انشاالله
کامل  قطعی  لزوم  درباره  از مسئولان  یکی  از  را  تصویری  گزارشی  اتفاق  بر حسب   
اینترنت در زمان برگزاری آزمون سراسری دیدم. در ابتدا شوکه شدم. لحظه ای تصور 
کردم وزیر محترم ارتباطات است و دارد درباره دستاوردی مهم برای افزایش سرعت 
اینترنت و پهنای باند و ... سخن می گوید. اما در کمال تعجب دیدم میهمان محترم 
برنامه می گوید انشاالله در زمان آزمون سراسری اینترنت باید به شکل کامل قطع شود. 
نکته جالب برای من کمک گرفتن آن عزیز از اصطلاح " انشاالله" در محتوای کلامش 

بود. و به حس این حقیر چقدر هم آن را با تاکید و غلظت عنوان می کرد.
 در ادامه صحبت ها بود که با معرفی مجری تازه شیر فهم شدم که شاهد فیض بردن 
از محضر مدیری از سازمان سنجش هستم. الغرض در ادامه وقتی که مجری از بسنده 
کردن به قطع منطقه ای اینترنت به خاطر ایجاد مشکلات احتمالی برای شهروندان 
سخن راند، این میهمان بود که با حالتی حق به جانب هر دو پایش را در یک کفش 
کرده و اعتقاد داشت مرغ یک پا دارد و الِا و بلِا باید کل اینترنت و آن هم به شکل 
گستره قطع شود؛ تا خدای ناکرده عده ای سودجو را به صرافتِ شیطنت و زیر آبی 

رفتن نیندازد.
 باتوجه به شرح ماوقع حال اینجا جا دارد تا به عنوان یکی از پشت کنکوری های قدیمی 
و با سابقه که اگر از سعادت حضور در دانشگاه آن هم در رشته مورد علاقه محروم 
مانده اما حداقل دارای حق آب و گلی در حد خوردن کیک و ساندیس سر جلسات 
آزمون سراسری بوده به افاضات مسئول محترم تکمله ای بزنم و به محضر مستطابشان 
پیشنهادی را عرض کنم. آن هم این که ای عزیز برادر اصلًا چرا قطع اینترنت؟ چرا به 
جای محروم کردن بیش از ۸۰ میلیون نفر از همین سعادت نصیب شده در استفاده از 
اینترنت پر سرعت، نیاییم و نهایتاً چند صد هزار نفر داوطلب را به سیاره ای دیگر انتقال 
ندهیم تا علاوه بر دوری از هرنوع وسیله ارتباطی، در ادامه احتمال سوء استفاده در 
آزمون را نیز در فضایی کاملا ایزوله شده به حداقل نرسانیم؟!! چون از حق به دور است 

که کار و زندگی چند ده میلیون نفر را تعطیل یک آزمون کنیم.
 در پایان باید بیفزایم که نمی دانم گرفتن چنین تصمیماتی توسط برخی از مسئولان 
آن هم احتمالا بدون پیش بینی تمامی جوانب ریز و درشت کار چه نتایجی را می تواند 
برای کسب و کار و زندگی شهروندان به بار آورد. و آیا ما مردم نباید در هنگامه استماع 
بیاناتی از این قبیل از ایزد منان صبر جمیل بطلبیم و اجر جزیل چشم بداریم تا ثواب 
اجرای این نوع نیات را در صورت اشتباه بودن)تاکید می شود اشتباه بودن( حسنه 

ای کند در کارنامه اعمالمان برای روز بازپسین و عقابی برای مسئولان تصمیم گیر ؟
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اقتصاد
اخبار

فرماندار رباط کریم: ۵۰ تن آرد یارانه ای 
به نانوایان شهرستان اختصاص داده شد

رباط کریم – اتفاق روز - فرماندار شهرستان رباط کریم گفت : در 
راستای کمبود سهمیه آرد شهرستان با پیگیری های انجام شده ۵۰ 
تن آرد یارانه افزون بر سهمیه قبل به واحدهای نانوایی این شهرستان 

اختصاص یافت.
به گزارش خبرناگار اتفاق روز ، امید احمدی در جلسه فوق العاده 
کارگروه آرد و نان شهرستان رباط کریم که با حضور حجت السلام 
ترابی امام جمعه و اعضای کارگروه آرد و نان در فرمانداری شهرستان 
رباط کریم برگزار شد افزود: نان غذای اصلی مردم است و دسترسی 
ملت به انواع نان سالم، بهداشتی از دغدغه های دولت بوده وبا توجه 
به میزان بالای یارانه ای که هر سال به تولید آن در کشور اختصاص 
داده می شد، دولت با طراحی یک سیستم مناسب و جامع از ضایعات 
آرد و نان تولیدی جلوگیری کرد و با هدفمندسازی به صورت مرحله 
ای نان سالم به دست مردم می رسد.وی با بیان اینکه رشد جمعیتی 
شهرستان خصوصا د رشهر پرند ۱۷ درصد بیشتر از استاندارد کشوری 
است افزود: دستگاه های متولی توزیع آرد و نان در شهرستان به گونه 
ای مدیریت کنند تا مشکلات موجود آرد و نان برطرف شود و در این 
راستا باید به نحوه مصرف آرد نانوایی ها نظارت و بطور دقیق مشخص 
شود چه میزان از این سهمیه پخت می شود، تیم های بازرسی به 
صورت مداوم بر نحوه عملکرد نانوایی نظارت می کنند واین کنترل و 
نظارت بر نانوایی ها طوری باشد تا از بروز هرگونه تخلفات اعم از گران 

فروشی، کیفیت پایین و کم فروشی جلوگیری بعمل آید.
وی بیان داشت: با تصمیم های گرفته شد در صورت مشاهده تخلفات 
در واحدهای نانوایی به غیر از جریمه ریالی در صورت نیاز از سهمیه 
آرد واحد متخلف کاهش و به سهمیه آرد نانوایی های دیگر همان 
محله اضافه می گردد تا مردم آن منطقه دغدغه کمبود نان را نداشته 
نان در  اهمیت ساعت پخت  به  اشاره  با  رباط کریم  باشند.فرماندار 
نانوایی های شهرستان گفت: به منظور رضایتمندی شهروندان، باید 
نظارت و بازرسی بر نانوایی ها از سوی دستگاه های متولی بصورت 
منظم برای رعایت ساعت پخت نان انجام و با نانوایی های متخلف 
ترابی،  السلام  ، حجت  ادامه  برخورد شود.همچنین در  قانون  طبق 
اشاره  رضایتمندی شهروندان  به  کریم  رباط  امام جمعه شهرستان 
و خاطرنشان کرد: بازرسی و نظارت بر پخت و عرضه نان در نانوایی 
ها بر اساس برنامه ریزی دقیق و منظم صورت گیرد و دستگاه های 
متولی، باید از طریق رسانه ها، نصب بنر و ... نسبت به اطلاع رسانی 

نسبت به رضایتمندی شهروندان اقدام نمایند

قیمت بلیت هواپیما آزاد شود، ناوگان 
نوسازی می شود

تابع عرضه  اگر نرخ ها  اینکه  بیان  با  انجمن شرکت های هواپیمایی  دبیر 
و تقاضا باشد، شرکت ها  می توانند خود را بازسازی کنند، گفت: این کار 
باعث افزایش ناوگان و افزایش سهم حمل ونقل هوایی از کل حمل ونقل 

کشور خواهد شد.
سهم  افزایش  امکان  آیا  اینکه  به  پاسخ  در  سامانی   اسعدی  مقصود 
قیمت گذاری  روی  که  فشاری  اگر  گفت:  دارد،  وجود  هوایی  حمل ونقل 
وجود دارد برداشته شده و نرخ ها تابع عرضه و تقاضا باشد و شرکت ها 
بتوانند خودشان را بازسازی کنند، باعث افزایش ناوگان و افزایش سهم 

حمل ونقل هوایی از کل حمل ونقل کشور خواهد شد.
وی همچنین در پاسخ به اینکه در شرایط تحریمی، امکان ورود هواپیما 
را  کار  این  که  می کنند  تلاش  شرکت ها  کرد:  بیان  داریم؟  را  ایران  به 
انجام دهند و راهکارهایی وجود دارد که شرکت ها با دور زدن تحریم ها 
بتوانند هواپیما وارد کنند.پیش از این دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی 
با بیان اینکه حمل و نقل هوایی یک درصد حمل ونقل کشور را به خود 
اختصاص داده است، گفته بود: به طور میانگین سالانه ۱۸ میلیون مسافر 
از طریق هواپیما جابه جا می شوند، درحالی که عمده مسافران، مدیران 
حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  سامانی  هستند.اسعدی  برخوردار  قشر  و 
حدود ۵۰ درصد ناوگان به دلیل کمبود سرمایه در گردش زمین گیر است، 
گفته بود: اکنون از ۳۳۰ هواپیما  ۱۷۵ فروند عملیاتی است. شرکت ها 
تلاش می کنند ناوگان را افزایش دهند اما بیشتر شرکت ها توان این کار 
باعث  بلیت  نرخ  متعادل سازی  عدم  هستند.  زیان ده  عمدتا  و  ندارند  را 
و  باشند  نداشته  نوسازی  و  سرمایه گذاری  امکان  شرکت ها  که  می شود 

 اگر این روند ادامه یابد، تابستان آینده همین ناوگان را نخواهیم داشت.

“عزیزنژاد” رئیس هیات امنای بانک 
کارگشایی شد

صمد عزیزنژاد به عنوان عضو و رئیس هیات امنای بانک کارگشایی منصوب شد.
 صمد عزیز نژاد عضو هیات مدیره با حکم ابوالفضل نجار زاده سرپرست این بانک، 
به عنوان عضو و رئیس هیات امنای بانک کارگشایی معرفی شد.در حکم نجارزاده 
بانک کارگشایی در  با عنایت به ماموریت و اهداف  خطاب به عزیزنژاد آمده است؛ 
زمینه ارائه خدمات بانکی به مشتریان، امید و انتظار براین است که با برنامه ریزی 
مناسب و استفاده از ظرفیت آن بانک اقدامات مطلوب و موثری در دستور کار قرار 
بگیرد.وی در ادامه نیز پیگیری و عملیاتی سازی اهداف و سیاست های دولت در 
حوزه توسعه تسهیلات و خدمات خرد، تعیین ساز و کار متنوع سازی وثایق برای 
مشتریان، استفاده از روش های نوین در راستای توسعه کسب وکار، ارتقای امنیت 
جهت  روز  های  فناوری  بکارگیری  و  کشور  سراسر  در  کارگشایی  بانک  واحدهای 
توسعه کارکردها را در راستای تسهیل در اعطای وام خرد و ارائه خدمات بهینه به 
از ۹ دهه همواره  با گذشت بیش  بانک کارگشایی  مردم خواستار شد.گفتنی است 
مشغول ارائه خدمات متمایز و منحصر به فرد درنظام بانکی کشور بوده است و درحال 
حاضر با ۳ شعبه درتهران، ۱۳ شعبه و ۴۲ دایره در سایر استان ها مشغول به ارائه 

خدمات به مردم و مشتریان می باشد.

سیداحسان  روز،  اتفاق  گزارش  به 
خبرنگاران  جمع  در  خاندوزی 
مورد  در  ایسنا  سوال  به  پاسخ  در 
نفره  ه   هیات  قضایی  مصونیت  علت 
مولدسازی اظهار کرد: طبق تجارب 
گذشته زمانی که دولت با بخش غیر 
کار  باید  تعامل می شود  وارد  دولتی 
کارشناسی و شفافیت صورت بگیرد 
که فساد شکل نگیرد. باید پیمانکار 
از این مطمئن باشد که پروژه ای که 
قابل  به راحتی  می کند  کار  آن  روی 
او  از  نیست  قرار  و  نیست  برگشت 
فعالان  به  فرایند  این  شود.  گرفته 
اقتصادی اطمینان خاطر می دهد. بر 
این اساس ۸۵ میلیون نفر ناظر همه 

مصوبات هستند.
از  قبل  سامانه  یک  رونمایی  از  او 
این  افزود:  و  داد  خبر  ۲۲بهمن  
سامانه قبل از ۲۲ بهمن ماه رونمایی 
در  می توانند  مردم  همه  و  می شود 
مولدسازی  مصوبات  تک تک  مورد 

اظهار نظر کنند.
وزیر اقتصاد با تاکید بر اینکه سال های 
سال است که پروژه های عمرانی در 
کشور عقب افتاده است، عنوان کرد: 
در مقابل تعداد زیادی دارایی وجود 
دارد که بی استفاده مانده است. این 
پروژه های  مصوبه کمک می کند که 
شود  اجرایی  دستگاه ها  عمرانی 
طلای  تکه  یک  نفر  یک  اگر  حتی 
بی استفاده در خانه خود داشته باشد 
سعی می کند آن را تبدیل به چیزی 

کند که سودآور باشد.
بخش  و  دولت  بین  بی اعتمادی  به 

خصوصی دامن نزنید
خاندوزی در ادامه با اشاره به کسری 
که  کشوری  در  کرد:  عنوان  بودجه 
با کسری بودجه مواجه است  دولت 
افزایش  حقوق ها  دارند  توقع  همه 
باشد  کاهشی  مالیات  نرخ  اما  یابد 

جیب  به  سود  که  زمانی  تا  اما 
تولیدکننده و صادرکننده نرود چرخ 

اقتصاد نمی چرخد.
به  نباید  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
بی اعتمادی دولت و بخش خصوصی 
این  به  دولت  کرد:  اظهار  زد،  دامن 
بر  تاکید  با  که  است  رسیده  نتیجه 
گرفته  فساد  جلوی  باید  شفافیت 

شود.
به  اشاره  با  همچنین  اقتصاد  وزیر 
اصرار برخی از دستگاه ها بر مصوبات 
مانند  اگر  کرد:  عنوان  خودشان 
ماجرای خودرو نهادی روی مصوبات 
مشکل  دچار  کند  اصرار  خود 
می شویم اگر هم قرار است مصوبه ای 
باید  متوقف شود  آن  اجرای  یا  اجرا 
زمان آن به صورت شفاف اعلام شود.

درستی  سیاست  ارزی  تعهد  اخذ 
است

خاندوزی در ادامه با تاکید بر اینکه 
تحریم  شرایط  در  ارزی  تعهد  اخذ 

کرد:  اظهار  است،  درستی  سیاست 
خود  ارز  صادرکننده  می رود  توقع 
از  باید  موضوع  این  و  برگرداند  را 
شود.  آغاز  دولتی  صادرکنندگان 
نفتی  صادرکنندگان  تعهد  حتی 
تحریم  دلیل  به  آنها  اطلاعات  که 
محرمانه است باید نزد بانک مرکزی 
و  تولیدکنندگان  باشد.  مشخص 
انتظارات  به  نباید  صادرکنندگان 
همین  زیرا  بزنند  دامن  تورمی 
موضوع باعث گران شدن مواد اولیه 

حوزه خودشان می شود.
در  ما  همه  مصلحت  داد:  ادامه  او 
ثبات اقتصاد کلان است و توقع ما از 
این  و صادرکنندگان  تولیدکنندگان 
است که از ارز رسمی کشور حمایت 
کنند و فقط منفعت صنف خودشان 

را نبینند.
باید نرخ سود بانکی شفاف باشد

اینکه  بیان  با  ادامه  در  اقتصاد  وزیر 
موضوع نرخ سود بانکی جدی است، 

عنوان کرد: تنگنای اعتباری به جهت 
مرکزی  بانک  تورم  کنترل  سیاست 
طبیعی است. در عین حال نباید در 
شبکه بانکی بی قاعدگی وجود داشته 
باشد. اگر نرخ سود بانکی ۱۸ درصد 
است بانک ها نباید نرخ شکنی کرده و 

از این میزان بالاتر بروند.
از  گلایه  این  داد:  ادامه  خاندوزی 
شده  مطرح  دولتی  بانک های  سوی 
است که از آنجا که ضابطه را رعایت 
می کنند سرمایه از این بانک ها بیرون 
بیشتر  دیگر  بانک های  زیرا  می رود. 
پرداخت  سود  دولتی  بانک های  از 
می کنند. بانک های بدحساب نباید به 
خط شکن بد تبدیل شوند. اگر بانک 
نکند  چاره  خود  نظارت  در  مرکزی 
شاهد افزایش هزینه های تولیدکننده 
خواهیم بود و این موضوع به ناترازی 
بانک ها اضافه می کند. نباید بانک ها 
و موسسات هر جور که می خواهند 
با تولیدکنندگان و مردم رفتار کنند

دلیل مصونیت قضایی هیات هفت نفره 
مولدسازی از زبان خاندوزی

گزارش

مدیر آبفای ملارد: انشعابات غیرمجاز نفس 
دستگاه های خدمات رسان را گرفته است

فرماندار  گفت:  باره  این  در  زماندار  مهدی  روز،  اتفاق  گزارش  به 
شهرستان ملارد اراده جدی در برخورد با انشعابات و ساخت و ساز 
های غیر مجاز را دارد و در این راستا یکهزار فقره انشعاب غیرمجاز در 

شهرستان ملارد شناسایی شده است.
وی اظهار داشت: همکاران ما تعداد۳۰۰ فقره آن را قطع و اقدامات 

قضایی و جریمه آن صورت گرفته است.
مدیر آبفای شهرستان ملارد بابیان اینکه ۴۰ هزار مشترک در شهر 
های  شبکه  اجرای  کرد:  خاطرنشان  داریم،  روستا  در  هزار  هشت  و 
با وجود هزینه های بالا و شرایط سخت ومسائل اقتصادی  فاضلاب 
و تحریم ها دولت سیزدهم اقدامات خوبی را امسال مد نظر دارد که 

درحال برنامه ریزی برای اجرایی کردن آن است.
متر  ظرفیت ۳۵هزار  با  ملارد  شهرستان  خانه  تصفیه  افزود:  زماندار 
فرآیند  با  دنیا است که  ترین تصفیه خانه های  بروز  از  مکعب یکی 
انشعاب  فقره  آوری ۱۲ هزار  درحال کار ۱۰۰ کیلومتر شبکه جمع 

فاضلاب را توانسته ایم به بهره برداری برسانیم.
وی اعلام کرد: درحال حاضر این تصفیه خانه با میانگین ظرفیت ۱۵ تا 
۱۷ متر مکعب در شبانه روز شهروندان ملاری خدمات رسانی می کند.

مدیر آبفای شهرستان ملارد گفت: فرسودگی شبکه روستاها امسال 
بایک تفاهم نامه بین شرکت آب و فاضلاب استان باقرارگاه امام حسن 
مجتبی )ع( منعقد شده تا از ظرفیت اعتبارات محرومیت زدایی درغرب 

استان تهران استفاده کند.
این مسئول اضافه کرد: شهرستان ملارد به دلیل نداشتن تغذیه آب از 
حوزه های بالادستی به خصوص حوزه کرج ، سد امیر کبیر و موضوع 
قطع آب FC۵ که تغذیه کننده منابع آبی شهرستان ملارد بوده است 

با افت شدیدی در سفره های آب زیرزمینی مواجه شده است.

هنوز تعدادی از نانوایی ها در کشور  

دارای سیستم مکانیزم هوشمند نیستند
هزار  سه  کرد  اعلام  نانوایان  اتحادیه  رئیس  روز،  اتفاق  گزارش  به 
نانوایی در کشور دستگاه کارت خوان ندارند و ۹۰۰ هزار کیلو گرم 
آرد پخت و تحویل مردم می شوند اما در اطلاعات این شبکه لحاظ 

نمی شود.
وی افزود: هنگام صدور حواله برای سهمیه هر نانوایی وزن کیسه ۴۰ 
کیلو گرم فاکتور می شود اما در ۹۰ درصد این کیسه ها حداقل نیم 

کیلو گرم وزن آرد کمتر است.
همچنین سیداحسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی و دارایی در یکی 
نانوایی های  از نشست های خبری خود عنوان کرده بود، ۹۸ درصد 
نانوایی در روستاها(  نانوایی در شهرها و ۱۸ هزار  کشور )۵۸ هزار 
مجهز به مکانیزم هوشمند شده اند. در ادامه، با اجرای مرحله نخست 
طرح هوشمندسازی یارانه آرد، از خروج روزانه حداقل ۵ هزار تن از 

۲۱ هزار تن آرد یارانه ای توزیعی جلوگیری شد.
بیژن نوروزی  مقدم، رئیس اتحادیه نانوایان سنتی تهران هم درباره 
شرکت  مسئول  امسال  دی   ۲۲ گفت:  نانوایی ها  در  آرد  شدن  گم 
فناوران امید که صاحب دستگاه های پز در نانوایی های دولتی است 
عنوان کرد، هنوز برای نزدیک به ۳ هزار نانوایی دستگاه کارت خوان 
مورد نظر نصب نشده است. بنابراین از آمار ۸۱ تا ۸۳ هزار نانوایی 
اگر  نیستند.  این دستگاه  دارای  فعال در سطح کشور بخشی هنوز 
روزانه ۳۰۰ کیلو گرم آرد سهمیه هر نانوایی دولتی در کشور باشد 
با احتساب ۳ هزار نانوایی که دستگاه کارت خوان ندارند ۹۰۰ هزار 
این  اطلاعات  در  اما  می شوند  مردم  تحویل  و  پخت  آرد  گرم  کیلو 

شبکه لحاظ نمی شود.
نوروزی مقدم با بیان اینکه مصرف نان صاحبان نانوایی ها و کارگران 
باید به آمار فروش خارج از شبکه هوشمند اضافه کرد:  آنها را هم 
روزانه  مصرف  کارت  کشیدن  بدون  روزانه  آنها  کارگران  و  نانواها 

خانواده را تأمین می کنند.
رئیس اتحادیه نانوایان سنتی کشور در ادامه سخنان خود به کمبود 
برای  و گفت: هنگام صدور حواله  اشاره کرد  آرد  اوزانی کیسه های 
سهمیه هر نانوایی وزن کیسه ۴۰ کیلوگرم فاکتور می شود اما در ۹۰ 

درصد این کیسه ها وزن آرد کمتر است.
تا یک کیلوگرم کسری دارند  نیم  بین  این کیسه ها  داد:  او توضیح 
زیرا گندم ها برای تبدیل شدن به آرد کمی رطوبت دارند که پس از 

تحویل آردها، خودش را نشان می دهد.
نوروزی مقدم ادامه داد: اگر سهمیه روزانه ۸۳ هزار نانوایی ۳۰۰ کیلو 
گرم باشد در واقع دو میلیون و ۴۰۰ هزار کیلو گرم معادل عبارتی 
نانوایی های کشور توزیع می شود.  ۲ هزار و ۴۰۰ تن آرد روزانه در 
این عدد تقسیم بر ۴۰ کیلو گرم )وزن هر کیسه( شود حدود  اگر 
۶۰۰ هزار کیسه آرد روزانه در سراسر کشور توزیع شده که به طور 
میانگین نیم کیلو کسری آرد دارند. این عدد در واقع معادل ۳۰۰ تن 

می شود که عدد کوچکی نیست.
وضعیت قاچاق آرد در دست بررسی است

آرد گم  تن  پایان گفت: ۵  در  نانوایان سنتی کشور  اتحادیه  رئیس 
شده ای که وزیر اقتصاد به آن اشاره کرده معادل ۱۲ میلیون بربری یا 
۵۰ میلیون نان لواش می شود. اگر فردی بخواهد این مقدار آرد را از 
تهران برای مرزهای کشور قاچاق کند، شدنی نیست. در واقع موضوع 
قاچاق را باید از شهرهای مرزی پیگیری کرد نه استان های مرکزی 
نمی تواند  پلیس  ایستگاه های  وجود  با  آرد  کیسه های  انتقال  که 

واقعیت داشته باشد.
قابل توجه است که برخی شهروندان هنگام خرید نان کارت بانکی 
همراه نداشته یا به هر دلیلی مبلغ نان را نقدی پرداخت می کنند. 
بنابراین  بگیرند.  به شهروندان سخت  باره  این  در  نمی توانند  نانواها 
اگر در ادامه، تعداد نان های فروخته شده در شبکه هوشمند با وزن 
از  نانوایی ها همخوانی نداشته باشد بخشی  آردهای تحویل شده به 
آن به این دو موضوع برمی گردد. به این ترتیب ۱۵۰ تن و به عبارتی 
هوشمند  شبکه  در  اما  می شود  نان  به  تبدیل  آرد  کیلو  هزار   ۱۵۰

اطلاعاتش ثبت نمی شود.
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از  یکی  گفت:  بهارستان  فرماندار 
اخیر  سفر  در  که  مهمی  موضوعات 
بر  شهرستان  این  به  جمهور  رئیس 
قرار  مطالعه  مورد  و  شد  تاکید  آن 
اسلامشهر  مترو  اتصال  امکان  گرفت 

به بهارستان بود.
اصحاب  با  نشست  در  نوحی  عبدالله   
ایستگاه مترو اسلامشهر  افزود:  رسانه 
که در حال اجراست و بخشی از انجام 
اخیرسفر  مصوبه  در  است،  شده  آن 
قرار شد  به شهرستان  رئیس جمهور 
تصویب  ترافیک  عالی  شورای  توسط 
شود تا شهرداری بتواند کار را شروع 

کند.
وی اظهار داشت: خروجی سفر رئیس 
جمهور به این شهرستان نقطه عطفی 
زیادی  دستاوردهای  و  بود  ما  برای 
داشت،  همراه  به  شهرستان  برای 
بنابراین پیگیری مصوبات این سفر تا 

تحقق کامل آن ادامه دارد.
بودن  پایین  به  اشاره  با  مسئول  این 
شاخص آموزشی در شهرستان اظهار 
 ۷۵۰ جمعیت  با  بهارستان  داشت: 
های  شاخص  لحاظ  به  نفری  هزار 
نقطه  با  و درمانی  ورزشی  و  آموزشی 
که  دارد  زیادی  بسیار  فاصله  مطلوب 
این امر می طلبد تا مسئولین استانی 
نقطه  به  رسیدن  برای  شهرستانی  و 
شهروندان  آسایش  و  رفاه  و  مطلوب 
این منطقه تدابیر و تمهیدات لازم را 

بیندیشند.
وی ادامه داد: رئیس جمهور در سفر 
اخیر خود به صورت سرزده در پایانه 
تهران  استان  کالاهای  نقل  و  حمل 
حضور پیدا کرد و از نزدیک در جریان 
مشکلات و دغدغه های رانندگان قرار 
گرفت و دستور رسیدگی به مشکلات 
توسط  که  کردند  صادر  را  رانندگان 
وزارت  به  و  پیگیری  اجرایی  عوامل 

خانه های مرتبط ابلاغ می شود.
در  کشاورزی  عرصه  وسعت  نوحی 
اعلام  هکتار   ۵۰۰ را  شهرستان 
عرصه  وسعت  کرد:  خاطرنشان  و 

کشاورزی در شهرستان اندک است و 
پاسخگوی نیاز مردم نیست و پیرو آن 
در رأس مصوبات سفر رئیس جمهور 
مسئولین  روزی  شبانه  پیگیری  با  و 
شهرستان احداث مجتمع های گلخانه 
تومان  میلیارد   ۴۰۰ تسهیلات  با  ای 

تصویب شد.
مصوبات  از  دیگر  یکی  افزود:  وی 
و  بازدید  آن  از  ورود  بد  در  که  سفر 
در جریان روند اجرای آن قرار گرفت 
تختخوابی   ۳۰۰ بیمارستان  تکمیل   ،
حضرت ابوالفضل )ع( بود و بودجه ۶۰ 
طرح  این  تکمیل  به  تومانی  میلیارد 

تخصیص یافت.
چالش  داشت:  اظهار  مسئول  این 
پرورش  و  آموزش  حوزه  در  اساسی 
جمعیت  با  ها  مدرسه  که  بود  این 
در  و  ندارد  تناسب  آموزی  دانش 
شروع مهرماه ۸۰ کلاس درس اضافه 
شهروندان  نیاز  پاسخگوی  ولی  شد 
مبنی  رئیسی  الله  آیت  دستور  نبود، 
بر تاسیس ۱۰ مدرسه با ۱۵۰ کلاس 
در  آن  مقدماتی  امور  که  بود  درس 

حال انجام است.
از  بهارستان  شهرستان  فرماندار 
به  تومان  میلیارد   ۴۰ تخصیص 

ساماندهی و تکمیل رودخانه شادچای 
اعتبار  تومان  میلیارد  و تخصیص ۳۰ 
به حوزه امنیتی و احداث ۲ کلانتری 

خبر داد.
تکمیل  اقدامات  شد:  یادآور  وی 
تخصیص  با  فرمانداری  ساختمان 
اقدام  دست  در  میلیاردی   ۱۵ اعتبار 
با  بهارستان  شهرستان  در  و  است 
زیرساخت  نفری،  هزار  جمعیت ۷۵۰ 
و  نیست  جمعیت  این  پاسخگوی  ها 
کند  پیدا  ارتقا  فرمانداری  درجه  اگر 
این شرایط برای مردم شهرستان هم 

بهتر خواهد شد.
سخنانش  از  دیگری  بخش  در  نوحی 
گفت: ضرورت اساسی ما این است که 
جنوبی  کمربندی  کیلومتری   ۶ طرح 
به  را  شده  شروع  است  سال   ۱۳ که 
و  مطالبات  با  که  برسانیم  سرانجام 
پیگیری های مسئولین ۵۰۰ میلیارد 
کمربندی  تکمیل  برای  اعتبار  تومان 
بار  از  بخشی  تا  یافت  اختصاص 

ترافیک در این منطقه کاسته شود.
اصلاح  برای  دولت  داشت:  اظهار  وی 
بافت های فرسوده درسطح شهرستان 
تعبیه  را  خوبی  تشویقی  های  بسته 
 ، راستا  همین  در  که  است  کرده 

عنوان  به  شهر  بازآفرینی  شرکت 
پیدا  حضور  شهرستان  در  کار  متولی 
کردند و به عنوان گام اول ۱۱ محله 
مقدماتی  کارهای  و  شده  بینی  پیش 
آن انجام شده و این امر مهم نیازمند 
استقبال شهروندان است و دولت برای 
بازسازی و نوسازی بافت های فرسوده 

بسته های تشویقی خوبی را دارد.
این مسئول اضافه کرد: سرانه ورزشی 
در شهرستان ۱۳ سانتی متر است که 
فاصله زیادی تا نقطه مطلوب دارد، ۲ 
مصوبات  قالب  در  که  ورزشی  سالن 
سفر با اعتبار ۲۵ میلیاردی تکمیل و 

در دهه فجر افتتاح می شود.
سرپرست  زنان  آمار  داد:  ادامه  نوحی 
که  است  توجه  قابل  بسیار  خانوار 
کلاسهای  و  سازی  توانمند  حوزه  در 
آموزشی و اشتغال این زنان و وام های 
بر ۲۰ میلیارد  بالغ  اعتباری  بهره  کم 

تومان اختصاص یافته است.
سید  دکتر  الله  آیت  امسال  دیماه 
سفرهای  در  رئیسی  ابراهیم 
شهرستانی خود به بهارستان رفت که 
با بیش از ۷۵۰ هزار نفر جمعیت در 

جنوب غرب استان تهران قرار دارد.
خبرنگار : ناهید کریمی

مترو اسلامشهر به بهارستان متصل می شود
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اجتماعی
دیدگاه

نذر انسانیت
یکی از عادتهای ما برای رسیدن به مقاصد عمدتا 
شخصی مقوله نذر می باشد.بهتر است بجای پختن 
بستگان  و  ها  همسایه  شکم  در  آن  ریختن  و  غذا 
اصلی  پیام  کنیم.چراکه  نذر  بودنمان  انسان  سر 
دین انسانیت است.بیایید انسان بودن را نذر کنیم.
برای نذر انسان بودن نیاز به هزینه آنچنانی نیست.
میتوان با خدا عهد بست ک اگر کارتان درست شد:

1. گفتار نیک داشته باشید. خود بخود کردار نیک 
هم می آید.

نمیدانیم،  که  سوالاتی  جواب  در  توانیم  می   .2
سکوت کنیم،به جای آنکه اطلاعاتی اشتباه دهیم

یا  خانه  باغچه  در  میوه  هسته  چند  توانید  می   .3
خیابان بکارید 

و تا سبز شدن آن، از او نگهداری کنید.
4. می توانید موضوع خاصی را به دیگران آموزش 

دهید. 
5. میتوانید یکسال خرج تحصیل یک کودک را به 

عهده بگیرید.
رو  تهیدستی  داروی  هزینه  کنید  نذر  میتوانید   .6

بدهید.
7. میتوانید نذر کنید یک ماه بدون عجله رانندگی 

کنید. 
8. میتوانید به بقالی یا سوپر مارکت محله برید و 

بدهی های افراد ناتوان را پرداخت کنید.
9. میتوانی هر جا چراغ روشن اضافه دیدید آن را 
خاموش کنید.و از مصرف بی رویه آب پرهیز کنید.

به  را  خانه  در  استفاده  بلا  کتابهای  میتوانید   .10
کتابخانه محل کار یا خانه هدیه دهید.

سرای  در  سالمندان  دیدار  به  میتوانید   .11
سالمندان بروید

12. میتوانید بیشتر مراقب محیط زیستتان باشید.
13 .میتوانید به اندازه نیازتان مصرف کنید.

14.میتوانید مواردی را به این پیام اضافه کنید و به 
دیگران برای ترویج انسانیت ارسال کنید.

اجرای طرح جهادی محله محور در 

شهرک ثامن الائمه فردوسیه 

به گزارش اتفاق روز، امید مهری در جلسه رسیدگی به 
مشکلات مردم در مسجد شهرک ثامن الائمه با حضور 
هیئت مدیره و تعدادی از شهروندان برگزار شد مهندس 
امید  مهری شهردار فردوسیه  دستور سریع اجرای طرح 
را  فردوسیه  از شهر  نقطه  این  در  محور  محله  جهادی 

صادر نمود.
رسانی  خدمت  درراستای   : افزود  فردوسیه  شهردار   
شهروندان  مشکلات  به  رسیدگی  هدف  با  و  مطلوب 
از زبان شرکت  از استماع مشکلات  شهر فردوسیه بعد 
کنندگان در جلسه برگزار شده در مسجد این شهرک 
، بلا فاصله با تمهیدات اندیشیده شده با تمامی پرسنل 
این  مردم  مشکلات  رفع  و  رسیدگی   ، رسان  خدمات 

شهرک در دستور کار قرار گرفت .
در  طرح  این  گذشته  های  روز  از  داشت:  اظهار  وی 
دستور کار بود و با توجه به درخواست های مردم فهیم 
و ارزشمند این شهرک برآن شدیم تا با تمامی امکانات و 
پرسنل خدوم معاونت خدمات شهری ،عمران ، امور شهر 
،  آتش نشانی ، زیبا سازی و فضای سبز نسبت به اجرای 

این طرح فورا اقدام نمائیم .
مهری خاطر نشان کرد : این طرح قرار است در تمامی 
نقاط مختلف شهر فردوسیه اجرا گردد لذا بعد از برگزاری 
جلسات رسیدگی به مشکلات مردم در مساجد محلات 
مختلف شهر و با رصد مشکلات آنها انشالله طرح جهادی 
بصورت هدفمند و دقیق در تمامی معابر و محلات شهر 

فردوسیه اجرا خواهد شد.

شهردار صباشهر:همه ما و ملت ایران 

مدیون نظام و انقلاب هستیم

جلسه کمیته پشتیبانی ستاد دهه فجر صباشهر به 
ریاست علی ملکی شهردار صباشهر و با حضورخانم 
و  معاونین  و  اسلامی  شورای  رئیس  نایب  صالحی 
مسئولین واحدها و با حضور آقای شیرزادی فرمانده 
بسیج حوزه 2 حبیب بن مظاهر صباشهر در سالن 

جلسات شهرداری برگزار گردید. 
در این جلسه حاضرین گزارشی از اقدامات لازم در 
خصوص فضاسازی فضای شهری و برنامه های قابل 
ملکی  مهندس  و  نمودند  ارائه  شهر  سطح  در  اجرا 
در  جانبه  و تلاش همه  لزوم همت  بر  در سخنانی 
برگزاری مراسم دهه فجر تاکید و اعلام داشتن همه 
شهدای  و  انقلاب  و  نظام  مدیون  ایران  ملت  و  ما 

والامقام هستیم 
بدچشمی  و  ها  بدخواهی  به  توجه  با  افزود:  وی 
دشمنان به مردم بزرگ ایران باید امسال متفاوت با 

سالهای گذشته این ایام الله را ارج بنهیم.

قائم مقام رئیس کل دادگستری استان تهران 
باغ  و  زراعی  های  زمین  ندهیم  اجازه  گفت: 
های شهریار با ویلاسازی از بین برود زیرا هوا 
پایتخت  هم  و  شهرستان  روی  هم  اینجا  در 

تاثیرگذار است .
معارفه  مراسم  در  شاکرمی  رضا  حاجی 
اظهار  شهریار  شهرستان  دادگستری  رئیس 
شهرستان  این  موضوعات  بیشترین  داشت: 
افزایش  باغی،  و  زراعی  اراضی  کاربری  تغییر 
که  است  نشینی  حاشیه  مهاجرت،  جمعیت، 

باید مورد توجه قرار گیرد.
وی خاطرنشان کرد: از ظرفیت های نهادهایی 
ائمه  نقش  و  اختلاف  حل  شورای  همچون 
بزرگان  و  سفیدان  ،ریش  ،فضلا  علما  جمعه، 
دادگستری  به  پرونده  ورود  کاهش  در  باید 

استفاده کرد.
شاکرمی تاکید کرد: دستگاه قضایی به تنهایی 
امکان و توان حل و فصل مشکلات و دعاوی 
را  شود  می  مطرح  جامعه  در  که  گوناگون 

ندارد.
و  دادگستری  رئیس  گفت:  مسئول  این 
از  و  دارند  جهادی  روحیه  شهریار  دادستان 
با کار جهادی و شبانه  همکارانی هستند که 
خوبی  کارنامه  تعطیل  روز  در  حتی  و  روزی 
سایر  و  مردم  و  اند  زده  رقم  برای شهریار  را 
دستگاه ها هم باید به دادگستری کمک کنند 
تا دادگستری به پرونده ها و موضوعات مطرح 

با توان مضاعف رسیدگی کند.
در  گرایی  قانون  گسترش  لزوم  به  شاکرمی 
جامعه پرداخت و تاکید کرد: قانون گرایی را 
در  فرد  هر  و  دهیم  جامعه گسترش  در  باید 
جامعه از هر قشری که می باشد چه قاضی، 
کارمند، کاسب و تمام مردم باید قانون مدار 
باشند و مردم هم در تمام اجتماعاتی که دارند 
همچون حسینه  مذهبی  اجتماعات  جمله  از 
گسترش  را  مداری  قانون  باید  ها  تکیه  و  ها 

دهند.
که  بخواهیم  مردم  از  کرد:  نشان  خاطر  وی 
مراجعه  دادگستری  به  جزئی  موارد  برای 
معتمدین  و  بزرگان  از  استفاده  با  و  نکنند 

نسبت به توسعه حل اختلاف در جامعه امور 
خود را حل و فصل نمایند چرا که حدود 50 
درصد از طرفین پرونده ها که به دادگستری 
مراجعه می کنند خواه ناخواه در یک پرونده 
حاکم می شوند و 50 درصد نیز محکوم شده 
و در برخی احکام نیز ممکن است زندان رفته، 
جریمه شود و یا محدودیت هایی برایش ایجاد 
شود که باعث زیان غیر قابل جبران برای فرد 
نارضایتی می شود در حالی که  نتیجه  و در 
اگر طرفین خودشان موضوعات را حل کنند 
و یا در شورای حل اختلاف از طریق صلح و 
سازش حل و فصل شود نارضایتی وجود ندارد 
و موضوع ریشه ای حل شده و دعوای جانبی 

دیگر هم ایجاد نمی شود.
شاکرمی اهتمام برای حل مشکلات مردم را از 
ویژگی های تمام دستگاه ها دانست و افزود: 
تلاش برای حل مشکلات مردم از ویژگی های 
تمام دستگاه ها و مدیران آن است که شاهد 
توجه به این مهم در دستگاه قضایی نیز می 
باشیم و در این حوزه به حقوق تمامی مردم و 
گروه های مختلف اجتماع نیز توجه می شود، 

یعنی وقتی می گوییم احیاء حقوق عامه یعنی 
آنچه که مربوط به حقوق همه مردم است که 
باید تلاش کنیم  احیا شود و اگر ضایع شده 
ایجاد شود و در این زمینه تمامی دستگاه ها 

باید همراه باشند.
قائم مقام رئیس کل دادگستری استان تهران 
ما  به  که  است  امانت  یک  مسئولیت،  گفت: 
خدمتگزاری  برای  امانت  این  و  شده  واگذار 
و  باشیم  صادق  باید  همه  و  است  واقعی 
مشکلات را همانند توفیقات به مردم بگوییم، تا 
مشکلات و معضلات و محدودیت های دستگاه 
را بدانند و هم ما موضوعات مربوط به شهر را 
و مشکلاتی که دچار هستیم با مردم در میان 

بگذاریم.
وی در ادامه اطاعت از قانون را یک اصل مهم 
دانست و بیان کرد: اطاعت از قانون یک دارایی 
است و باید آگاهی از قانون در جامعه افزایش 
پیدا کند و با انتشار در صداوسیما، رسانه ها و 
بیشتر  آگاه سازی  و  آموزش  این  ها  سخنرانی 
شود و مردم ضمن آگاهی از حقوق خود، بیش 

از پیش مطیع قانون شوند.

آین  این  در  نیز  شهریار  شهرستان  فرماندار 
دادگستری  رئیس  مقدم  کمیلی  زحمات  از 
تشکر کرد و گفت: این شهرستان از نرخ رشد 
صورت  در  و  است  برخوردار  بالایی  جمعیتی 
بی توجهی به ضرورت توسعه همزمان شهری، 

همین موضوع مشکلاتی را به وجود می آورد.
رضا  با حضور حاجی  که  مراسم  این  پایان  در 
شاکرمی قائم مقام رئیس کل دادگستری، سید 
منابع  معاون  و  قضایی  معاون  سجودی  رضا 
داراب  دادگستری،  فرهنگی  امور  و  انسانی 
عمرانی  و  ،پشتیبانی  مالی  معاون  رحمتی 
نوری  حسینی  الاسلام  ،حجت  دادگستری 
فرماندار  زاده  شفیعی  و  شهریار  جمعه  امام 
شهرستان شهریار، و برخی از مسئولان قضایی 
فرماندهان  و  اجرایی  های  دستگاه  مدیران  و 
از  برگزارشد  شهرستان  این  انتظامی  و  نظامی 
دادگستری  رئیس  مقدم  کمیلی  رضا  زحمات 
امامی  و هاشم  تقدیر  سابق شهرستان شهریار 
شهرستان  جدید  دادگستری  رئیس  عنوان  به 
شهریار حکم انتصاب خود را از قائم مقام رییس 

کل دادگستری استان تهران دریافت کرد.

قائم مقام دادگستری تهران: اجازه ندهیم 
باغ های شهریار با ویلا سازی از بین برود

خبر

کشف 460 هزارقرص غیر مجاز در 
یک سوله در پاکدشت 

فرمانده انتظامي شهرستان پاکدشت از کشف بیش از 460 هزار 
قرص هاي غیر مجاز در این شهرستان خبر داد.

به گزارش اتفاق روز از پایگاه خبري پلیس،سرهنگ "نجم الدین 
مبني  پي کسب خبري  در  گفت:  اظهار  این خصوص  مرادي"در 
غیر  هاي  قرص  نگهداري  به  اقدام  سوله  یک  در  فردي  اینکه  بر 
با توجه به اهمیت موضوع رسیدگي به پرونده   ، مجاز مي نماید 
این شهرستان  مواد مخدر  با  مبارزه  پلیس  کار عوامل  در دستور 

قرار گرفت.
وي اظهار داشت: پس از انجام اقدامات اطلاعاتي و هماهنگي هاي 
قضائي انجام شده، اکیپي از ماموران به محل شناسایي شده اعزام 

شدند
انجام شده 400هزارعددقرص فله  بازرسي  افزود: در  این مسئول 
ای به وزن 40 کیلوگرم و 40 هزارعددقرص غیر مجاز به وزن 20 
کیلوگرم و 20 هزارعدد قرص  به صورت ورقه ایي و 800 کیلو گرم 

پودر مواد اولیه تولید قرص کشف شد
سانتافه  خودرو  دستگاه  یک  داد:  خبر  همچنین  مرادی  سرهنگ 
خصوص  این  در  نیز  متهم   2 و  پراید  خودرو  دستگاه  یک  و 

دستگیرشدند.
مصرف  اینکه  بر  تاکید  با  پاکدشت  شهرستان  انتظامي  فرمانده 
این قبیل قرص ها براي سلامتي بسیار مضر و خطرناک است، به 
خانواده ها توصیه کرد که حتما این قبیل داروها را از مراکز رسمي 
و مجاز و با تجویز پزشک تهیه و استفاده کنند و به هیچ وجه سراغ 

بازارهاي خرید و فروش متفرقه و دلالان نروند
این مسئول یادآور شد: پس از انتقال متهمان به کلانتری و تکمیل 

پرونده به مراجع قضائی اعزام شدند.

برخورد پلیس با عطاری های متخلف رباط 

کریم/کشف 630 عدد قرص روانگردان

فرمانده انتظامي رباط کریم از پلمپ واحد صنفي متخلف عطاري 
و دستگیري یک فروشنده قرص هاي روان گردان در این رابطه 
خبر داد.به گزارش اتفاق روز ،سرهنگ"علی زنگنه" اظهار داشت: 
با توجه به گزارش ها و درخواست های مردمی در خصوص تشدید 
نظارت ها بر عطاری ها و واحدهای صنفی عرضه کننده داروهای 
گیاهی، اجراي طرح ساماندهی عطاري هاي سطح شهر با همکاري 
پلیس مبارزه با مواد مخدر،پلیس امنیت عمومي و نماینده شبکه 

بهداشت و درمان در دستور کار قرار گرفت.
وي افزود: در این راستا یک واحد صنفي عطاري متخلف در امر 
فروش قرص هاي روان گردان در رباط کریم شناسایي و بلافاصله 
نظر  مورد  محل  به  قضائي  مقام  هماهنگي  با  انتظامي  ماموران 
اعزام شدند.سرهنگ زنگنه گفت: در بازرسي صورت گرفته توسط 

ماموران پلیس، تعداد 630 حبه قرص روان گردان کشف شد.
فرمانده انتظامي شهرستان رباط کریم در پایان با اشاره به معرفي 
شهروندان  عموم  از  قضائي  دستگاه  به  متخلف  صنفي  صاحب 
خواست تا در صورت مشاهده هرگونه تخلف در سطح واحدهاي 
صنفي، موضوع را از طریق شماره تلفن 110 به پلیس اطلاع دهند 

تا در اسرع وقت به آن رسیدگي شود.

فرماندار رباط کریم: معتادان 
متجاهر برای بازگشت به زندگی 

نیازمند حامی هستند

دچار  متجاهر  معتادان  گفت:  کریم  رباط  شهرستان  فرماندار 
روزگاری ناخوشایند شده اند که برای بازگشت به زندگی نیازمند 

حمایت نهادهای متولی و خانواده هستند.
به گزارش اتفاق روز، امید احمدی در جلسه ستاد مبارزه با مواد 
ساماندهی  و  آوری  جمع  برای  داشت:  اظهار  شهرستان  مخدر 
باید همکاری کنند و  معتادان متجاهر همه دستگاه های مرتبط 
طرح ساماندهی از مرحله جمع آوری تا درمان و بازگشت به جامعه 
و اشتغال آنان باید به صورت سازمان یافته و با حمایت های همه 

جانبه اجرا شود تا نتیجه بخش و موثر واقع گردد.
وی افزود: در حوزه مواد مخدر همه زحمت می کشند ولی یک 
حلقه مفقود شده ای وجود دارد که ادارات ومسئولان در این حوزه 
به یکدیگر وصل نیستند که امار و ارقام معتادان بازداشت شده ، 

بهبود یافته ، اصلاح شده و نشده مشخص گردد. 
فرماندار رباط کریم بر استفاده از ظرفیت انجمن های  مردم نهاد 
تاکید و بیان داشت: برای  زندگی دوباره معتادین گروهای که از 
جنس همین افراد در انجمن هایی مثل کنگره NA ، 60  ، یاران 
زندگی  که نقش موثری در پیشگیری  و صیانت از بهبود یافتگان 

دارند وخدمات ارایه می کنند استفاده شود.
وی جهت ایجاد اشتغال برای بهبود یافتگان از اعتیاد تاکید نمود و 
افزود: توانمندسازی و آموزش باید در کمپ های ماده 16 صورت 
را  مدارس  در  پرورش  و  آموزش  ظرفیت  از  استفاده  وی  گیرد. 
بسیار حائز اهمیت دانست و بیان داشت: آموزش باید از مدارس و 
دبیرستان شروع شود تا دانش آموزان به آگاهی کامل برسند و با 
برگزاری تور بازدید از کمپ های ترک اعتیاد و دیدن افراد متجاهر 

ذهن این افراد آماده و از رفتن به  این سمت جلوگیری کنیم.
  احمدی با بیان این که نبود اشتغال اصلی ترین علت بازگشت 
دوباره معتادان بهبود یافته به سوی اعتیاد است افزود: تا دستگاه 
لحاظ  از  و  نکنند  توجه  موضوع  این  به  اشتغال  متولی  های 
ساماندهی  و  بازپروری  نشود  کار  معتاد  افراد  روی  روانشناسی 
: آموزش خیلی  ادامه گفت  بود.وی در  اثربخش نخواهد  معتادان 
ارائه خدمات  و  توانمندسازی، آموزش  این راستا  مهم است و در 
به  آنان  بازگشت  هدف  با  یافته  بهبود  معتادان  به  مددکاری 
سایر  و  بهزیستی  سازمان  اولویت  با  و  مهم  کارهای  جزو   جامعه 

دستگاه های مرتبط می باشد.
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استان  دادگستری  کل  رئیس  مقام  قائم   
کاهش  به  مربوط  موضوع های  گفت:  تهران 
جمعیت کیفری باید مد نظر قاضی قرار گیرد 
جلوگیری  زندان  به  ورود  از  امکان  تاحد  و 
شود البته با این عمل نباید امنیت مردم در 

خطر بیافتد.
، رضا شاکرمی روز یکشنبه در آئین معارفه 
دادستان جدید شهرستان رباط کریم اظهار 
داشت: افرادی که در جرم خود ابراز پشیمانی 
می کنند با دستبند و پابند الکترونیکی تحت 
از  مشروط  آزادی  با  اینکه  یا  باشند  نظارت 
پیدا  حضور  خود  خانواده  کنار  در  زندانها 

کنند.
وی بهترین راه تسریع در رسیدگی و اجرای 
احکام را استفاده از فناوری های نوین خواند و 
افزود: باید با کمک معاونت فناوری با استفاده 
از دفاتر خدمات الکترونیک که از راهکارهای 
نوین به شمار می رود در تردد بی جا مراجعان 
و نبود ضرورت مراجعه به دادگاهها جلوگیری 

کنیم.
شاکرمی ادامه داد: یکی از مهمترین نهادهای 
تاثیرگذار بر مردم در نظام مقدس جمهوری 
این  در  تحول  و  بوده  قضا  دستگاه  اسلامی 

مجموعه در حال رخ دادن است.
این مسئول خاطرنشان کرد: هنر ما این است 
قضا،  دستگاه  وظیفه  و  کنیم  پیشگیری  که 
انتظامی، سپاه و بسیج این است که  نیروی 
اجازه ندهیم مفسده ایجاد  شود و سواستفاده 
که  بپیوندد  وقوع  به  هایی  کلاهبرداری  و 
با شاکی هایی  پرونده  آمدن  به وجود  باعث 

زیاد شود.
در  سابق  دادستان  کرد:  اضافه  شاکرمی 
یادگار  به  ای  ارزنده  خدمات  شهرستان 
وی  توانمندی  و  شایستگی  این  که  گذاشته 
باعث خدمت در حوزه دیگر دادگستری برای 
نامبرده شده است و دادستان جدید هم یکی 

از نیروهای کارآمد و انقلابی است 
جدید  مسئولیت  در  امیداوارم  و 

هم موفق باشد.
در  جمیتی  رشد  به  اشاره  با  وی 
یادآور شد:  رباط کریم  شهرستان 
را  پرند  شهر  جمعه  امام  سخنان 
حتما  ساختاری  کمبود  حوزه  در 
صورت  در  و  کنیم  می  پیگیری 
فرآیند  پرند  شدن  شهرستان 
با  هم  پرند  شهر  قضایی  مجتمع 
و  شود  می  مستقر  کامل  ساختار 
در حال حاضر تلاش می کنیم که 
زیرساخت ها از نظر سخت افزاری 
و نرم افزاری و نیروهای متخصص 
و  رباط کریم  و  پرند  در سه شهر 

نصیرشهر تقویت شود.
این  در  نیز  شهرپرند  جمعه  امام 
از  برخی  سخرانی،  ضمن  مراسم 
را  شهر  این  در  قضایی  مشکلات 

بیان کرد.
احداث  ضرورت  کاظمی  السلام  حجت 
ساختمان برای واحد قضایی مستقر در این 
شهر را از جمله مسائل و مشکلات شهر پرند 

عنوان کرد.
نیز  کریم  رباط  شهرستان  فرماندار  احمدی 
در این مراسم گفت: رشد جمعیتی و شهری 
و  است  برخوردار  بالایی  نرخ  از  کریم  رباط 
شرایط  کریم  رباط  کنار  در  شهر  سه  وجود 

این شهرستان را ویژه و متمایز می کند.
سابق شهرستان  دادستان  پور  علیش  رحیم 
و  اداری  همکاران  از  تشکر  با  کریم  رباط 
قضایی به ارائه گزارش عملکرد سه سال خود 
پرداخت  رباط کریم  در دادسرای شهرستان 
از  استفاده  در طی حدود سه سال  و گفت: 
ابلاغ الکترونیک را از 63 درصد به 96درصد 
رساندیم و موجودی پرونده های قضایی در 

شعب دادسرا را کاهش داده ایم.
پیگیری  و  اجرا  با  گفت:  پور  علیش 
دستورالعمل ها و برنامه های عملیاتی ابلاغ 
استان  دادگستری  کل  رئیس  از سوی  شده 
تهران، جمعیت کیفری رباط کریم در حدود 

25 درصد کاهش یافته است.
محمد یوسف وند دادستان جدید شهرستان 
کریم  رباط  دادستان  مراسم  در  کریم  رباط 
عدالت  اجرای  در  را  تمام تلاش خود  گفت: 
به کار خواهم گرفت و با اشخاصی که سعی 
در سوء استفاده از بیت المال دارند و یا اموال 
برخورد  قاطعانه  اند،  آورده  بدست  نامشروع 
خواهد شد.گفتنی است در پایان این مراسم 
که با حضور حاجی رضا شاکرمی قائم مقام 
سجودی  رضا  سید  دادگستری،  کل  رئیس 
و  انسانی  منابع  معاون  و  قضایی  معاون 
فرماندار  احمدی  دادگستری،  فرهنگی  امور 

شهرستان رباط کریم، حجت الاسلام کاظمی 
و  الاسلام  حجت  و  پرند  شهر  جمعه  امام 
المسلمین اولیانسب امام جمعه نصیر شهر و 
برخی از مسئولان قضایی و مدیران دستگاه 
های اجرایی و فرماندهان نظامی و انتظامی 
رحیم  زحمات  از  برگزارشد  شهرستان  این 
رباط  شهرستان  سابق  دادستان  پور  علیش 
کریم با اهداء لوح، تقدیر شد و محمدیوسف 
شهرستان  جدید  دادستان  عنوان  به  وند 
رباط کریم حکم انتصاب خود را از قائم مقام 
رییس کل دادگستری استان تهران دریافت 
از  پیش  کریم  رباط  جدید  دادستان  کرد. 
پیشوا  شهرستان  دادگستری  معاونت  این 
در  کریم  رباط  داشت.شهرستان  برعهده  را 
با سه شهر رباط  جنوب غربی استان تهران 
کریم، پرند و نصیرشهر با جمعیت نزدیک به 

550 هزار نفر قرار دارد. 

قائم مقام دادگستری استان تهران: کاهش 
جمعیت کیفری مد نظر قاضی باشد



بین الملل
اخبار

در اجلاس اتحادیه مجالس کشورهای عضو شورای همکاری 

اسلامی مطرح کرد:

هشدار قالیباف به جمهوری آذربایجان درباره 

تبعات هرگونه تصمیم احساسی

 رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه هیچ نشانه ای از تروریستی بودن حادثه رخ 
داده در سفارت جمهوری آذربایجان به دست نیاورده ایم، نسبت به تبعات بلندمدت 

هرگونه تصمیم احساسی از سوی این کشور هشدار داد.
به گزارش ایرنا، محمدباقر قالیباف در هفدهمین نشست کنفرانس اتحادیه بین المجالس 
کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی بیان کرد: جناب آقای صالح قوجیل، رییس 
محترم مجلس امت الجزایر، جناب آقای ابراهیم بوغالی، رییس محترم مجلس ملی 
نمایندگی  های  هیأت  محترم  رؤسای  مجالس،  محترم  رؤسای  الجزایر،  جمهوری 
مجالس، خانم ها و آقایان، مایه خرسندی است که در هفدهمین نشست کنفرانس 

اتحادیه بین المجالس کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی حاضر هستم.
رئیس مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این فرصت را غنیمت شمرده، از اقدامات 
شایسته مجالس جمهوری الجزایر به ویژه تلاش های برادران گرامی ام جناب آقای صالح 
قوجیل رییس محترم مجلس الامه الجزایر و جناب آقای ابراهیم بوغالی رییس محترم 
مجلس ملی الجزایر برای میزبانی گرم و تمهیدات عالی مربوط به برگزاری این نشست 
قدردانی می کنم. همچنین مراتب قدردانی خود را از جناب آقای قریشی نیاس دبیرکل 
محترم اتحادیه بین المجالس کشورهای عضو سازمان همکاری اسلامی و همکاران 

ایشان برای کار حرفه ای آنان در برنامه ریزی نشست و تهیه اسناد آن اعلام می کنم.
قالیباف بیان کرد: آقای رییس، جهان اسلام در دوره معاصر به رغم برخورداری از غالب 
مؤلفه های لازم قدرت مانند پیشینه تاریخی و تمدنی غنی، منابع طبیعی هنگفت، 
جغرافیای گسترده، تنوع اقلیمی و جمعیت بالا، متأسفانه نقشی درخور و متناسب با 
ظرفیت ها و امکانات نظام بین الملل ایفا نکرده است. خوشبختانه طی چند دهه اخیر 
با وجود فراز و نشیب های فراوان، به یمُن دستیابی ملل مسلمان به توسعه در ابعاد 
گوناگون، شاهد شکل گیری تحرکی نوین برای بازگشت شایسته امت اسلامی به مدار 
ایفای نقش تاریخی و سرنوشت ساز خود در ترسیم نقشه آینده جهان هستیم. در عین 
حال، باید به این واقعیت اذعان کرد که رسیدن به این نقش آفرینی نیازمند اقدام دسته 

جمعی برنامه ریزی شده و هدفمند همه کشورهای اسلامی است.
رئیس دستگاه قانون گذاری کشور اظهار داشت: آقای رییس، اینجانب به نمایندگی 
از همکارانم در مجلس شورای اسلامی ایران به منظور تحقق و عملیاتی کردن ارتقای 
جایگاه و منزلت جهانی امت اسلامی، مایلم پیشنهادی را تحت عنوان »جهان اسلام؛ 
همبستگی برای صلح و توسعه پایدار« را به نشست حاضر ارائه دهم. پیش شرط اساسی 
این ابتکار تاکید بر چندجانبه گرایی و تمرکز بر مشترکات دولت ها و ملت های اسلامی 

با پرهیز از پرداختن به موضوعات اختلاف برانگیز است.
وی تاکید کرد: تحقق این ابتکار مستلزم تمرکز بر راهبردهای زیر است که نقش آفرینی 
پارلمان های اسلامی در چارچوب اتحادیه مجالس کشورهای عضو سازمان همکاری 
اسلامی در این روند غیرقابل انکار است: اولین راهبرد، همکاری نزدیک و تشریک 
مساعی کشورهای اسلامی برای تضمین صلح، ثبات و توسعه پایدار امت اسلامی به 
عنوان یک بلوک قدرت جدید است، در این راستا احترام به حاکمیت و تمامیت ارضی، 
توجه به نگرانی های امنیتی مشروع دیگر کشورها و عدم مداخله در امور داخلی 
یکدیگر باید اصول اساسی دستور کار همکاری مشترک کشورهای اسلامی باشد. باید 
همگان متعهد به حل و فصل مسالمت آمیز اختلافات بوده، و گفتگو و مفاهمه، اولویت 

اول آنان در تعامل با یکدیگر باشد.
قالیباف با بیان اینکه دومین راهبرد، همکاری برای حل چالش های اساسی فراروی 
جهان اسلام است، ادامه داد: فقر، بحران غذایی، توسعه نیافتگی، تروریسم و افراط 
گرایی، بحران سازی قدرت های مداخله گر خارجی، دشمنی خصمانه سردمداران جهان 
غرب با گسترش فرهنگ اسلامی به شیوه های مختلف، اعمال تحریم های غیرقانونی 
یکجانبه علیه کشورهای اسلامی و همچنین اقدامات خصمانه رژیم صهیونیستی علیه 
مردم مظلوم و بی دفاع فلسطین، بخشی از این چالش ها به شمار می آیند. بدیهی است 
تنها راهکار فایق آمدن بر این چالش ها و مخاطرات، همکاری میان کشورهای اسلامی 

و هماهنگی در زمینه سیاستگذاری های راهبردی و کلان آنان است.
رئیس قوه مقننه با اشاره به اینکه سومین اقدام، نوآوری های راهبردی برای رسیدن به 
هدف مذکور است، توضیح داد: در این راستا نوآوری ها و طرح هایی همچون تاسیس 
ساختارهای نوین جهت گفتگو و مفاهمه، و همکاری مشترک برای تاسیس و توسعه 
فعالیت های دانش بنیان و فناوری پایه افزایش تعاملات فرهنگی به منظور ترویج 
فرهنگ غنی اسلام و ارتقاء هم پیوندی و همکاری میان کشورهای اسلامی میبایست 
به طور جدی در دستور کار ما باشد. همچنین در حوزه اقتصادی، اقداماتی از قبیل 
توسعه زیرساخت های مربوط به همکاری های اقتصادی، تجاری و صنعتی، افزایش 
بازارهای جهانی  اقتصادهای کشورهای اسلامی در  قدرت چانه زنی و توان رقابتی 
باید با اقداماتی همچون تأسیس بازار مشترک و شکل دهی به اتحادیه پولی – مالی 
با هدف تحقق توسعه متوازن و همگن در سطح کشورهای اسلامی مورد توجه و 

پیگیری قرار گیرند.
وی افزود: امیدواریم تصویب و برنامه ریزی برای اجرای این ابتکار که مستلزم تدوین و 
تصویب قوانین لازم به منظور فراهم ساختن امکان بهره گیری بهینه از ظرفیت های 
داخلی و بومی کشورهای اسلامی و اتخاذ رویکردهای اجماعی و یکپارچه می باشد، در 

دستور کار PUIC قرار گیرد.
قالیباف بیان کرد: همکاران گرامی، بیش از هفت دهه است که سیاست ها و اقدامات 
پلید رژیم جعلی صهیونیستی در نقض حقوق بشر و کرامتِ مردم فلسطین ادامه 
دارد. تردید نکنیم که آرمان فلسطین در قلوب و اذهان تمامی مسلمانان همچنان 
قدرتمندانه زنده و پویا است. این آرمان اکنون به درختی تنومند مبدل گردیده که 
میوه شیرین آن برای امت اسلامی، مقاومت است. صهیونیست ها و دولت افراطی 
نتانیاهو، برای فرافکنی مشکلات سیاسی شان، در چند روز گذشته حمله به جنین را 
طراحی کردند اما مقاومت فلسطینی، که امروز مطلوب هر جوان و نوجوان فلسطینی 
است، نشان داد که گروه های مقاومت فراتر از امنیت پوشالی صهیونیست ها توانمند 
شده اند. البته اتحادهای گروه های فلسطینی، توان آنها را در مبارزه با صهیونیست ها 
افزایش خواهد داد. جا دارد حمایت خود را از تلاش های دولت الجزایر برای اتحاد گروه 

های فلسطینی اعلام کنیم.
وی اظهار داشت: در نشانه ای دیگر، حتی جام جهانی اخیر فوتبال که در کشور قطر 
برگزار شد نشان داد که فلسطین و آرمان قدس شریف همچنان زنده است و عادی 
سازی روابط برخی کشورها با رژیم کودک کش صهیونیستی بر آن تاثیری نداشته است. 
نباید پیمان خویش را فراموش کنیم و همچنان بر آن باشیم تا فلسطین و قدس شریف 
به عنوان اولویت و موضوع اول جهان اسلام مطرح بماند ما مشتاق آن روزی هستیم 

که گشایش مقر اصلی سازمان همکاری اسلامی در خاک فلسطین را شاهد باشیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: این امر همچنانکه حضرت آیت الله خامنه ای 
رهبر انقلاب اسلامی ایران بارها تاکید کرده اند تنها زمانی محقق خواهد شد که اراده 
همه مردم فلسطین از مسلمان تا مسیحی و یهودی، بر سرنوشت آن سرزمین حاکم 
شود. همچنین شاهد هستیم که گسترش فرهنگ غنی اسلام در ملل دنیا چنان 
استعمارگران دیروز و مدعیان امروز آزادی عقیده و اندیشه را نگران کرده است که 
با شعار دروغین، آزادی بیان، آزادی عقیده و فرهنگ را محدود کرده و با توهین به 
مقدسات اسلام به دنبال این هستند که جلوی ترویج فرهنگ اسلامی را میان ملل 
حق طلب بگیرند.قالیباف بیان اینکه توهین ها به مقدسات و قرآن سوزی اخیر در 
کشور های اروپایی، در واقع عکس العملی از سر استیصال دشمنان اسلام به گسترش 
فرهنگی جریان اسلام در جهان غرب است که نه تنها مانع از رشد این جریان اجتماعی 
نخواهد شد بلکه باعث شناخت بیشتر انسان های حق جو از ابعاد حیات بخش اسلام 
خواهد شد، اظهار داشت: در این زمینه بر این باورم همه کشورهای اسلامی باید یک 
صدا اعتراض زبانی و عملی خود را به دشمنان اسلام نشان دهند و بیش از پیش، روشن 
کردن ابعاد انسان ساز اسلام برای مردم دیگر کشورهای دنیا را در دستور کار قرار دهند. 
مقابله با این توهین ها آزمونی است برای جهان اسلام و بی تردید اگر همه کشورهای 
اسلامی یکپارچه از ظرفیت های سیاسی و اقتصادی خود برای فشار بر سیاستمداران 

جبهه غرب استفاده کنند، حتما این روند متوقف خواهد شد.

 

از  قدردانی  با  خارجه  امور  وزیر 
نتیجه  به  برای  دوحه  تلاشهای 
رفع  برای  گفت وگوها  رساندن 
از  را  پیام هایی  گفت:   تحریم ها، 
وزیر  طریق  از  برجامی  طرف های 

خارجه قطر دریافت کردیم.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی 
امیرعبداللهیان  حسین  ایرنا، 
بن  محمد  دیدار  در  یکشنبه  روز 
خارجه  وزیر  ثانی  آل  عبدالرحمن 
قطر در محل وزارت امور خارجه، با 
برگزاری منظم و خوب جام  تبریک 
جهانی فوتبال ۲۰۲۲ توسط قطر به 
عنوان یک کشور همسایه و اسلامی، 
گفت: امروز درباره موضوعات مختلف 
دوجانبه به ویژه توسعه همکاری های 
بخش های  در  اقتصادی  و  تجاری 
رفع  همچنین  و  خصوصی  و  دولتی 
ضرورت  و  احتمالی  موانع  برخی 
هرچه  توسعه  به  بخشیدن  سرعت 

بیشتر مناسبات اتفاق نظر داشتیم.
استقبال  با  خارجه  امور  وزیر 
ترویج  برای  قطر  دیدگاه  از 
این  افزود:  منطقه ای،  گفت وگوهای 
دیدگاه می تواند در سرعت بخشیدن 
و  تنش ها  سوءتفاهم ها،  برخی  به 
مشکلات منطقه نقش بسیار موثری 

داشته باشد.
کرد:  خاطرنشان  امیرعبداللهیان 
از  همواره  ایران  اسلامی  جمهوری 
استقبال  منطقه ای  گفت وگوهای 
پذیری  مسئولیت   و  مذاکره  و  کرده 
رسیدن  برای  ضروری  مقدمات  را 
میان  پایدار  و  قوی  همکاری های  به 

کشورهای منطقه ای می داند.
وی یادآور شد: معتقدیم گفت وگو و 

انحصاری  روشی  می تواند  همکاری 
و  ثبات  صلح،  به  نیل  برای  موفق  و 
از  باشد.  منطقه ای  جمعی  امنیت 
برای  قطر  در  برادرانمان  تلاش های 
و  گفت وگوها  رساندن  نتیجه  به 
قدردانی  تحریم ها  لغو  برای  توافق 
می کنیم. قطر همواره برای بازگشت 
همه طرف های برجام به تعهداتشان 

تلاش کرده است.
از  برجام  طرف های  از  را  پیام هایی 
دریافت  قطر  خارجه  وزیر  طریق 

کردیم
کشورمان  دیپلماسی  دستگاه  رئیس 
افزود: امروز پیام هایی را از طرف های 
قطر  خارجه  وزیر  طریق  از  برجام 
نیت  حسن  از  کردیم.  دریافت 
طرف ها  همه  رسانیدن  برای  قطر 
قدردانی  توافق  پایانی  گام های  به 

می کنیم.
در  کرد:  بیان  امیرعبداللهیان 
گفت وگو با وزیر خارجه قطر بر نقش 
مداخله آمیز  اقدامات  و  غیرسازنده 
اروپایی  کشور  ویژه سه  به  و  آمریکا 
اشاره  ایران  در  اخیر  اغتشاشات  در 

کردم.
ابتکار  هرگونه  از  کرد:  تاکید  وی 
عملی که توسط دوستان ما در قطر 
انتقال پیام  برای حل مساله گفت  و 
استقبال  تحریم ها  لغو  برای  وگو 

می کنیم.
کرد:  خاطرنشان  امیرعبداللهیان 
را  ایده هایی  همچنین  محمد  شیخ 
کرد.  مطرح  اوکراین  جنگ  درباره 
و  نظامی  گفت وگوهای  اول  دور 
عمان  در  اوکراین  و  ایران  سیاسی 
در  شد.  برگزار  گذشته  ماههای  در 

پاسخ به تلاش ها و ابتکار عمل قطر 
از هرگونه اقدامی برای برگزاری دور 
کی یف  و  تهران  گفت وگوها  دوم 

استقبال می کنیم.
به  نباید  روسیه  و  ایران  دوستی 
دیگر  طرف  با  دشمنی  حساب 

گذاشته شود
جمهوری  موضع  خارجه  امور  وزیر 
را  اوکراین  درباره  را  ایران  اسلامی 
روابط  افزود:  و  دانست  روشن  کاملا 
همچنان  مسکو  و  تهران  دیرینه  
جریان دارد و دوستی ایران و روسیه 
طرف  با  دشمنی  حساب  به  نباید 

دیگر گذاشته شود.
کشتار  و  تعرض  به  اشاره  با  وی 
فلسطینی  زنان  و  کودکان  بی دفاع 
گفت:  صهیونیستی،  رژیم  سوی  از 
جنایتکارانه  اقدامات  بی سابقه  موج 
رژیم صهیونیستی در کرانه باختری، 
در  جنین  اردوگاه  و  شریف  قدس 
از  بیش  شهادت  با  اخیر  روزهای 
است.  بوده  همراه  فلسطینی   ۳۱
عنوان  به  ما  همه  برای  موضوع  این 
کشورهای اسلامی مایه تأسف است 
که در سال گذشته میلادی بیش از 
جنایتکاران  توسط  فلسطینی   ۲۳۰

اشغالگر قدس به شهادت رسیدند.
معتقد  شد:  یادآور  امیرعبداللهیان 
هستیم که مقاومت فلسطینی پاسخ 
لازم را به این جنایات داده و خواهد 
داد. مساله فلسطین و قدس شریف 
به عنوان موضوع اول جهان اسلام در 
دستور کار تمامی کشورهای اسلامی 
و وجدان های بیدار جهان قرار دارد. 
به ساحت  اهانت  دیگر  بار  همچنین 
محکوم  قویا  را  کریم  قرآن  مقدس 

می کنیم.
موضوع  در  همچنین  کرد:  بیان  وی 
افغانستان، اوکراین و برخی تحولات 
منطقه ای با وزیر امور خارجه قطر به 

تفصیل گفت وگو کردیم.
ما  کرد:  عنوان  خارجه  امور  وزیر 
ضمن اینکه سطحی از مناسبات را با 
هیات حاکمه موقت افغانستان برقرار 
کرده ایم اما بر ضرورت تشکیل دولت 
بازگشت  برای  افغانستان  در  فراگیر 
کشور  این  توسعه  و  آرامش  ثبات، 
محروم  دیگر  بار  و  می کنیم  تاکید 
افغانستانی  دختران  و  زنان  کردن 
در  و  نادرست  اقدامی  را  تحصیل  از 
تعارض با تعالیم دین رحمانی اسلام 

می دانیم.
جمهوری  گفت:  امیرعبداللهیان 
در  دارد  آمادگی  ایران  اسلامی 
موقت  حاکمه  هیات  با  هماهنگی 
مجازی،  اقدامات  همه  افغانستان 
لجستیکی  امکانات  و  درسی  کتب 
دانش  ارتقای  برای  را  باشد  نیاز  که 
و بازگشایی و فعالیت پررونق مدارس 
افغانستان در خدمت  و دانشگاه های 

زنان و دختران را فراهم کنیم.
به  واکنش  در  خارجه  امور  وزیر 
اصفهان،  در  گذشته  شب  انفجار 
سازی  ناامن  راستای  در  گفت: 
انجام شد که  اقدام بزدلانه ای  ایران، 
تاثیری  نمی تواند  اقدامات  اینگونه 
برای  ما  متخصصان  نیت  و  اراده  در 
پیشرفت های صلح آمیز هسته ای بر 

جا گذارد.
قرار است دور جدید گفت وگوها بین 

ایران و عربستان ادامه یابد
ارتقای  به  اشاره  با  امیرعبداللهیان 
و  امارات  و  کویت  با  روابط  سطح 
در  کشور  دو  این  سفرای  استقرار 
تهران، درباره گفت وگوها میان تهران 
و ریاض گفت: قرار است طبق توافقی 
که صورت می گیرد دور جدید گفت 
وگوهای میان ایران و عربستان ادامه 

پیدا کند.
وی افزود: از طریق یک واسطه تبادل 
پیام های میان ایران و بحرین جریان 
در  اکنون  که  هستیم  معتقد  دارد. 
که  داریم  قرار  وضعیتی  و  شرایط 
می توانیم بگوییم از مرحله گفت وگو 
وارد  باید  و  می کنیم  عبور  خوبی  به 
گام بعدی یعنی همکاری های پایدار  

بشویم.

امیرعبداللهیان: اتحادیه اروپا درپی برداشتن گام های 
پرهزینه نیست

گزارش

بروجردی: روابط ایران و چین مستقل 
از سرنوشت برجام است

تحولات  روند  به  اشاره  با  وچین  ایران  دوستی  انجمن  رئیس 
با برجام، تاکید کرد سونوشت برجام هر چه که باشد،  مرتبط 
روابط ایران و چین در مسیر پیشرفت خود ادامه خواهد یافت.

ایران و چین، بروجردی در  به نقل از تارنمای انجمن دوستی 
این  اصلی  اهداف  از  یکی  انجمن،  این  فصلی  نشست  سومین 
و دستگاه های ذی ربط  دولت  به  را کمک  نهاد  مردم  سازمان 
اجرایی  جمله  از  چین  و  ایران  روابط  پیشبرد  به  کمک  برای 

کردن سند همکاری ۲۵ ساله دو کشور دانست.
وی یادآور شد که انجمن در حال انجام تلاش هایی برای کمک 
احداث  درحوزه  جمله  از  سند  این  از  بخشی  شدن  محقق  به 
خطوط ریلی پرسرعت در کشور توسط چینی ها، وارد کردن 

فناوری ساخت خودروهای برقی از چین و گردشگری است.
مسیر  در  کارها  گفت  باید  مجموع  در  کرد:  تصریح  بروجردی 
و  لازم  سرعت  وچین  ایران  ساله   ۲۵ همکاری  سند  اجرای 
دراین  ذیربط  های  دستگاه  و  نهادها  همه  و  ندارد  را  مطلوب 

زمینه نیازمند حرکت جدی تر و سریع تر هستند.
رئیس انجمن دوستی ایران و چین همچنین با اشاره به روند 
تحولات مرتبط با موضوع برجام، روابط ایران و چین را مستقل 
از سرنوشت این توافق دانست و تاکید کرد: سرنوشت برجام هر 
چه که باشد، باید روند همکاری ایران و چین در مسیر پیشرفت 
خود ادامه یابد و کار با چین باید به عنوان یک سیاست دائم 
اسلامی  دولت جمهوری  رویکرد  کنم  می  تصور  و  شود  دنبال 

ایران هم همین است.
بروجردی به اشاره به برنامه سفر پیش روی سیدابراهیم رئیسی 
فرصتی  را  این سفر   ، به چین  ایران  اسلامی  رئیس جمهوری 
بسیار مغتنم برای ایجاد یک تحرک جدی در روند اجرای سند 

همکاری ۲۵ ساله میان دو کشور دانست.

امیر ایرانی: »خودباوری« باعث تولید 
پیچیده ترین تجهیزات دریایی شد

گفت:  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
تا  شد  باعث  داد،  ما  به  اسلامی  انقلاب  که  اعتمادی  و  خودباوری 
ارتش  دریایی  نیروی  در  را  دریایی  تجهیزات  پیچیده ترین  بتوانیم 

تولید کنیم.
 امیر شهرام ایرانی فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی 
با برنامه »در هوای بهمن« رادیو انقلاب، اظهار  ایران در گفت وگو 
داشت: اولین دستاوردی که انقلاب اسلامی ایران برای ما به ارمغان 
آورد و بیشترین استفاده را ما در حوزه نظامی و دریایی از آن بردیم، 
سربلندی و استقلال بود، که توانستیم روی پای خودمان ایستاده و 

به دستاوردهای بزرگی برسیم.
آموزش  و  تجهیزات  دریایی،  حوزه  در  انقلاب  از  قبل  افزود:  وی 
ارتش  بودند که در  و مستشاران  بود  به خارج  وابسته  ما  نیروهای 
حکمرانی می کردند؛ اما با پیروزی انقلاب مستشاران رفتند و این امر 

باعث ایجاد خودباوری در بدنه نیروهای ارتش شد.
فرمانده نیروی دریایی ارتش ادامه داد: از همان ابتدا دشمن کمر به 
نابودی نظام جمهوری اسلامی بست و هدفش هم مردم بود، چون 
انقلاب ما از دل مردم برخاسته بود؛ بنابراین دشمنان پس از ناامیدی 

و شکست در جنگ هشت ساله، دست به تحریم کشور زدند.
وی گفت: با توجه به اینکه هیچ گونه آموزش تخصصی به ما نداده 
بودند و ما را در حد کاربر می دیدند، تصور می کردند که نمی توانیم 
جنگ را اداره کنیم، اما این جسارت و شجاعتی که بعد انقلاب به 
بدنه ارتش منتقل شد و براثر همان خودباوری بود، باعث شد که 

به عنوان اولین نیرو بتوانیم دشمن را از صحنه دریا حذف کنیم.
امیر ایرانی اضافه کرد: دستاورد دیگر نیروی دریایی ارتش این بود 
که ما توانستیم شاهرگ اقتصادی کشورمان را در هشت سال دفاع 
مقدس در امنیت کامل نگه داریم و بتوانیم بیش از ۱۰ هزار شناور 

را اسکورت کنیم.
فرمانده نیروی دریایی ارتش افزود: همچنین در دوره دفاع مقدس ما 
توانستیم شاهرگ اقتصادی دشمن را قطع کنیم، همه این ها باعث 
شد مسیر جنگ تغییر پیدا کند؛ چون بنادر ما فعال بودند، صادرات 

و واردات انجام می شد و نیازهایمان را تأمین می کردیم.
امیر ایرانی خاطرنشان کرد: بعد از جنگ نیز ما یک گام جلوتر رفته 
و شروع به بهسازی و نوسازی کردیم. در گام بعدی که تولید بود، 
ما در اولین اقدام دست به ساخت پیچیده ترین تجهیزات زدیم و از 
جمله ناو موشک انداز ساختیم. بعد از روی سطح، به زیر سطح رفتیم 
و زیردریایی هایی را به دست توانای جوانان این کشور تولید کردیم.
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 وزیر خارجه قطر با بیان اینکه حامل پیام های آمریکا 
برای ایران هستیم، گفت: از دیدگاه ما فرصت مناسب 
وجود  هسته ای  توافق  به  مربوط  مشکلات  حل  برای 

دارد.
وزیر  ثانی  آل  عبدالرحمن  بن  محمد  ایرنا،  گزارش  به 
حسین  با  خبری  نشست  در  یکشنبه  روز  قطر  خارجه 
ایران  روابط  گفت:  خارجه  امور  وزیر  امیرعبداللهیان 
اهمیت  حائز  منطقه ای  ثبات  و  استقرار  برای  قطر  و 
اقتصادی  و  سیاسی  رایزنی های  زمینه  در  چه  است؛ 
ملت  دو  میان  روابط  درباره  که  مختلفی  زمینه های  و 

است.
همواره  قطر  رهبری  و  کشور  افزود:  قطر  خارجه  وزیر 
افزایش هر چه بیشتر روابط میان کشورهای  به دنبال 
و  همسایگی  روابط  به  توجه  با  است.  ایران  با  منطقه 
تاریخی که میان این کشورها وجود دارد کار ما همیشه 

بر اساس خوش بینی و عدم ناامیدی صورت می گیرد
می کنیم  تلاش  ممکن  جای  تا  کرد:  بیان  ثانی  آل 
برود  بین  از  توافق  طرفین  دغدغه های  و  ترس ها  که 
صورت  گفت وگوها  این  انجام  برای  مناسبی  محیط  تا 
صورت  کجا  در  گفت وگوها  این  اینکه  از  فارغ  بگیرد؛ 

بگیرد.
وی خاطرنشان کرد: قطر درپی ثبات منطقه و به دنبال 
زیرا  بگیرد  صورت  هسته ای  توافق  این  که  است  این 

عامل مهم ثبات منطقه است.
گذشته  ماه های  و  هفته  در  افزود:  قطر  خارجه  وزیر 
مناسب  متاسفانه  می بریم  سر  به  آن  در  که  شرایطی 
و  آرام تر  اوضاع  می کنیم  تلاش  و  است  نبوده  مثبت  و 
به  بازگشت  برای  آمادگی  تا  شود  برطرف  سوءتفاهم ها 

توافق مهیا شود.
را  کریم  قرآن  سوزاندن  و  قرآن  به  توهین  ثانی،  آل 
و  پراکنی  نفرت  باعث  اقدام  این  و عنوان کرد:  محکوم 
اختلافات بیشتر میان ادیان می شود. دین اسلام همه را 

به همزیستی میان همه افراد دعوت می کند.
وی درباره تحولات اخیر در فلسطین گفت: قطر تنش 
اخیر دولت جدید رژیم صهیونیستی علیه فلسطینی ها 
رژیم  می کنیم  دعوت  و  می کند  محکوم  شدت  به  را 
صهیونیستی از اقدامات یکجانبه دست بردارد و تنش ها 
این  ادامه  صورت  در  است  ممکن  زیرا  کند  کمتر  را 

شاهد  منطقه  در  را  خطرناک تری  وضعیت  تنش ها 
باشیم.

به  پیام هایی که  ایرانی خود گفت:  به همتای  ثانی  آل 
درباره  و  مختلف  طرف های  سوی  از  کردید  اشاره  آن 
فرصت  اکنون  ما  دیدگاه  از  بود.  متعدد  موضوعات 
توافق  سر  بر  مشکلات  اینکه  برای  است  مناسبی 
به  بازگشت  برای  مناسب  شرایط  و  حل  را  هسته ای 
داده  ما  به  را  پیام هایی  آمریکا هم  توافق حاصل شود. 
تا  کنیم  می  تلاش  کنیم.   منتقل  ایران  به  را  آن  تا 

سوءتفاهمات برای بازگشت به توافق از بین برود.

پیام های آمریکا به ایران
میانجیگری قطر برای توافق هسته ای ادامه دارد



هنری
خبر

با حضور مسئولین؛مجهزترین پردیس 

سینمایی شهرستان های استان تهران در 

شهر پرند افتتاح می شود

مراسم افتتاح نخستین پردیس سینمایی شهر پرند عصر 
روز سه شنبه ۱۱ بهمن ماه با حضور مسئولان کشوری، 

استانی، شهرستانی و شهر پرند به افتتاح می رسد.
پردیس سینمایی شهرداری پرند با ۴ سالن مجهز و مجزا 
و مجموعا با گنجایش ۳۳۰ صندلی در فاز ۳ واقع شده 

که به مناسبت ایام الله دهه فجر افتتاح می شود.
این پردیس سینمایی که از مجهزترین سینماهای استان 
تهران به شمار می رود، دارای بالاترین کیفیت نمایش با 
استانداردهای جهانی و مجهز به سیستم دالبی دیجیتال 
امتیاز “ممتاز”  اولین سینمای دارای  و  کاناله است   ۱۲
توسط  که  باشد  می  تهران  استان  های  شهرستان  در 
شهرداری و شورای پرند تجهیز، راه اندازی و افتتاح می 

شود.
سوی  از  گرفته  صورت  های  پیگیری  با  است؛  گفتنی 
مدیریت شهری، جشنواره فیلم فجر در پردیس سینمایی 
در  جشنواره  های  فیلم  و  شده  برگزار  پرند  شهرداری 

سالن های این پردیس به اکران در خواهند آمد.

نایب رئیس دوم کمیسیون فرهنگی: جشنواره  

فیلم فجر نیازمند کادرسازی است

مجلس  فرهنگی  کمیسیون  دوم  رئیس  نایب 
نیازمند  فجر  فیلم  اسلامی گفت: جشنواره  شورای 
کادرسازی است و رویش های انقلاب اسلامی آینده 

این جشنواره ها را تضمین می  کنند.
این  برگزاری  اگر  داشت:  اظهار  منتظری  غلامرضا 
چنین رویدادی محدود به یک سری چهره ها شود 
نمی توانیم به اهداف خود دست یابیم و تربیت نیرو 
مساله بسیار مهمی است که چتر حمایتی هم باید 
بر سر این ها باز شود و رویدادهای ملی را در قالب 

ملی ببینیم نه فقط منحصر به پایتخت.
افزود: لازم است به هنرمندان مناطق دیگر و  وی 
افرادی که در سطح استان ها به آفرینش های هنری 

روی می آورند توجه داشت.
شورای  مجلس  در  آق قلا  و  گرگان  مردم  نماینده 
اسلامی درباره تحریم کنندگان جشنواره های تئاتر 
همیشه  زندگی  طول  در  گفت:  هم  فجر  فیلم  و 
ممکن است با موانعی مواجه شویم که هنر ما عبور 

از این موانع است.
وی تاکید کرد: ما باید تلاش کنیم زمینه بحث و 
گفت و گو و تبادل نظر را با منتقدان فراهم کنیم که 
اگر سازنده است بپذیریم و اگر به تخریب نزدیک 
می شود راه خود را برویم. برای این که حجت تمام 
داشته  را  اندیشه ها  و  آرا  تبادل  است  لازم  شود 

باشیم.
منتظری گفت: باید نقدپذیری خود را نشان دهیم 
که به دنبال سازندگی است اما تخریب متفاوت از 

نقد است و پذیرفتنی نیست.

اتحادی برای گسترش تئاتر در جهان اسلام/ 

صلح و دوستی را نشر می دهیم

در  اسلام  جهان  تئاتر  اتحادیه  بین المللی  هم اندیشی 
فجر   تئاتر  بین المللی  جشنواره  یکمین  و  چهل  قالب 

برگزار شد.
همایش  میزبان  شهر  تئاتر  مجموعه  مشاهیر  سالن 
و یکمین  تئاتر جهان اسلام چهل  اتحادیه  بین المللی 

جشنواره بین المللی تئاتر فجر شد.
کشورهای  از  پژوهشگرانی  حضور  با  همایش  این 
الجزایر، ایران، تونس، عراق و مصر و همچنین مهمانان 

خارجی حاضر در جشنواره برگزار شد.
همایش  این  ابتدای  در  همایش  دبیر  رشیدی  صادق 
ضمن خوشامدگویی به حاضران، گفت: اولین همایش 
کار خود را آغاز کرده و امیدواریم باعث گسترس روابط 

ملل اسلامی و توسعه تئاتر در جهان اسلام باشد.
سپس کاظم نظری مدیرکل هنرهای نمایشی نیز اظهار 
کرد: امیدواریم در این هم اندیشی اتفاقات خوبی رخ 
اسلام  جهان  تئاتر  اتحادیه  شکل گیری  باعث  و  دهد 
شود زیرا جای آن خالی است. امیدواریم این اتحادیه 
باشد  داشته  اعضا  و  اساسنامه  شیوه نامه،  مقر،  بتواند 
تئاتر در جهان اسلام را  برنامه ریزی برای گسترش  تا 

رقم بزند.
در ادامه با حضور کاظم نظری و کوروش زارعی دبیر 

جشنواره تئاتر فجر پوستر هم اندیشی رونمایی شد.
و  مهمانان  به  خطاب  همایش  این  درباره  نیز  زارعی 
حاضران خارجی حاضر در همایش گفت: از اجراها و 
نمایش های شما، هم مردم و هم مخاطبان ایران لذت 
اتفاقی  اتحادیه  این  با شکل گیری  امیدواریم  و  بردند 

بزرگ در تئاتر جهان اسلام رخ دهد.

توجه  با  کرد:  بیان  شهر  تئاتر  رئیس 
نمایشی  مختلف  گروه های  تعدد  به 
هنر  اهمیت  همچنین  و  کشور  در 
ایران راه اندازی و تاسیس  نمایش در 
و  لازم  امری  تئاترکشور«  »سازمان 

ضروری است.
جشنواره  یکمین  و  چهل  از  نقل  به 
فجر، سیدنظام الدین  تئاتر  بین المللی 
و  تهران  مردم  نماینده  موسوی، 
سخنگوی هیئت  رئیسه مجلس شورای 
اسلامی با حضور در تئاتر شهر ضمن 
دیدار و گفت وگو با کاظم نظری مدیر 
فرهنگ  وزارت  نمایشی  هنرهای  کل 
سیدمحمدجواد  و  اسلامی  ارشاد  و 
طاهری رئیس مجموعه تئاتر شهر به 
تماشای نمایش »آلاء« به نویسندگی 
و کارگردانی محمد کاظم تبار در تالار 

قشقایی نشست.
نمایشی  هنرهای  کل  مدیر  نظری، 
نمایندگان  توجه  از  قدردانی  ضمن 
مقوله  به  اسلامی  شورای  مجلس 

تئاتر، افزایش بودجه هنر تئاتر را از مهم ترین 
مجلس  در  می تواند  که  دانست  ملزوماتی 
و  گیرد  قرار  بررسی  مورد  اسلامی  شورای 
موجب ایجاد شرایطی مؤثرتر برای اعتلای این 

هنر شود.
برگزاری چهل  از روند  ارائه گزارشی  او ضمن 
و یکمین جشنواره بین المللی تئاتر فجر گفت: 
بنده و همکارانم در اداره کل هنرهای نمایشی 
جشنواره  برگزاری  ستاد  و  فرهنگ  وزارت 
بین المللی تئاتر فجر نهایت تلاش خود را انجام 
جشنواره های  برگزاری  بر  علاوه  که  داده ایم 
نگاه  با  دوره  این  در  که  منطقه ای  و  استانی 
جدی تری برگزار شد، شرایطی را فراهم کنیم 
که رویداد معتبر و ارزشمندی چون جشنواره 
برای  شایسته ای  میزبان  فجر  تئاتر  بین المللی 

هنرمندان و تماشاگران این عرصه باشد.
زیرساخت های  ضعف  به  اشاره  با  نظری 
از  تئاتر  هنرمندان  کرد:  تاکید  تئاتر  حوزه 
محجوب ترین هنرمندان این سرزمین هستند 
تلاش  تمام  محدود  مالی  حمایت های  با  که 
شکل  بهترین  به  تا  می دهند  انجام  را  خود 
ممکن میزبان مؤثری از تماشاگران فهیم این 
عرصه در صحنه های تئاتر باشند. بنابراین امید 

شورای  مجلس  نمایندگان  حمایت  با  می رود 
باشیم.  تئاتر  بودجه  ارتقای  شاهد  اسلامی 
به گستردگی  توجه  با  است که  این در حالی 
نمایشی در کشور  انجمن هنرهای  نمایندگان 
افزایش  که  هدایت شده  سمتی  به  را  ماجرا 
بودجه تئاتر یکی از مهم ترین موارد به حساب 

می آید.
شهر  تئاتر  رئیس  طاهری  محمدجواد  سید 
آثار  از روند اجرای  ارائه توضیحاتی  نیز ضمن 
نمایشی در این مجموعه طی ماه های گذشته و 
جشنواره تئاتر فجر بیان کرد: با توجه به تعدد 
گروه های مختلف نمایشی در کشور و همچنین 
و  راه اندازی  ایران  در  نمایش  هنر  اهمیت 
و  لازم  امری  کشور«  تئاتر  »سازمان  تاسیس 
نمایندگان  می آید  نظر  به  که  است  ضروری 
مجلس شورای اسلامی در این زمینه می توانند 
باشند.  موضوع  این  تحقق  برای  خوبی  همراه 
این در حالی است که حضور بیشتر نمایندگان 
نقش  می تواند  نمایشی  اجراهای  در  محترم 
پیرامون  آن ها  بهتر  هرچه  آشنایی  در  مؤثری 

هنر تئاتر ایفا کند.
او در ادامه صحبت های خود به موضوع حریم 
حریم  بحث  گفت:  و  کرد  اشاره  شهر  تئاتر 
است  موضوعاتی  مهم ترین  از  یکی  شهر  تئاتر 

که در این سال ها موردتوجه مدیران مجموعه 
بنده و  این رو  از  تئاتر شهر قرار گرفته است. 
را  خود  تلاش  نهایت  مدت  این  در  همکارانم 
نهادهایی  همکاری  به واسطه  تا  داده ایم  انجام 
گردشگری،  و  فرهنگی  میراث  وزارت  چون 
تهران،  شهر  اسلامی  شورای  تهران،  شهردای 
اقدامات  دستگاه ها  سایر  و  انتظامی  نیروی 
انجام دهیم.  این موضوع  برای حل  را  اجرایی 
در این زمینه هم خوشبختانه با حسن توجهی 
و  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  سوی  از  که 
اقداماتی  شاهد   ، گرفته  صورت  همکارانشان 
بودیم که می تواند بحث تعیین حریم مجموعه 
تئاتر شهر را موردتوجه جدی تری قرار دهد. از 
این رو امیدوارم با همراهی نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی هم بتوانیم هرچه زودتر شاهد 
ایجاد شرایطی مساعد و آرام در حریم مجموعه 

تئاتر باشیم.
با  دیدار  این  در  نیز  موسوی  نظام الدین  سید 
قدردانی از دست اندرکاران اداره کل هنرهای 
بین المللی  جشنواره  برگزاری  ستاد  نمایشی، 
تئاتر فجر و مجموعه تئاتر در برگزاری هرچه 
داد:  توضیح  جشنواره  از  دوره  این  تر  باشکوه 
نمایندگان  عنوان  به  همکارانم  سایر  و  بنده 
را  خود  تلاش  نهایت  اسلامی  شورای  مجلس 

انجام می دهیم تا مشکلات پیش روی حوزه 
کردند،  اشاره  آن  به  دوستان  که  کشور  تئاتر 
به  ما  اصلی  و  ذاتی  وظیفه  این  شود.  مرتفع 
مجلس  در  ایران  شریف  مردم  نماینده  عنوان 
شورای اسلامی است که بتوانیم در حد وظایف 
قانونی مان به مشکلات تئاتر کشور رسیدگی 

کنیم.
تاکید  خود  صحبت های  پایانی  بخش  در  وی 
کرد: بر اساس صحبت هایی که دوستان انجام 
در  همکاران  سایر  با  همراه  زودی  به  دادند، 
جلسات  تهران  استان  نمایندگان  مجمع 
و  فرهنگ  وزارت  در  عزیزان  با  را  مشترکی 
ارزیابی  ضمن  و  کرده  برگزار  اسلامی  ارشاد 
حریم  همچنین  و  تئاتر  ای  بودجه  مشکلات 
حل  برای  را  اجرایی  های  گام   ، شهر  تئاتر 
آنچه  ترتیب  هر  به  برداریم.  موجود  مشکلات 
امروز در این دیدار مطرح شد طرح بخشی از 
مشکلات تئاتر کشور است که بنده تلاش می 
کنم به سهم خود برای مرتفع کردن آن ها قدم 
هایی را بردارم. این در حالی است که موضوع 
بایست  می  که  است  مهمی  بحث  هم  بودجه 
طی روزهای آینده به صورت دقیق و مستمر 
مورد بررسی کارشناسان و نمایندگان مجلس 

شورای اسلامی قرار گیرد.

رئیس تئاتر شهر: تاسیس »سازمان تئاتر کشور« 
ضروری است

خبر

معاون وزیر ارشاد: بیش از ۱۰۰ هزار فعال 

فرهنگی در کشور از آموزش رایگان هنر 

بهره مند شدند

وزارت  استان های  و  مجلس  امور  حقوقی،  معاون 
فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: تمرکززدایی امکانات 
وزارتخانه  این دولت در دستور کار  و فرصت ها در 
فعال  هزار   ۱۰۰ از  بیش  راستا  این  در  و  است 
فرهنگی در جای جای کشور از آموزش های رایگان 

فرهنگ و هنر بهره مند شده اند.
آئین  در  هاشمی  سیدمحمد   ، ایرنا  گزارش  به 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  معارفه 
اردبیل در کتابخانه بیضای اردبیل اظهار کرد: بعد 
از آموزش های رایگان فرهنگ و هنر در نقاط مرزی 
فعالان  برای  اشتغالزایی  و  کارآفرینی  دورافتاده،  و 
در  آموزشی  دوره های  همان  به  اتکا  با  فرهنگی 

دستور کار است و پیگیری خواهد شد.
انسانی در حوزه فرهنگ و هنر  افزود: سرمایه  وی 
مدیر  و  خادم  و  است  برخوردار  مهمی  جایگاه  از 
اول،  بار  برای  که  است  این حوزه کسی  در  واقعی 
استعدادهای خلاق فرهنگی و هنری را شناسایی و 

از آنها استفاده کند.
وی ادامه داد: اینکه تصور شود اعتبارات و امکانات 
است  بزرگی  اشتباه  یابد،  به کلانشهرها سوق  باید 
در همین  هنری  نوابغ  از  بسیاری  دارد  امکان  زیرا 
شهرها و بخش های دورافتاده و مرزی کشور باشند 
قرار  کارها  سرلوحه  در  را  تمرکززدایی  ما  بنابراین 

داده ایم.
جشنواره فجر پرشور و باشکوه برگزار خواهد شد

وزارت  استان های  و  مجلس  امور  حقوقی،  معاون 
درصدد  دشمن  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
این  با  و  بود  تضعیف جشنواره ها  و  تحریم  تحقیر، 
اما آثار و  کار، قلب هنرمندان را نشانه رفته بودند 
فجر،  دبیرخانه جشنواره های  به  ارسالی  برنامه های 
و  هنرآفرینان  و  هنرمندان  خوب  استقبال  گویای 
نویدبخش برگزاری هرچه پربارتر این رویداد است.

مقاطع  در  ابتدا  جشنواره ها  کرد:  تصریح  هاشمی 
آنها در  پایانی  استانی و منطقه ای و سپس مرحله 
در  مردم  خوب  استقبال  و  می شود  برگزار  تهران 
مقاطع استانی و منطقه ای گویای این است که در 

مرکز نیز بسیار پرشور خواهد بود.
ثمره  مردم  خوب  استقبال  این  کرد:  اظهار  او 
تلاش  سیزدهم  دولت  در  و  است  تمرکززدایی 
و  باشد  بیشتر  این چنین  توفیقاتی  تا  می کنیم 
ارزشمند  آثار  تولید  شاهد  تولید،  تحریم  جای  به 
مردم  خوب  استقبال  و  هنرآفرینان  و  هنرمندان 

باشیم.
رضا قاسمیان ، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
به  اشاره  با  آئین  این  در  نیز  اردبیل  استاندار 
رویکرد فرهنگی انقلاب اسلامی اظهار کرد: تعریف 
برنامه ها،  و  امور  از  بسیاری  برای  فرهنگی  پیوست 
مسئولیت ها را سنگین تر کرده است و انتظار داریم 
بودجه دستگاه های فرهنگی در اول فروردین ماه به 

حساب دستگاه ها واریز شود.
وی تهاجم فرهنگی را مهم دانست و افزود: حدود 
استان  در  جمعیت  نفر  هزار   ۳۰۰ و  میلیون  یک 
هشت  تا  هفت  میزبان  سالانه  اما  داریم  اردبیل 
و  هستیم  خارجی  و  داخلی  گردشگر  نفر  میلیون 
اصیل  فرهنگ  گردشگری،  رونق  بهانه  به  نباید 
استان زیر پای منافع و مصالح دیگر برود، بلکه باید 
با تامین اعتبار برای اعتلای فرهنگی بیشتر تلاش 
شود.شعرخوانی و پخش نماهنگ فعالیت های اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی اردبیل در دوره تصدی 
عبدالله بحرالعلومی از بخش های دیگر این آئین بود 
و در پایان، امیر رجبی به عنوان مدیرکل فرهنگ و 

ارشاد اسلامی این استان معرفی شد.

آغاز فعالیت پاتوق  کتاب ویژه نوجوانان در 

کتابخانه ها

ترویج فرهنگ کتابخوانی سازمان  و  مدیر کتابخانه ها 
فعالیت  آغاز  از  تهران،  شهرداری  هنری  فرهنگی 
»پاتوق  کتاب« ویژه نوجوانان با هدف ترویج فرهنگ 
عادت به مطالعه روزانه، در کتابخانه های منتخب خبر 
داد.به نقل  از سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران، 
نویسندگان  از  دعوت  کرد:  اظهار  باباخانیان  عباس 
کتاب های موضوعی ویژه گروه سنی نوجوان و فعالان 
حوزه نشر، برگزاری نشست های معرفی، نقد و بررسی 
دیگر  از   ... و  کتاب  بلندخوانی  جمع خوانی،  کتاب، 
پاتوق های  در  اجرا  برای  پیش بینی شده  برنامه های 
کتاب است که با حضور نوجوانان علاقه مند به کتاب و 
کتابخوانی برگزار می شود.باباخانیان ادامه داد: در واقع 
این محفل کتاب، فرصتی را برای مخاطبان علاقه مند 
نوجوانان  تا  کرده  فراهم  کتابخوانی  و  کتاب  به حوزه 
بتوانند با نویسندگان و افرادی که فعال حوزه کتاب به 
شمار می روند از نزدیک به گفت وگو پرداخته و مسائل 

و موضوعات خود را در این زمینه مطرح نمایند.
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وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: شورای 
عالی انقلاب فرهنگی در دوره فعالیت خود 
کرده  عمل  خوبی  به  فناوری  و  علم  در 
فرهنگ  و  فرهنگ  حوزه  در  اما  است، 
عمومی به خوبی پیش نرفتیم که نیازمند 

توجه بیشتر این شورا است.
محمدمهدی اسماعیلی  در آیین تکریم و 
فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  دبیر  معارفه 
عاملی  دکتر  از  داشت:  اظهار  سخنانی  در 
در  را  تحول  بحث  چراکه  می کنم  تشکر 
سرانجام  به  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای 
آرا  از  بالایی  فهم  خسروپناه  دکتر  رساند. 
رهبری دارند و امیدواریم که در این مسیر 

تحولی موفق باشند.

به  زمانی  علمی  حرکت  داد:  ادامه  وی 
سرانجام می رسد که با اجماع نخبگی باشد 
عنوان  به  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  و 
اجماعی  چنین  به  سیاست گذار  نهاد  یک 

نیاز دارد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه 
دوره  در  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای 
خوبی  به  فناوری  و  علم  در  خود  فعالیت 
عمل کرده است، در عین حال گفت: اما در 
به خوبی  فرهنگ عمومی  و  فرهنگ  حوزه 

پیش نرفتیم.
انتخاب  حسن  گفت:  اسماعیلی 
شورای  دبیری  عنوان  به  دکترخسروپناه 
عالی انقلاب فرهنگی درکنار همه امتیازات 

یک  که  است  این  دارند  که  محاسنی  و 
صاحبنطر در حوزه فرهنگ کشور است و 
این صاحب نظری و برخورداری از اندیشه 
ای منسجم ما را امیدوار می کند که دبیر 
درجایگاه  فرهنگی  انقلاب  عالی  شواری 
انسجام  جایگاه  در  و  دبیرخانه  مدیریت 

سازی در این حوزه بتواند موفق باشد.
وی با بیان اینکه در وزارت فرهنگ و ارشاد 
عنوان مسوول چند شورای  به  ما  اسلامی 
فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  اقماری 
شورای  عمومی،  فرهنگ  شورای  همچون 
هنر و بحث های حوزه هماهنگی دستگاه 
های اجرایی در بخش فعالیت های قرآنی 
این  ما  تلقی  افزود:  هستیم،  دار  عهده 

تواند چرخه کار  انتخاب می  این  است که 
به  بخشیده  قوت  واقع  در  را  ها  این حوزه 
کشور  فرهنگی  توسعه  و  فرهنگی  حرکت 

قوام بیشتری دهد و این توقع را داریم.
همچنین  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
عالی  شورای  دبیر  کنار  در  اظهارداشت: 
انقلاب فرهنگی با همه وجود خواهیم بود 
و به محوریت شورای عالی انقلاب فرهنگی 
فرهنگ  و  به رشد علم  رو  برای حرکت  را 
کشور ایمان داریم و آن تفاوت نگاه هایی 
بخش  این  بین  قبل  دولت  در  شاید  که 
رییس  مدیریت  با  امروز  داشت،  وجود  ها 
انقلابی کاملا برطرف شده است و  جمهور 
مطالبات  اجرای  برای  هم  درکنار  ما  همه 

رهبر معظم انقلاب آماده هستیم.
تفاوت  دوره  این  در  داد:  ادامه  اسماعیلی 
نگاه دولت با شورای عالی انقلاب فرهنگی 
برای  کاملی  آمادگی  و  است  شده  برطرف 
انقلاب  معظم  رهبر  منویات  برآورده شدن 

ایجاد شده است.
با  اسلامی  انقلاب  اینکه  یادآوری  با  وی 
است،  گرفته  شکل  فرهنگی  خاستگاه 
تا  مانده  گام های  کرد:  اظهارامیدواری 
برداشته  سرعت  به  اسلامی  نوین  تمدن 

شود.
عالی  شورای  دبیر  معارفه  و  تکریم  آیین 
جمعی  حضور  با  امروز  فرهنگی،  انقلاب 
علم  حوزه  شخصیت های  و  مسوولان  از 
و  الاسلام  حجت  و  شد  برگزار  فرهنگ  و 
رسما  خسروپناه  عبدالحسین  المسلمین 
آغاز  شورا  این  در  را  خود  مسوولیت  دوره 

کرد.

بخش فرهنگ نیازمند توجه بیشتر شورای عالی 
انقلاب فرهنگی است
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انرژی
اخبار

بهره مندی بیش از ۹۹ درصد جمعیت 
شهری و ۸۵ درصد روستایی از آب 

سالم و پایدار

عملکرد وزارت نیرو در چهار دهه گذشته سبب بهره مندی بیش از 
۹۹ درصد جمعیت شهری و ۸۵ درصد جمعیت روستایی کشور از 

آب سالم و پایدار شده است.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، بهره مندی مناطق مختلف کشور از 
آب سالم و پایدار از جمله وظایف اصلی دولت محسوب می شود 
به  تا  ایران  اسلامی  انقلاب  ابتدای  از  اصل  این  تحقق  برای  که 
امروز اقدام های بنیادینی انجام شده و وزارت نیرو به عنوان یکی از 
ارکان دولت به منظور ارتقای سطح کیفی و کمی آب در شهرها و 
روستاهای کشور برنامه های مختلفی را پیش بینی و اجرایی کرده 

است.
بر اساس آخرین آمار دفتر برنامه ریزی راهبردی و تلفیقی وزارت 
و  بهداشتی  سالم،  آب  از  بهره مندی جمعیت شهری  میزان  نیرو، 
پایدار در ابتدای دولت سیزدهم برابر با ۹۹.۸۷ درصد است، این 
در حالی است که این عدد در ابتدای انقلاب اسلامی ۷۴.۶ درصد 

را شامل می شد.
همچنین میزان بهره مندی جمعیت روستایی کشور در سال ۱۳۵۷ 
برای  انجام شده  اقدام های جهادی  با  بوده که  با ۱۲ درصد  برابر 
تأمین آب شرب سالم و پایدار، میزان بهره مندی روستاها از این 

امکان در دی ماه سال جاری به بیش از ۸۵ درصد رسیده است.
نیز  آب شهری  تصفیه خانه های  راه اندازی  و  ساخت  بخش  در  اما 
انقلاب  ابتدای  در  هستیم؛  کشور  پیشرفت  به  رو  حرکت  شاهد 
اسلامی مجموع کشور از ۲۷ تصفیه خانه آب شهری بهره مند بود، 

اما امروز این عدد به ۱۶۹ تصفیه خانه شهری ارتقا یافته است.
در حوزه اجرای طرح های ویژه آبرسانی دولت سیزدهم نیز اجرای 
۸۷ طرح ویژه در دستور کار قرار گرفت؛ در این باره ساخت ۳۲ 
تصفیه خانه آب به ظرفیت ۲.۶۵ میلیون مترمکعب در روز، احداث 
سامانه های  راه اندازی  نیز  و  آب  انتقال  خطوط  کیلومتر   ۱۵۰۰

نمک زدایی در مناطق مختلف پیش بینی شده است.
جمله  از  نیز  فاضلاب  و  آب  تصفیه خانه های  ساخت  و  توسعه 
اقدام هایی است که دولت جمهوری اسلامی ایران از ابتدای پیروزی 
به  توجه  زیرا  است،  داشته  آن  به  نسبت  ویژه ای  اهتمام  انقلاب 
بخش آب و فاضلاب کشور در سلامت جامعه و پیشگیری از شیوع 

بیماری ها نقش بسزایی دارد.
در  فاضلاب  و  آب  تصفیه خانه  چهار  فقط  وجود  با  براین اساس، 
ابتدای انقلاب اسلامی، امروز شاهد بهره برداری از ۲۶۳ تصفیه خانه 

در سراسر کشور هستیم.
از برنامه های ویژه دولت سیزدهم در این زمینه می توان به اجرای 
۱۰۱ طرح ویژه فاضلاب و احداث ۶۹ تصفیه خانه فاضلاب شهری 

به ظرفیت ۱.۷ میلیون مترمکعب در روز اشاره کرد.
جمع آوری  شبکه   کیلومتر   ۶۰۰ و  هزار  چهار  توسعه   علاوه برآن، 
 ۵۶.۶۴ به   ۵۲.۶۴ از  پوشش  تحت  شاخص  افزایش  و  فاضلاب 
درصد، از دیگر اقدام های دولت مردمی در خصوص صنعت آب و 

فاضلاب محسوب می شود.
در بخش دیگری از آمار ارسالی دفتر برنامه ریزی راهبردی و تلفیقی 
وزارت نیرو به عملکرد قابل ملاحظه دولت در زمینه سدسازی اشاره 
شده است. باتوجه به رشد جمعیت شهری و افزایش مصرف منابع 
و ذخیره سازی آب مصرفی در بخش های  تأمین  اهمیت  طبیعی، 
شرب، کشاورزی و صنعتی دوچندان شده و این مهم به نوعی به 
تبدیل  نیرو  وزارت  به ویژه  امر  متولیان  دغدغه های جدی  از  یکی 
شده است که شاهد عملکرد مطلوب این بخش در حوزه سدسازی 
اسلامی،  انقلاب  ابتدای  در  سد   ۱۹ تعداد  که  جایی  تا  هستیم؛ 

اکنون به ۱۹۵ سد رسیده است.
همچنین، تا اوایل انقلاب اسلامی، ۵۵۲ هزار هکتار شبکه آبیاری 
دولت  در  رقم  این  که  بود  احداث شده  در کل کشور  و زهکشی 

سیزدهم به بیش از ۲۳۸۸ هزار هکتار رسیده است.
از دیگر اقدام های ویژه صنعت آب و فاضلاب در دولت سیزدهم، 
می توان به طرح جهاد آبرسانی و تأمین آب ۱۰ هزار روستای کشور 
با جمعیت تحت پوشش چهار میلیون و ۷۵۰ هزار نفر اشاره کرد؛ 
در این طرح بیش از ۲۱ هزار کیلومتر خطوط انتقال آب احداث 

شده است.
با در نظر گرفتن گستردگی و پراکندگی روستایی در کشور، این 
تاکنون طرح  به طوری که  با رشد مناسبی در حال اجراست  طرح 
جهاد آبرسانی در بخش قابل توجهی از روستاها اجرایی شده است؛ 
عملیات آبرسانی به ۱۰ هزار روستا با اعتبار ۱۹ هزار میلیارد تومان 
از اوایل سال ۱۴۰۱ آغاز و مقرر شد این طرح در مرحله نخست در 

۷۱۳۸ روستا طی سه سال اجرایی شود.
بازسازی و ارتقای تأسیسات آب به طول ۱۴ هزار کیلومتر، کاهش 
هدررفت آب شهری به میزان پنج درصد، افزایش توان ذخیره سازی 
آب به ظرفیت ۱.۵ میلیون مترمکعب، تامین ۱۰۰۵ دستگاه تانکر 
و  حفر  اضطراری،  برق  مولد  مگاوات   ۶۰۰ تامین  سیار،  آبرسانی 
تجهیز یک هزار و ۱۵۰ حلقه چاه در قالب اجرای یک هزار و ۹۸۴ 
پروژه از جمله اقدام های دولت سیزدهم برای مدیریت تنش آبی 

در شهرها و روستاهای کشور محسوب می شوند.

سالانه  گزارش  آخرین  براساس   
ایران   ،)BP( پترولیوم  بریتیش 
میلیارد   ۱۸.۵ سالانه  سوزاندن  با 
مترمکعب گازهای همراه، رتبه دوم 

جهان را در اختیار دارد.
ایران  در  مهر  خبرنگار  گزارش  به 
مترمکعب  میلیارد   ۱۸.۵ سالانه 
استفاده  بدون  نفت،  همراه  گازهای 
بهره  منظور  به  رود.  می  بین  از 
در  گاز،  بزرگ  منبع  این  از  برداری 
فرماندهی  ستاد  ماه  دی   ۱۴ جلسه 
بزرگ  طرح  مقاومتی،  اقتصاد 
در شرق  گازهای مشعل  جمع آوری 
که  فارس(  خلیج  )بیدبلند  کارون 
حدود یک سوم از این گاز را بازیابی 
می کند، به عنوان یکی از ۱۶ پروژه 
ذیل  سیزدهم  دولت  اولویت دار 
و  نفت  ارزش  زنجیره  طرح »توسعه 
منظور  به  و  رسید  تصویب  به  گاز« 
پیگیری مستمر تا حصول نتیجه در 

دستور کار وزارت نفت قرار گرفت.
سالانه  گزارش  آخرین  براساس 
ایران   ،)BP( پترولیوم  بریتیش 
میلیارد   ۱۸.۵ سالانه  سوزاندن  با 
رتبه  همراه،  گازهای  مترمکعب 
که  دارد  اختیار  در  را  جهان  دوم 
فلرینگ  مقدار  برابر  دو  رقم  این 
فرض  با  است.  ونزوئلا  و  آمریکا  در 
هر  برای  سنت   ۳۵ صادراتی  قیمت 
متر مکعب گاز ایران، سالانه بیش از 
به کشور  النفع  ۶ میلیارد دلار عدم 
میزان  همچنین  می شود.  تحمیل 
 ۲۰۲۱ سال  در  ایران  گاز  صادرات 
حدود ۱۷.۳ میلیارد دلار بود که از 
در  همراه  گازهای  سوزاندن  میزان 

این سال کمتر است.
از  کشور  گاز  ناترازی  مشکل  حل 

طریق جمع آوری گازهای همراه
چالش  با  کشور  که  حاضر  حال  در 
ناترازی گاز مواجه است، جمع آوری 
از  یکی  عنوان  به  همراه  گازهای 
گاز  عرضه  افزایش  راه حل های 
جدی  توجه  مورد  باید  طبیعی 
جمع آوری  حقیقت  در  گیرد.  قرار 
به  همراه  گازهای  از  استفاده  و 
پالایشگاه های  در  خوراک  عنوان 

میلیون   ۵۰ از  بیش  می تواند  گاز، 
مترمکعب در روز به حجم تولید گاز 
بر  علاوه  کند.  اضافه  کشور  طبیعی 
محصولات  پالایشگاه ها  این  در  آن 
پروپان،  اتان،  همچون  ارزشی  با 
بوتان و پنتان نیز تولید خواهد شد 
قابل  صادراتی  و  داخلی  بازار  که 
توجهی به عنوان سوخت یا خوراک 

واحدهای الفین پتروشیمی دارند.
گاز  پالایشگاه  نمونه  عنوان  به 
ظرفیت  با  فارس  خلیج  بیدبلند 
با  جنوبی،  پارس  فاز   ۲ پالایشی 
همراه  گازهای  جمع آوری  هدف 
عظیمی  تحول  آن،  پالایش  و  نفت 
را در راستای کاهش آلایندگی های 
توسعه  و  خوزستان  محیطی  زیست 
می کند.  محقق  پتروشیمی  صنعت 
فارس  خلیج  بیدبلند  گاز  پالایشگاه 
تأسیسات  بزرگ ترین  بعنوان 
گازهای  فرآورش  و  جمع آوری 
سرمایه گذاری  با  کشور  نفت  همراه 
۳.۴ میلیارد دلاری در سال ۱۴۰۰ 
صورتی  در  رسید.  بهره برداری  به 
کامل  ظرفیت  با  پالایشگاه  این  که 
میلیارد  یک  سالانه  کند،  فعالیت 
کشور  برای  دلار  میلیون   ۵۰۰ و 

درآمدزایی خواهد داشت.
اتمام طرح جمع آوری گازهای  عدم 
همراه و فعالیت پالایشگاه بیدبلند با 

نصف ظرفیت اسمی
عمده خوراک گاز پالایشگاه بیدبلند 
جمع آوری  طریق  از  فارس  خلیج 
کارون  شرق  در  مشعل  گازهای 

غنی  گاز  کل  می شود.  تامین 
روزانه  پالایشگاه  این  به  ورودی 
بود  خواهد  مترمکعب  میلیون   ۵۷
از  پس  تولیدی  گاز  درصد   ۷۵ که 
گاز  قالب  در  جداسازی  و  پالایش 
کشور  گاز  سراسری  شبکه  به  متان 
دیگر  درصد   ۲۵ و  می گردد  باز 
از  هدف  است.  جانبی  محصولات 
گاز  پالایشگاه  ساخت  و  طراحی 
روزانه  تولید  فارس  خلیج  بیدبلند 
۴۸ میلیون مترمکعب گاز شیرین و 
به  تزریق  برای  متان  شده  پالایش 
شبکه سراسری، سالانه ۱.۵ میلیون 
تن اتان و ۱.۵ میلیون تن گاز مایع 

شامل پروپان و بوتان است.
جمع آوری  توسعه ای  طرح  قرارداد 
به  کارون  شرق  در  مشعل  گازهای 
مبلغ ۱.۲ میلیارد دلار بین هلدینگ 
مناطق  ملی  شرکت  و  فارس  خلیج 
امضا   ۹۷ سال  در  جنوب  نفت خیز 
سوی  از  طرح  این  اجرای  شد. 
فارس  خلیج  بیدبلند  پالایشگاه 
کردن  خاموش  به  اینکه  ضمن 
می کند،  کمک  منطقه  مشعل های 
خوراک این پالایشگاه را هم تثبیت 
همراه  گازهای  جمع آوری  می کند. 
فلرینگ  از  کارون،  شرق  منطقه 
بیش از ۵ میلیارد مترمکعب گاز در 

سال جلوگیری می کند.
عظیم  طرح  اجرای  روند  کنون  تا 
در شرق  گازهای مشعل  جمع آوری 
کارون سرعت قابل قبولی نداشته و 
بیدبلند  پالایشگاه  فعالیت  به  منجر 

خود  اسمی  ظرفیت  از  نیمی  با 
روند  می رسد  نظر  به  است.  شده 
این پروژه به علت عدم  کند اجرای 
مشکلات  و  آن  مستمر  پیگیری 
است.  پروژه  مدیریت  با  مرتبط 
و  مشخص  متولی  تعیین  بنابراین 
صدور  و  دستگاهی  بین  هماهنگی 
زمینه جهت  این  دستورات لازم در 

تسریع کار ضرورت دارد.
گازهای  جمع آوری  طرح  تصویب 
ستاد  در  کارون  شرق  در  مشعل 

فرماندهی اقتصاد مقاومتی
ماه  راستا در جلسه ۱۴ دی  این  در 
ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی، ۱۶ 
اولویت دار  توسعه ای  پروژه  و  اقدام 
»توسعه  طرح  ذیل  سیزدهم  دولت 
زنجیره ارزش نفت و گاز« به تصویب 
مستمر  پیگیری  منظور  به  و  رسید 
کار  دستور  در  نتیجه  حصول  تا 
این  از  یکی  قرار گرفت.  نفت  وزارت 
جمع آوری  عظیم  طرح  پروژه،   ۱۶
کارون  شرق  در  مشعل  گازهای 

)بیدبلند خلیج فارس( است.
تکمیل  بر  علاوه  پروژه  این  اجرای 
گاز  پالایشگاه  خوراک  ظرفیت 
به  منجر  فارس،  خلیج  بیدبلند 
در  زیستی  محیط  سو  اثرات  کاهش 
برای  آوری  ارز  کارون،  منطقه شرق 
و  اشتغال  رونق  و  توسعه  و  کشور 
روزانه  و  شد  خواهد  منطقه  توسعه 
به  مترمکعب  میلیون   ۱۵ حدود 
کشور  طبیعی  گاز  تولید  ظرفیت 

اضافه خواهد کرد.

 تدبیر وزارت نفت برای افزایش تولید 
و کاهش ناترازی گاز

گزارش

صنایع برای تأمین برق مورد نیاز خود از 

انرژی های تجدیدپذیر الزام قانونی دارند

عضو هیات  مدیره انجمن سازندگان و تأمین کنندگان کالا و خدمات 
انرژی های تجدیدپذیر )ساتکا( گفت: صنایعی که تقاضای برق آنها 
بیشتر از یک مگاوات است، موظفند که در سال نخست معادل یک 
درصد و تا سال پنجم معادل پنج درصد از مصرف برق خود را از 

طریق ساخت نیروگاه تجدیدپذیر تامین کنند.
»محمود کریمی« در جمع خبرنگاران افزود: در صورتی که صنایع از 
این الزام قانونی تبعیت نکنند، یک تا پنج درصد از برق مصرفی آنها 

با نرخ تجدیدپذیر محاسبه و در قبوض آنها اعمال می شود.
در  برق صنایع  مکرر  قطعی  اخیرشاهد  هفته های  در  ادامه داد:  وی 
کشور بوده ایم که دلیل آن سرمای هوا، مصرف زیاد گاز و کسری 

تراز گاز اعلام شده است.
این عضو انجمن ساتکا خاطرنشان کرد: قطعی برق در سال های اخیر 
در انتهای بهار و تابستان نیز تکرار شده، به صورتی که برق واحدهای 
صنعتی که در شهرک های صنعتی واقع هستند، یک روز در هفته 

قطع بوده است.
بسیار  قابلیت  دارای  ایران  که  است  حالی  در  این  گفت:  کریمی 
و  بادی  نیروگاه های  از جمله  تجدیدپذیر  نیروگاه  برای ساخت  بالا 
خورشیدی است که در فصول مختلف سال می توانند بدون نیاز به 

سوخت، برق تولید کند.
وی با تقسیم صنایع به دو بخش صنایع بزرگ و صنایع کوچک و 
متوسط، ادامه داد: نزدیک به ۸۳۰ شهرک و ناحیه صنعتی در ایران 
از  تعداد، حدود ۵۰۰ شهرک صنعتی، بیش  این  از  وجود دارد که 
۳۲۰ ناحیه صنعتی و حدود ۱۰ منطقه ویژه اقتصادی هستند. در 
این شهرک ها و نواحی صنعتی حدود ۵۰ هزار واحد صنعتی کوچک 

و متوسط وجود دارد.
واحدهای  از  کدام  هر  اگر  افزود:  ساتکا  انجمن  هیات مدیره  عضو 
خورشیدی  نیروگاه  وات  کیلو   ۱۰۰ حدود  متوسط  به طور  صنعتی 
نصب کنند، پنج هزار مگاوات ظرفیت جدید نیروگاه خورشیدی به 
مدار می آید که در ظهر تابستان به داد صنایع و وزارت نیرو خواهد 

رسید.
خرید تضمینی برق خورشیدی از صنایع

کریمی خاطرنشان کرد: وزارت نیرو از صنایعی که اقدام به احداث 
نیروگاه خورشیدی تا ۳ مگاوات کنند، طبق قرارداد خرید تضمینی 
۲۰ساله، برق را با نرخ های خرید تضمینی خریداری می کند نرخ های 
پایه خرید تضمینی برای نیروگاه های با ظرفیت تا ۲۰ کیلووات برابر 
۱۷۵۰ تومان و برای نیروگاه های ۲۰ تا ۲۰۰ کیلووات برابر ۱۶۵۰ 
تومان است. تا ۳ مگاوات نیز امکان احداث نیروگاه و خرید تضمینی 

وجود دارد.
تعدیل  ضریب  مشمول  تضمینی  خرید  پایه  نرخ های  گفت:  وی 
می یابند،  افزایش  ارز  نرخ  افزایش  و  تورم  اساس  بر  که  می شوند 
به طوری که نرخ های پایه سال های قبل هم اکنون مشمول ضرایب 
برابر شده  پنج  نیروگاه ها  این  درآمد  و  برابر شده اند  پنج  تا  تعدیل 

است.
عدم قطعی برق صنایعی که نیروگاه خورشیدی احداث کنند

در  اینکه  باتوجه به  داد:  ادامه  تجدیدپذیر  انرژی های  فعال  این 
شهرک های صنعتی تعداد زیادی واحد صنعتی )عموماً بین هفت تا 
۷۰ واحد صنعتی( روی یک خط ۲۰ کیلوولت قرار دارند، در زمان 
مدیریت بار، شرکت های توزیع برق کل خط ۲۰ کیلوولت را قطع 
می کنند و در نتیجه برق همه واحدهای صنعتی که روی این خط 

هستند، با هم قطع می شوند.
شرکت های  با  رایزنی  حال  در  ساتکا  انجمن  بیان داشت:  کریمی 
در  که  شود  تعریف  صنایع  برای  مشوق  این  که  است  برق  توزیع 
خورشیدی  نیروگاه  که  صنایعی  تابستان،  در  برق  مدیریت  زمان 
آن ها  برق  و  شوند  مستثنی  برق  مدیریت  شمول  از  نصب کرده اند، 

قطع نشود.
وی افزود: این موضوع از دو طریق امکان پذیر است؛ نخست اینکه 
تعداد مشخصی واحد صنعتی که روی یک خط ۲۰ کیلوولت داخل 
شهرک مستقر هستند نیروگاه خورشیدی احداث کنند، به صورتی 
که مجموع توان تولیدی آنها به ظرفیت مشخصی از بار خط فوق 

برسد و در نتیجه کل فیدر از شمول قطع بار مستثنی شود.
به  مجهز  صنعتی  واحدهای  اینکه  دوم  راه  کرد:  خاطرنشان  وی 
کنتورهای هوشمند و کنتاکتور برای قطع و وصل از راه دور شوند 
راه دور قطع و وصل  از  را  بتواند تک، تک واحدها  توزیع  و شرکت 
کند، در این صورت در زمان مدیریت بار توسط شرکت های توزیع 
برق، می توان واحدهای صنعتی که اقدام به نصب نیروگاه خورشیدی 
کرده اند به صورت انفرادی را از قطعی بار مستثنی کرد مواردی که 
اینجا گفته شد مربوط به صنایع کوچک و متوسط داخل شهرک های 

صنعتی است.
عضو انجمن ساتکا با بیان اینکه هزینه هر کیلووات نیروگاه خورشیدی 
عددی بین ۲۰ تا ۲۵ میلیون تومان است که بر اساس نوع تجهیزات 
استفاده شده و ظرفیت نصب شده متفاوت است، افزود: بنابراین یک 
نیروگاه ۲۰ کیلوواتی قیمت حدود ۴۰۰ تا ۵۰۰ میلیون تومان، یک 
نیروگاه ۱۰۰ کیلوواتی بین ۲ تا ۲.۵ میلیارد تومان و یک نیروگاه 

۲۰۰ کیلوواتی حدود چهار میلیارد تومان قیمت دارد.
به  پاسخگویی  برای  را  بخشی  ساتکا  انجمن  کرد:  خاطرنشان  وی 
صنایع راه اندازی کرده است که به صنایع در خصوص احداث نیروگاه 
تجدیدپذیر و محاسبه ظرفیت معادل پنج درصد برق مصرفی واحد 
صنعتی مشاوره می دهد و همچنین باتوجه به وجود کمیته مشاوران 
و کمیته پیمانکاران در انجمن ساتکا و دارابودن حدود ۲۰۰ شرکت 
هستند  قادر  شرکت ها  این  تجدیدپذیر،  انرژی های  زمینه  در  فعال 
برای  را  نیروگاه  احداث  و  تجهیزات  تأمین  امکان سنجی،  طراحی، 

صنایع انجام دهند.
از  صنعتی  شهرک های  در  را  سمینارهایی  انجمن  افزود:  کریمی 
جمله عباس آباد و شمس آباد برای صنایع برگزار کرده است که در 
این سمینارها واحدهای صنعتی ازیک طرف و شرکت های فعال در 
حوزه انرژی های تجدیدپذیر از طرف دیگر حضور دارند و به سؤالات 

واحدهای صنعتی پاسخ داده می شود.
وی گفت: همچنین قرار است انجمن سمیناری را برای صنایع بزرگ 
در اسفندماه برگزار کند که موارد مختلف قانونی، فنی و اقتصادی 
به صورت  صنایع  در  تجدیدپذیر  نیروگاه های  احداث  به  مربوط 

تخصصی مورد بحث قرار گیرد.
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شرکت  و  انِی  ایتالیایی  انرژی  شرکت 
وجود  با   )NOC( لیبی  نفت  ملی 
آشفتگی سیاسی و ناامنی در این کشور 
شمال آفریقا، قرارداد تولید گاز به ارزش 
تقویت  هدف  با  را  دلار  میلیارد  هشت 

عرضه انرژی به اروپا امضا کردند.
به گزارش ایسنا، این قرارداد در جریان 
سفر جورجیا ملونی، نخست وزیر ایتالیا 
آن،  هدف  و  شد  امضا  طرابلس،  به 
افزایش تولید گاز برای بازار داخلی لیبی 
و همچنین صادرات از طریق توسعه دو 

میدان گازی فراساحلی است.
شرکت انِی در بیانیه ای اعلام کرد تولید 
به  و  شد  خواهد  آغاز   ۲۰۲۶ سال  در 
۷۵۰ میلیون فوت مکعب در روز خواهد 
مدیرعامل  دسکالزی،  کلودیو  رسید. 
شرکت انِی اظهار کرد: این توافق، امکان 
انرژی  بخش  در  مهمی  سرمایه گذاری 
لیبی را فراهم کرده و به توسعه داخلی و 
اشتغالزایی در این کشور کمک می کند 
شرکت  عنوان  به  انِی  نقش  همزمان،  و 
تحکیم  را  کشور  این  در  بزرگ  انرژی 

خواهد کرد.
با  مشترک  مطبوعاتی  کنفرانس  در 
رئیس  قداره،  بن  فرحات  دستکالزی، 
شرکت ملی نفت لیبی اظهار کرد: مدت 
این قرارداد گازی، ۲۵ سال است و آن 
در  جدید  گذاری  سرمایه  مهمترین  را 

ربع  یک  مدت  به  لیبی  انرژی  بخش 
قرن، خواند.

جنگ  دلیل  به  اروپایی  کشورهای 
در  گذشته،  سال  یک  طی  اوکراین، 
گازی  منابع  از  استفاده  برای  تلاش 
عنوان  به  دیگر  مناطق  و  آفریقا  شمال 
بوده اند.  روسیه  گاز  برای  جایگزینی 
ایتالیا با واردات گاز از الجزایر و شراکت 
راهبردی جدید در این کشور که شامل 
کمک به شرکت انرژی سوناطرک برای 
چند  کاهشی   روند  کردن  معکوس 
پیشتاز  زمینه  این  در  بوده،  تولید  ساله 
در  که  توافقی  حال،  این  با  است.  بوده 
با  است  ممکن  شده،  منعقد  طرابلس 
را  این کشور  که  لیبی  داخلی  منازعات 

تکه کرده  رقیب چند  میان چند جناح 
است، تضعیف شود.

این  کننده  منعکس  که  اقدامی  در 
نفت  وزیر  عون،  محمد  چالش هاست، 
لیبی، با هر گونه توافقی که شرکت ملی 
منعقد  ایتالیا  با  است  لیبی ممکن  نفت 
در  ویدئویی  در  و  کرده  مخالفت  کند، 
کرد  اعلام  وزارتخانه،  این  سایت  وب 
وزارت  توسط  باید  توافق هایی  چنین 

نفت صورت بگیرد.
شامل  توافق  این  گفت:  انِی  مدیرعامل 
نیروی  و  کربن  جذب  تاسیسات 

خورشیدی است.
بن قداره، سال گذشته توسط عبدالحمید 
عنوان  به  لیبی،  وزیر  نخست  الدبیبه، 

منصوب  لیبی  نفت  ملی  شرکت  رئیس 
شد. دولت موقت الدبیبه در سال ۲۰۲۱ 
سازمان  حمایت  مورد  که  فرآیندی  در 
پارلمان  آمد.  کار  روی  بود،  متحد  ملل 
مستقر  کشور  این  شرق  در  که  لیبی 
حمایت  آن  از  که  جناحهایی  و  است 
دارند، اوایل سال گذشته اعلام کرد این 
انتصاب  و  ندارد  مشروعیت  دیگر  دولت 
با  که طرابلس  قراردادهایی  و  قدراه  بن 
را  است  کرده  منعقد  خارجی  دولتهای 
رویترز،  گزارش  اساس  بر  کردند.  رد 
از  پس  که  لیبی  در  سیاسی  آشفتگی 
 ۲۰۱۱ سال  در  قذافی  معمر  سقوط 
کنترل  در  را  کشور  این  آمد،  وجود  به 

جناح های رقیب مسلح قرار داده است.

امضای قرارداد گازی ۸ میلیارد دلاری میان 
ایتالیا و لیبی
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سلامت
خبر

جمعیت هلال احمر شهرستان شهریار 
اقلام امدادی به مناطق زلزله زده 

خوی ارسال کرد

توسط  اضطراری  اسکان  چادر  تخته   ۲۶۰ و  پتو  تخته   ۲۵۰۰
جمعیت هلال احمر شهرستان شهریار به مناطق زلزله زده خوی 

ارسال شد.
به گزارش اتفاق روز ، حسین عربی رئیس جمعیت هلال  احمر 
شهرستان شهریار از ارسال اقلام امدادی این جمعیت به مناطق 
زلزله زده خوی در تاریخ دوشنبه ۱۰ بهمن ماه ۱۴۰۱ خبر داد.

تخته   ۲۶۰ پتو،  تخته   ۲۵۰۰ تعداد  گفت:  عربی  حسین 
جمعیت  توسط  روفرشی  عدد   ۳۴۷ و  اضطراری  اسکان  چادر 
ارسال  به مناطق زلزله زده خوی  هلال احمر شهرستان شهریار 

شد.
فرمانداری شهریار و شهرداری های مناطق  اظهار داشت:  وی 
به  امدادی  اقلام  ارسال  و  بارگیری  جهت  اندیشه  و  شهریار 
انسانی و خودروی سنگین  نیروی  زلزله زده خوی،  شهرستان 

کامیون در اختیار جمعیت هلال احمر قرار دادند.

آلودگی هوا چطور به "کاهش 
ضریب هوشی کودکان" منجر 

می شود؟
 

تسنیم،  از خبرگزاری  نقل  به  روز  اتفاق  گزارش  به 
دانشمندان  رهبری  به  جدید،  مطالعه  یک  نتایج 
دانشگاه کلرادو به بررسی تأثیر آلودگی هوا بر مادران 
باردار و اختلالاتی که برای فرزند آن ها ایجاد می کند، 
قرار  که  می دهد  نشان  تحقیق  این  است.  پرداخته 
گرفتن در معرض سطوح بالای آلودگی هوای محیط 
در دوران بارداری با اختلال رشد عصبی در کودکان 

از ۲ تا 8 سال مرتبط است.
در این مطالعه، داده ها از ۱۶۱ مادر و نوزاد سالم آن ها 
از شیر مادر تغذیه کرده است، جمع آوری شد.  که 
زندگی  محل  از  مفصلی  تاریخچه  شرکت کنندگان 
خود در دوران بارداری ارائه کردند و محققان برای 
بررسی اطلاعات این افراد از سیستم کیفیت هوای 
آژانس حفاظت از محیط زیست ایالات متحده آمریکا 
سراسر  در  هوا  کیفیت  ایستگاه های  داده های  که 
احتمال  تا  کردند  استفاده  می کند،  ثبت  را  کشور 
قرار گرفتن مادران در معرض آلاینده های ناشی از 
را  منابع  سایر  و  آتش سوزی  دود  صنعت،  ترافیک، 

محاسبه کنند.
ر به زایمان ۱۰۰۰۰۰۰ جنین مرده در سال می شود!

دانشمندان قرار گرفتن در معرض دی اکسید نیتروژن 
و ۱۰  از ۲.۵  قطر کمتر  با  معلق  ذرات  و   )NO۲(
میکرون )به ترتیب PM۲.۵ و PM۱۰( را در نظر 
اوایل،  به  را  حاملگی  دوره  همچنین  آن ها  گرفتند. 

اواسط و اواخر تقسیم کردند.
نتایج این تجزیه و تحلیل که در مجله علمی معتبر 
نشان  شد،  منتشر   Environmental Health
داد که کودکان دو ساله ای که مادر آن ها در دوران 
بارداری در معرض سطوح بالاتر ذرات PM۲.۵ و هم 
PM۱۰ قرار گرفته بودند، به طور قابل توجهی در 
تست های شناختی)تست های ضریب هوشی و توان 

یادگیری( نمره پایین تری کسب کردند.
در  بیشتر  که  نوزادانی  آزمون،  این  نتایج  اساس  بر 
معرض تنفس ذرات )PM۱۰( قرار گرفته بودند، به 
طور متوسط ۳ امتیاز کمتر از کودکان عادی را در 
داد  نشان  نتایج  آزمون های شناختی کسب کردند. 
بارداری  اواخر  و  اواسط  در  که  بارداری  مادران  که 
در معرض سطوح بالاتر PM۱۰ قرار گرفته بودند، 
نوزادانی به دنیا می آورند که نمرات پایین تری را در 

آزمون های زبانی و حرکتی کسب می کنند.

معاون پرستاری وزارت بهداشت؛

خدمات پرستاری از کیفیت بالایی 
برخوردار نیست

معاون پرستاری وزارت بهداشت گفت: تصور برخی مردم 
این است که پرستاران، دریافتی و حقوق و مزایای بالایی 
و  نشده  محقق  مطالبات  از  بسیاری  که  حالی  در  دارند، 

تصویر اشتباهی در ذهن مردم ایجاد شده است.
 عباس عبادی، در اجلاسیه مشترک اعضای شورای عالی 
نظام پرستاری و رؤسای هیئت مدیره سراسر کشور، اظهار 
داشت: مشارکت دادن مردم و گروه های صنفی و حرفه ای 
در اداره کشور یک اتفاق مثبت است و توسعه سازمان های 
مردم نهاد و NGO ها یکی از دستاوردهای نظام جمهوری 
همین  از  یکی  پرستاری  نظام  سازمان  و  است  اسلامی 
سازمان ها است که بازوی مشورتی وزارت بهداشت است 
و بسیاری از اتفاقات مثبت که برای کشور روی می دهد در 

گرو فعالیت این سازمان ها است.
پرستاران  که  است  این  مردم  برخی  تصور  افزود:  وی 
که  حالی  در  دارند،  بالایی  مزایای  و  حقوق  و  دریافتی 
بسیاری از مطالبات محقق نشده و تصویر اشتباهی نیز در 

ذهن مردم ایجاد شده است.
توجه  باید  کرد:  تصریح  بهداشت  وزارت  پرستاری  معاون 
داشت که مراقبت های پرستاری برای پاسخ به نیاز بیماران 
شکل گرفته است، بنابراین هر صحبتی که می کنیم باید 
دارند  استحقاق  مردم  باشد؛  مردم  نیاز  تأمین  بر  مبتنی 
که مراقبت سلامت و پرستاری با کیفیت دریافت کنند، 
در حالی که مردم به دلیل مشکلات حوزه پرستاری این 
خدمات را با کیفیت بسیار بالا دریافت نمی کنند و متضرر 
می شوند. عبادی ادامه داد: اگرچه یک بخش بیمارستانی 
ممکن است با تعداد کمی پرستار نیز اداره شود، اما باید 
توجه داشت که باید تعداد نیروهای انسانی افزایش یابد زیرا 
برخوردار نبودن از استانداردهای پرستاری به کیفیت ارائه 

خدمات صدمه وارد می کند.

تامین داروی کشور تا قبل از آزادسازی نرخ 
به  دست  ترجیحی  ارز  تامین  معضل  با  ارز، 
گریبان بود و امروز هم بعد از آزادسازی نرخ 
ارز، درد اصلی آن »نبود نقدینگی« است؛ به 
تسهیلات  میزان  می شود  گفته  که  طوری 
داروهای  تولید  بابت  صنعت  به  پرداختی 
داروهای  در  و  برابر  سه  تا  دو  باید  داخلی 
گذشته  سال  برابر  پنج  حداقل  باید  وارداتی 
افزایش  آنجاست که در کنار  باشد و مشکل 
سوی  از  اعتبار  تزریق  نقدینگی،  به  نیاز 
سازمان  همچنین  و  بیمه گر  سازمان های 
همین  و  یافته  کاهش  هم  بودجه  و  برنامه 
موضوع، »پایداری« در بازار دارویی کشور را 

با چالش جدی مواجه کرده است...
هدف  با  دارویاری  طرح  ایسنا،  گزارش  به 
اصلاح سیاست های ارزی در حوزه دارو کلید 
قالب  در  تا  شد  قرار  اساس  این  بر  خورد. 
رفع  راستای  در  دارو  ارز  دارویاری،  طرح 
مشکلات تامین ارز دولتی که در برخی اقلام 
آزاد  بود،  ایجاد کرده  را  کمبودهای شدیدی 
چالش هایی  رفع  جهت  در  همچنین  و  شده 
ایرانی  ارزان  داروهای  معکوس  قاچاق  مانند 
به کشورهای همسایه که کمبودهای دارویی 
را هم در کشور تشدید می کرد، گام برداشته 
شود تا ثبات به بازار دارویی کشور  بازگشته 
و بیماران با خیال راحت بتوانند داروهایشان 

را تامین کنند.
در عین حال از آنجایی که آزادسازی نرخ ارز 
دارو، افزایش قیمت داروها را به دنبال داشت، 
با  که  کردند  اعلام  دارویاری  طرح  مجریان 
مردم،  به  بیمه ها  از طریق  دارو  یارانه  انتقال 
پوشش بیمه ای داروها را افزایش داده، اقلام 
برده  بیمه ها  چتر  زیر  را  داروها  از  بیشتری 
افزایش  بدون  را  و در عین حال قیمت دارو 
واقعی  سمت  به  مردم،  جیب  از  پرداخت 
هم  اساس  همین  بر  می دهند.  سوق  شدن 
اعتباری ۷۳ هزار میلیاردی برای اجرای طرح 

دارویاری در نظر گرفته شد و بنا شد این پول 
مردم  برای  را  دارو  قیمت  بیمه ها،  طریق  از 
قیمت،  افزایش   بدون  و  بیمه  پوشش  تحت 

نگه دارد.  
کمبودهای دارویی در پسادارویاری

با این حال تنها با گذشت چند ماه از اجرای 
این طرح و با آغاز فصل سرد، مجددا کمبود 
چیره  کشور  دارویی  بازار  بر  اقلام  برخی 
مانند  داروهایی  تامین  در  مشکلاتی  و  شد 
کودکان،  سوسپانسیون های  آنتی بیوتیک ها، 
سرم، برخی داروهای وارداتی و... ایجاد شد؛ 
از  اعم  متعددی  دلایل  البته  که  موضوعی 
داروسازی،  صنعت  نقدینگی  کمبود  احتکار، 
برای   ... و  داروها  برخی  قیمت  اصلاح  عدم 
با  از چند هفته  بعد  البته  آن مطرح شد که 
برابر  و همچنین چند  واردات  افزایش سریع 
شدن تولیدات داخلی و البته اصلاح قیمت ها 
حد  تا  کمبودها  این  تولیدکنندگان،  برای 

زیادی رفع شدند.  
دارو  و  غذا  سازمان  مسئولان  حال  این  با 
کشور  دارویی  بازار  بی ثباتی  نگران  همچنان 
پسادارویاری  در  کمبودها  علت  و  هستند 
عنوان  دارو  حوزه  در  نقدینگی  کمبود  را 
می کنند؛ چراکه با آزاد سازی نرخ ارز، میزان 
داروهای  تامین  برای  نیاز  مورد  نقدینگی 
وارداتی و همچنین تامین مواد اولیه وارداتی 
برابر  چندین  داخلی  تولید  داروهای  برای 
شده است؛ این در حالی است که تاکنون نه 
بانک ها در راستای ارائه تسهیلات مصوب به 
صنایع دارویی، برخلاف قول هایشان، اقدامی 
و  برنامه  سازمان  نه  و  کرده اند  توجه  قابل 
سال  روزهای  واپسین  در  که  اکنون  بودجه 
به سر می بریم، تمام اعتبار مصوب دارویاری 
را پرداخت کرده است؛ موضوعی که می تواند 
بیشتر  دارویی  کمبودهای  بروز  برای  تهدید 

بویژه در سال آتی باشد.

بر همین اساس دکتر سید حیدر محمدی- 
می کند  اعلام  دارو  و  غذا  سازمان  رییس 
که  است  این  دارویی  کمبودهای  علت  که 
نقدینگی و سرمایه در گردش ما ثابت مانده، 
بنابراین  است.  برابر شده  پنج  آن  به  نیاز  اما 
با همان نقدینگی قبلی دارو را  اگر بخواهید 
داروهای  یک پنجم  می توانید  کنید،  تامین 

وارداتی را تامین کنید.
وی همچنین از موافقت بانک مرکزی جهت 
پرداخت تسهیلات ارزی پنج ماهه به صنایع 
داروسازی کشور خبر می دهد که به زعم وی 
می تواند در زمینه تامین نقدینگی مورد نیاز 
دارو و ایجاد ثبات در بازار دارویی کشور که 
بعد از آزادسازی نرخ ارز، رشدی قابل توجهی 
داشته و به ۱۲۰ هزار میلیارد تومان رسیده 
است، راهگشا باشد و در عین حال از سازمان 
طلب های  که  می خواهد  بودجه  و  برنامه 

دارویاری را هرچه زودتر وصول کنند.

رییس سازمان غذا و دارو   اعلام کرد: 

 نقدینگی ؛ درد اصلی دارو
خبر

سه چهارم بیماری ها با عوامل 
زیست محیطی مرتبط است

عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 
گفت: سه چهارم بیماری ها در کشور با عوامل زیست 
مورد  موضوع  این  تاکنون  و  است  مرتبط  محیطی 

بی توجهی و غفلت قرار گرفته است.
 نسترن کشاورز محمدی  در دومین نشست شورای 
محیط  )سلامت،  سمپ  ملی  رویداد  سیاست گذاری 
برگزار  ایران  بازرگانی  اتاق  در  که  پایداری(  و  زیست 
ارتقای  و  زیست  محیط  از  حفاظت  افزود:  شد، 
بخش  مشارکت  جلب  طریق  از  جامعه  سلامت 
بوده،  اهمیت  دارای  خدمات  و  کشاورزی  و  صنعت 
و بخش  مردم، سیاستگذاران  آگاهی  و  توجه  افزایش 
محیط  سلامت،  نقش  و  اهمیت  مورد  در  خصوصی 
در  طبیعی  منابع  از  پایدار  و  سالم  استفاده  و  زیست 
تامین و ارتقای سلامت جامعه و مردم همچنین ایجاد 
در  خصوصی  بخش  مدیران  در  مناسب  نگرش های 
زمینه لزوم برنامه ریزی و اقدام در راستای پیشگیری 
از  ناپایدار  استفاده  و  محیطی  زیست  آلودگی های  از 

منابع طبیعی دارای اهمیت است.
کشاورز با اشاره به اهداف رویداد ملی سلامت، محیط 
این رویداد پرنگ  ادامه داد: هدف  پایداری،  زیست و 
محیط  سلامت  انسان،  سلامت  متقابل  رابطه  کردن 
زیست و پایداری است. محیط زیست موضوعی لوکس 
به خاطر محیط زیست،  نیست  قرار  نیست همچنین 

توسعه را نادیده بگیریم.
آگاهی افزایی  هدف  کرد:  تصریح  دانشگاه  استاد  این 
درباره ارتباط متقابل بین عناصر این رویداد )سمپ( 
و  مسئولان  مردم،  از  اعم  ذی ربطان  حساس سازی  و 
گذاشتن  اشتراک  به  دانشگاه ها  است.  رسانه  اصحاب 
ایده های عملیاتی و تئوری را انجام داده اند همچنین 
شناسایی شرکت ها برای معرفی اقدامات برتر صورت 
گرفته و به عبارتی نیاز به تشویق و الگوبرداری داریم.

به گفته کشاورز، این رویداد شامل هفت محور ارتقای 
ارتقای سلامت  اقلیم،  و  هوا  جامعه، سلامت  سلامت 
سلامت  ارتقای  آب،  سلامت  و  دسترسی  جامعه، 
سلامت  ارتقای  خاک،  سلامت  و  حفاظت  جامعه، 
ارتقای  انرژی،  منابع  پایدار  و  بهینه  مصرف  جامعه، 
گیاهان،  سلامت  و  زیستی  تنوع  جامعه،  سلامت 
ارتقای سلامت جامعه، تنوع زیستی و سلامت جانوران 
پسماند  بهینه  مدیریت  و  جامعه  سلامت  ارتقای  و 

می شود.
وی اظهار داشت: باید تاثیر همه اجزای محیط زیست 
بر انسان بررسی شود. به بهانه این رویداد که یک ابزار 
و استراتژی است باید شرایط آموزش در جامعه فراهم 
شود، جلب توجه پیشگامان و پیشکسوتان این حوزه ها 
ضروری بوده و بهبود و ارتقای محیط زیست، حفاظت 
تهدیدات  و  زیست  محیط  به  آسیب  از  پیشگیری  و 
به حداقل رساندن  پایش، کنترل و  زیستی محیطی، 
تهدیدات  با  مواجه  کاهش  زیست،  محیط  به  آسیب 
به  آسیب  جبران  زیست،  محیط  به  آسیب  از  ناشی 
تغییر  با  سازگاری  بازسازی،  و  احیا  و  زیست  محیط 
اقلیم و تاب آوری همچنین جلب مشارکت حداکثری 
و پایداری مردم و همکاری بین بخشی از هفت حیطه 

عملکردی محورهای اشاره شده است.

یک نماینده مجلس عنوان کرد؛

نمایندگان مردم توجه ویژه ای به 

بودجه سلامت داشته باشند

بررسی لایحه  به  اشاره  با  مردم سراب در مجلس،  نماینده 
توجه  خواست  نمایندگان  از  مجلس،  در   ۱۴۰۲ بودجه 

ویژه ای به اعتبارات حوزه سلامت داشته باشند.
یوسف داودی اظهار کرد: انتظار است که به دلیل توانمندی 
وزیر در مدیریت بزرگ ترین چالش بشری در عصر حاضر، از 

دکتر عین اللهی تقدیر و تشکر کنیم.
اینکه  بیان  با  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  عضو 
روند  اوایل  در  گفت:  بود،  کرونا  واکسن  کننده  وارد  ایران، 
سایر  از  واردات  محتاج  کرونا،  علیه  عمومی  واکسیناسیون 
واکسن  کننده  تولید   ۶ حاضر  حال  در  اما  بودیم  کشورها 
کرونا در ایران فعال هستند که علاوه بر تأمین نیاز داخلی، 
به صادرات محصولات نیز رسیده اند و جزو ۱۰ کشور برتر 
بهداشت  وزارت  برای  خوب  کارنامه  یک  که  هستیم  دنیا 

دولت سیزدهم است.
وزارت  در  پژوهش  و  آموزش  کیفی  رشد  به  اشاره  با  وی 
بهداشت دولت سیزدهم، خاطرنشان کرد: بیش از یک سوم 
تولیدات علمی و مقالاتی که در مجلات معتبر بین المللی، 
همچنین  است.  بهداشت  وزارت  به  مربوط  می شود،  چاپ 
سلول  حوزه  در  ویژه  به  خوبی  بسیار  تحقیقاتی  اقدامات 
است  انجام  حال  در  العلاج  صعب  بیماری های  در  درمانی 
بسیار  درمانی،  و  بهداشتی  نظر خدمات  از  و شرایط کشور 

مناسب است.

دوشنبه 10  بهمن  81401 سال پنجم - شماره   170

سازمان  رئیس  و  جمهوری  رییس  معاون   
محیط  ملی  جایزه  زیست  محیط  حفاظت 
زیست را رکن مهم فرهنگ سازی و گامی در 
راستای اجرای اصل ۵۰ قانون اساسی دانست 
و این جایزه را بخش کوچکی از جهاد تبیین 

معرفی کرد.
زیست،  محیط  حفاظت  سازمان  از  نقل  به 
شده  انجام  اقدامات  درباره  سلاجقه  علی 
محیط  ملی  جایزه  گسترش  و  بسط  برای 
زیست گفت: بی شک یکی از موثرترین راه ها 
دستگاه های  و  صنایع  مردم،  تشویق  برای 
زیست  محیط  حوزه  در  تلاش  برای  دولتی 
و مردمی سازی محیط زیست، معرفی هرچه 

بیشتر و بهتر این جایزه است.
وی افزود: اگر صنعت، مردم و سمن ها بدانند 
که به واسطه کاری که از روی علاقه و عشق 
به وطن برای محیط زیست انجام می دهند از 
آنان تقدیر می شود، قطعا این امر باعث ایجاد 
انگیزه بیشتر برای توجه به حفاظت از محیط 

زیست می شود.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
زیرساخت اصلی حفظ، ارتقا و احیای محیط 
جایزه  این  که  است  فرهنگ سازی  زیست 
حساب  به  مهم  این  اساسی  ارکان   از  یکی 
اصل  در  که  آنجایی  از  معتقدیم  ما  می آید، 
پنجاهم قانون اساسی به صراحت تاکید شده 
که حفاظت از محیط زیست وظیفه عمومی 
جایزه  مانند  رویدادهایی  برگزاری  با  است 
ملی که بخش ناچیزی از اجرای جهاد تبیین 
است، به اشاعه فرهنگ حفاظت توسط عموم 
مردم کمک شده و در نتیجه اموری مانند آن 
گام های موثری برای تحقق این اصل مصرح 

قانون اساسی برداشته می شود.
سلاجقه درباره دلیل احیای جایزه ملی محیط 
زیست گفت: جایزه ملی محیط زیست مطابق 
با آیین نامه اجرایی قانون حفاظت و بهسازی 
محیط زیست وظیفه قانونی سازمان محیط 
زیست است، بر اساس آن، سازمان مکلف به 

موسساتی شده  و  اشخاص  به  جایزه  اعطای 
بهسازی  و  حفاظت  به  انحا  از  نحوی  به  که 

محیط زیست خدماتی ارائه کرده اند.
ادامه  زیست  رئیس سازمان حفاظت محیط 
سال  در  نیز  جایزه  این  اعطای  مقررات  داد: 
محیط  حفاظت  عالی  شورای  در   ۱۳۷۷
است؛  گرفته  قرار  تصویب  مورد  زیست 
بنابراین تصمیم به احیای جایزه ملی محیط 
زیست در وهله اول تصمیم به انجام وظایف 
چهار  در  متاسفانه  که  است  سازمان  قانونی 

سال گذشته مورد غفلت قرار گرفته بود.
دولت  در  این  بر  علاوه  کرد:  اضافه  وی 
محیط  مردمی سازی  بر  ما  اعتقاد  سیزدهم 
در  عمومی  مشارکت  معنای  به  زیست 
از  بهره گیری  و  زیست  محیط  از  حفاظت 
است؛  مردمی  مشارکت  عظیم  ظرفیت  این 
ما قدرشناسی  از وظایف  راستا یکی  این  در 
و  مدیران  محققان،  تلاش های  و  زحمات  از 
و  تشویق  منظور  به  زیست  محیط  فعالان 
ترغیب اشخاص حقیقی، حقوقی و نهادهای 
مدنی به منظور توسعه فعالیت های دوستدار 

محیط زیست است.
معرفی  بر  رویداد  این  تاثیر  درباره  سلاجقه 
گفت:  جامعه،  به  زیست  محیط  فرهنگ 
اعطای جایزه ملی محیط زیست از دو جنبه 
می تواند  زیست  محیط  فرهنگ  معرفی  در 
بگذارد،  برجای  عمیقی  و  مثبت  تاثیرات 
نخست آنکه وقتی فردی در جایگاه حقیقی 
یا حقوقی فعالیتی از باب علاقه، دغدغه مندی 
زیست  محیط  از  حفاظت  برای  داوطلبانه  و 
انجام می دهد، می داند که جایی وجود دارد 
که این فعالیت در آن دیده می شود و مورد 
تشویق قرار می گیرد. این امر باعث گسترش 
فرهنگ  ترویج  و  داوطلبانه  فعالیت های 

حفاظت از محیط زیست می شود.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
تاثیرگذاری  دومین موردی که می توانیم در 
جایزه ملی محیط زیست بر فرهنگ محیط 
فعالیت ها  اشاره کنیم، معرفی  به آن  زیست 
که  است  ارزنده ای  و  برجسته  اقدامات  و 

جایزه  گانه  هفت  محورهای  راستای  در 
خود  فعالیت ها  این  است،  گرفته  انجام  ملی 
می تواند الگویی برای سایر علاقمندان باشد و 
معرفی آنها باعث اشاعه و تکثیرشان خواهد 

شد.
جایزه ملی محیط زیست پس از ۴ سال وقفه 

در اسفند ماه امسال برگزار می شود.
و  کنترل  جهت  در  اختراعات  و  ابداعات   -
جلوگیری از آلودگی یا تخریب محیط زیست

کاهش  موجب  که  ابتکاراتی  و  - خلاقیت ها 
و  آلودگی  از  جلوگیری  هزینه های  مؤثر 
تخریب محیط زیست شده، یا باعث سهولت 
آلودگی در  امکانات کنترل  و  کاربرد وسایل 

سطح وسیع می شود
نجات  باعث  که  عملی  طرح های  ارائه   -
انقراض  گونه های کمیاب و در معرض خطر 
حال  در  و  ارزشمند  زیستگاه  یک  یا  شده 
از  و  باشد  شده  احیا  کلی  طور  به  نابودی 
جلوگیری  جانوری  و  گیاهی  جوامع  نابودی 

نکند
و  ارزشمند  علمی  تحقیقات  و  مطالعات   -
مؤثر در زمینه پیشگیری از آلودگی و تخریب 
و  جدید  شیوه های  یافتن  و  زیست  محیط 

مؤثر برای حفظ محیط زیست
ایجاد  و  توجه  قابل  کمک های  اعطای   -
حفظ  برای  معنوی  و  مادی  مؤثر  امکانات 

محیط زیست
- ارائه خدمات ارزنده و فعالیت های برجسته 
و نتیجه بخش درمورد ارتقای سطح دانش و 
بینش زیست محیطی جامعه و ترویج فرهنگ 

زیست محیطی در سطح وسیع و فراگیر
تلاش  و  خودگذشتگی  از  و  فداکاری   -
از  جلوگیری  به منظور  انتظار  حد  از  بیش 
بحران های  بروز  از  ناشی  سوء  حوادث  وقوع 
افتادن  از به خطر  زیست محیطی و ممانعت 
جلوگیری  یا  مواقع،  این  در  مردم  سلامت 
و  ویژه  اکوسیستم های  تخریب  و  نابودی  از 
منابع طبیعی ارزشمند و گونه های جانوری، 
گیاهی در معرض خطر قریب الوقوع از جمله 

محورهای این جایزه است.

سلاجقه:  جایزه ملی محیط زیست رکن مهم 
فرهنگ سازی است



اخبار

امام جمعه کرمانشاه: بیان و عمل دشمنان 

در مورد آزادی متناقض است

 نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمانشاه 
با اشاره به اینکه دشمنان مدام از آزادی بیان حرف 
می زنند اما به آن عمل نمی کنند و اظهارتشان در این 
ارتباط با هم متناقض است، گفت: امروز همه وظیفه 
داریم در برابر این دشمنان، اهانت به قرآن و سپاه را 

محکوم کنیم.
آیت الله »مصطفی علما« روز شنبه در جلسه ستاد 
دهه فجر که با حضور استاندار کرمانشاه و مدیران 
دستگاه های اجرایی در دفتر امام جمعه برگزار شد، 
افزود: امام راحل سالها در زندان و تبعید بود تا نشان 
بدهد که اسلام زنده است و امروز ما هم وظیفه داریم 
برای عموم مردم  را  ارزش های والای اسلامی  این 

تبیین و بازگو کنیم.
نماینده ولی فقیه در استان کرمانشاه با اشاره به اینکه 
مقام معظم رهبری مدام بر امیدوار کردن مردم تاکید 
این روزها  دارند، گفت: همه نقشه های دشمن در 
با هدف  اغتشاشات و درگیری در کشور  و طراحی 
ناامید کردن مردم تدارک دیده شده است و لذا ما 
امروز باید با بیان دستاوردهای انقلاب اسلامی برای 
شرایط  کردن  بازگو  و  تبیین  دنبال  به  جوان  نسل 

باشیم.
آیت الله علما بر تبیین شرایط قبل و بعد از انقلاب 
اسلامی و مقایسه آن شرایط با وضعیت کنونی کشور 
تاکید کرد و افزود: امروز در کشور مشکلاتی داریم 
اما نسل جوان ما باید بداند شرایط اقتصادی، سیاسی 
و اجتماعی قبل از انقلاب اسلامی به چه صورت بوده 
و امروز به چه صورت است و در دهه فجر به انجام 

کارهای روتین و اداری بسنده نکنیم.
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمانشاه با 
اشاره به اینکه اگر این تبیین به درستی انجام شود 
از  قبل  کرد:  تصریح  کنیم،  فتح  را  دنیا  توانیم  می 
ما  استان  و  کشور  در  ها  آمریکایی  اسلامی  انقلاب 
جولان می دادند اما امروز ما آقای خودمان هستیم 
لذا باید اسلام، قرآن، نهج البلاغه و انقلاب اسلامی 
را که حرف های بسیاری برای گفتن دارند را برای 

مردم تبیین کنیم.

مسابقات المپیاد ورزشی دانش آموزان 

استان کرمانشاه آغاز شد

مسابقات المپیاد ورزشی دانش آموزان استان کرمانشاه 
در سال تحصیلی ۱۴۰۱ - ۱۴۰۲  طی مراسمی با 
حضور مسئولان آموزش و پرورش و تیم های ورزشی 

در سرسرای تربیت شهر کرمانشاه آغاز شد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، مدیرکل آموزش و پرورش 
استان کرمانشاه روز شنبه در این مراسم؛ تربیت بدنی 
و توجه به وضعیت جسمانی و سلامت دانش آموزان 
بنیادین  تحول  سند  مهم  های  ساحت  از  یکی  را 
وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد و گفت: توقع ما 
در سند تحول بنیادین فقط درس خواندن نیست، 
بلکه تربیت همه جانبه و تمام ساحتی دانش آموزان 
هدف آموزش و پرورش است و دانش آموزی موفق 
است که هم درس بخواند و هم برای همه جنبه های 

زندگی برنامه ریزی داشته باشد.
»سلمان محمدی« از دانش آموزان خواست همواره 
باشند  به سلامت، کار، درس و نشاط توجه داشته 
و برای هرکدام از این ها مانند رقابت های ورزشی 

تلاش و کوشش کنند.
انقلاب  شکوهمند  پیروزی  سالگرد  تبریک  با  وی 
و  مربیان  اولیاء،  آموزان،  دانش  همه  به  اسلامی 
را  آموزان  دانش  مسابقات؛  این  در  حاضر  معلمان 
آینده سازان انقلاب اسلامی دانست و از آنها خواست 
در کنار خوب درس خواندن، ورزش کردن و برای 
دیگر جنیه های زندگی تلاش کنند تا آینده خوبی 

برای خودشان و کشور رقم بزنند.
و  آموزش  کل  اداره  بدنی  تربیت  و  سلامت  معاون 
پرورش استان کرمانشاه نیز در این مراسم با تبریک 
ایجاد  را  این مسابقات  برگزاری  از  دهه فجر، هدف 
گفت:  کرد.  ذکر  آموزان  دانش  بین  نشاط  و  شور 
المپیاد ورزشی دانش آموزان در سال تحصیلی جاری 
در سه سطح بین مدارس، بین استانی و کشور برگزار 
ابتدا بین  می شود که امروز مسابقات بین مدارس 
پیروزی  مناسبت  به  مدارس  بین  سپس  و  کلاسی 

شکوهمند انقلاب اسلامی شروع شده است.
»علی امرایی« توضیح داد: مسابقات کشوری دانش 
آموزان متوسط دوم سال تحصیلی جاری در چهار 
رشته دو میدانی و فوتبال در شهر بندرعباس و رشته 
های والیبال و بسکتبال در شهر شیراز هم در قسمت 

دختران و هم پسران برگزار می شود.

کسب  فضای  ارتقای  کرمانشاه،  استاندار   
قطعی  اولویت  را  مردم  معیشت  و  کار  و 
بر دریایی  استان دانست و گفت: کرمانشاه 
از فرصت ها، مزیت ها و ظرفیت ها قرار گرفته 

است.
صحرایی«  »محمدطیب  ایرنا؛  گزارش  به 
روز شنبه در آیین تکریم و معارفه مدیرکل 
در  کرمانشاه  استان  دارایی  و  اقتصادی 
و  پیشرفت  اینکه  بر  تاکید  با  استانداری 
جدی  همراهی  نیازمند  کرمانشاه  تعالی 
داخل  در  مختلف  های  مجموعه  پررنگ  و 
با  متاسفانه  افزود:  است،  استان  از  خارج  و 
وجود همه تلاش های صورت گرفته، استان 
کرمانشاه با مشکلات و مسائل بسیار جدی 
است که حل  روبرو  های مختلف  در حوزه 
نیازمند یک کار و تلاش پرشتاب و  آن ها 
جدی از سوی مجموعه هایی مانند اقتصاد و 
دارایی و دیگر ادارات و سازمان ها و مدیران 

اجرایی است.
وی اضافه کرد: در سطح ملی هم از وزارت 
اقتصاد و دارایی و دیگر وزارتخانه ها تقاضا 
استان  مدیریت  ویژه،  نگاهی  با  که  داریم 
کرمانشاه را در مسیر کار و تلاش برای حل 
یاری و  برداشتن موانع موجود،  مشکلات و 

همراهی کمک کنند.
مدیریت  اصلی  و  قطعی  اولویت  صحرایی 
کار  و  کسب  فضای  ارتقای  را  استان  ارشد 
و رسیدگی به معیشت و رفاه مردم معرفی 
در  حضور  روز  اولین  از  شد:  یادآور  و  کرد 

استان کرمانشاه به شکل جدی تلاش شده 
برای شکل گیری یک  را  که مقدمات لازم 
حرکت پرشتاب و یک خیزش جدی تر در 
بهبود  اقتصادی،  رونق  یک  ایجاد  راستای 
مردم  بیشتر  رفاه  و  کار  و  کسب  فضای 
خاطرنشان  وی  شود.  فراهم  کرمانشاه، 
کرد: ادارات مختلف استان هر کدام سهمی 
بهبود  برای  تلاش  و  کار  مسیر  این  در  را 
و  داشت  خواهند  عهده  بر  استان  وضعیت 
انتظار داریم مجموعه اثرگذاری مانند اداره 
وظایف  راستای  در  دارایی  و  اقتصادی  کل 

مشکلات  حل  مسیر  در  قانونی  و  سازمانی 
استان  تعالی  و  پیشرفت  و  موجود  موانع  و 
تلاش ویژه ای انجام دهد.استاندار کرمانشاه 
وجود  با  کرمانشاه  استان  اینکه  به  اشاره  با 
همه مشکلات و موانع، بر دریایی از فرصت 
و ظرفیت ها قرار گرفته در ادامه عنوان کرد: 
و  فصل  چهار  اقلیم  غنی،  فرهنگ  و  تاریخ 
نیروی  و  معنوی  و  مادی  عظیم  ذخایر 
مناسب انسانی استان کرمانشاه یک ذخیره 
تعالی  و  پیشرفت  برای  بزرگ  سرمایه  و 
همه جانبه است. صحرایی افزود: همچنین 

برخورداری از مرز مشترک ۳۷۱ کیلومتری 
مزیت  دیگر  و همراه،  با یک کشور دوست 
ویژه کرمانشاه است و در شرایط فعلی عراق 
شریک  و  همراه  یک  عنوان  به  تواند  می 
بازار خوب به رونق تولید،  اقتصادی و یک 
کند.  کمک  بسیار  کرمانشاه  رفاه  و  اقتصاد 
و  زحمات  از  پایان  در  کرمانشاه  استاندار 
تلاش های »امیرحمزه حیدریان« مدیرکل 
پیشین اقتصاد و دارایی استان تشکر و برای 
این  جدید  مدیرکل  اقدم  رشیدی  محمود 

مجموعه آرزوی موفقیت کرد.

استاندار کرمانشاه: ارتقای فضای کسب و کار و معیشت 
مردم در اولویت است

اخبار

۴۵۳ میلیارد تومان اعتبار اشتغال زایی 
به بویراحمد اختصاص یافت

و ۲۸۰  هزار  از مجموع یک  بویراحمد گفت:  فرماندار   
میلیارد تومان اعتبار تسهیلات تبصره ۱۶ استان، ۴۵۳ 
میلیارد تومان به عنوان سهم شهرستان بویراحمد برای 

اشتغالزایی در نظر گرفته شده است.
یکشنبه در  روز  ایرنا، شهرام مهدوی مطلق  به گزارش 
نشست شورای اشتغال بویراحمد در یاسوج اظهار کرد: 
استان  در  بیکاری  برای موضوع  اساسی  ای  نسخه  باید 
اندیشیده شود زیرا بسیاری از معضلات اجتماعی ریشه 

در بیکاری دارد.
وی با اشاره به ابلاغیه دولت برای تسهیلات تبصره ۱۶، 
طرح های  با  اولویت  تسهیلات  این  خصوص  در  افزود: 
که  نشده  اعلام  صراحتاً  ولی  است  تجهیز  و  توسعه 
پروژه های ایجادی نمی توانند تسهیلات دریافت کنند، لذا 

طرح های ایجادی نیز در اولویت دوم قرار داشته باشند.
پرداخت  در  بانک ها  کرد:  تصریح  بویراحمد  فرماندار 
تسهیلات در آخر سال بصورت جهادی عمل کنند زیرا 
معطلی مردم فایده ای ندارد و گره بیکاری را در استان 

تنگ تر می کند.
شهرستان  بانک های  بعضی  کرد:  تاکید  مطلق  مهدوی 
را  دولت  پیشخوان  و  نام  ثبت  مراکز  برخی  خودسرانه 
انحصارا به مردم معرفی می کنند که خلاف قانون است، 
مردم مختارند هر جایی که خواستند ثبت نام خود را 
تکمیل کنند. وی ادامه داد: نظارت مدیران و کارشناسان 
برای  تسهیلات  ارائه  از  بعد  و  حین  قبل،  بر  مربوطبه 
دارد  زیادی  اهمیت  تسهیلات  در  انحراف  از  جلوگیری 

و مدارک مراجعان باید به درستی صحت سنجی شود.
ابراز کرد: مبنای پرداخت تسهیلات  فرماندار بویراحمد 
ابلاغ  است،  دولت  بخشنامه  بویراحمد،  در   ۱۶ تبصره 
دستگاه ها بصورت جداگانه و موازی خلاف مقررات است 

و نباید سخت گیری بی مورد به متقاضیان شود.
تسهیلات تبصره ۱۶ به مبلغ یک هزار و ۲۸۰ میلیارد 
و  جمعیت  سهم  جغرافیایی،  عدالت  به  توجه  با  تومان 
نرخ بیکاری درنظر گرفته شده است و سهم شهرستان 
بویراحمد ۳۹ درصد به میزان ۴۵۳ میلیارد تومان بوده 

است.
۴۸۸ رسته شغل خانگی برای این تسهیلات به ادارات 

کهگیلویه و بویراحمد ابلاغ شده است.

۳۰ پروژه عمرانی حوزه سلامت استان 
کرمانشاه برای افتتاح در دهه فجر 

آماده است

صورت  بافعالیت های  گفت:  کرمانشاه  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس   
مطلوب  ارایه  و  دانشگاه  عمرانی  پروژه های  اجرای  راستای  در  گرفته 
خدمات بهداشتی درمانی در مناطق مختلف استان، ۳۰ پروژه عمرانی 

حوزه سلامت برای افتتاح در یوم الله دهه فجر امسال آماده است.
سالن  احداث  ایرنا،  با  گو  و  گفت  در  یکشنبه  روز  محمدی«  »قباد 
زباله  امحا  جایگاه  احداث  دانشگاه،  دارو  و  غذا  معاونت  کنفرانس 
بیمارستان های امام رضا )ع(، امام خمینی )ره( کرمانشاه و بیمارستان 
شهرستان پاوه، احداث آزمایشگاه کلینیک بوستان شهرستان کرمانشاه 
و احداث پژوهشکده سلامت را از مهمترین طرح هایی دانست که در 

بهمن ماه ۱۴۰۱ به بهره برداری خواهد رسید.
وی اضافه کرد: همچنین احداث خانه بهداشت های سراب سرفیروزآباد، 
بیامه شهرستان دالاهو و سرکان شهرستان پاوه، احداث اقامتگاه هشت 
بیمارستان  داروخانه  احداث  و  پاوه  شهرستان  در  پزشکان  واحدی 
شهدای هرسین، از جمله طرح های عمرانی حوزه سلامت است که در 
دهه فجر امسال افتتاح می شود.رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
در ادامه سخنانش با اشاره به اینکه در سفر ۲۳ تیرماه رییس جمهور 
به استان کرمانشاه هزار میلیارد تومان اعتبار برای حوزه سلامت استان 
مصوب شد، گفت: پروژه های مربوط به مصوبات این سفر اکنون با روند 

مطلوبی در سطح استان در دست اجرا است.
محمدی با بیان اینکه پروژه های خوبی در این سفر به تصویب رسید و 
می تواند حوزه سلامت استان را متحول کند، افزود: یکی از مهمترین 
این مصوبات ساخت ۱۰۶ خانه بهداشت و مرکز بهداشت در مناطق 
است.وی  اجرا  دست  در  و  فعال  پروژه  این  که  است  استان  محروم 
ساخت بیمارستان در سه شهرستان ثلاث باباجانی، روانسر و دالاهو 
اعلام  استان  به  جمهور  رییس  سفر  مصوبات  های  پروژه  دیگر  از  را 
کرد و گفت: هر سه پروژه اکنون فعال است و ساختمان بیمارستان 
ثلاث باباجانی اوایل سال آینده به اتمام می رسد و ساختمان روانسر 
و دالاهو نیز ۲ تا سه سال آینده تمام می شود.رییس دانشگاه علوم 
ثلاث  شهرستان  مردم  مشکلات  از  یکی  ادامه  در  کرمانشاه  پزشکی 
باباجانی را نداشتن بخش دیالیز و مراجعه به شهرستان های همجوار 
مردم شهرستان  استفاده  برای  دیالیز  دستگاه  داد:  توضیح  و  دانست 
خریداری و نصب شده و متخصص داخلی نیز در این شهرستان فعال 
است و مردم دیگر نیازی به شهرستان های همجوار برای مشکلات 
دیالیز ندارند.محمدی دیگر پروژه مهم مصوبه سفر رییس جمهور به 
استان را بیمارستان رادیوتراپی یا شیمی درمانی اعلام کرد و افزود: 
این بیمارستان بزرگترین و مجهزترین مرکز درمان بیماران سرطانی 
کشور است که با روند مطلوبی در دست ساخت است و تا پایان امسال 
عملیات عمرانی و ساخت و ساز آن به پایان می رسد. وی با بیان اینکه 
این بیمارستان سال آینده تجهیز می شود، گفت: دستگاه های شیمی 
نظر  بیمارستان در  این  برای  و مدرنی  و تجهیزات تخصصی  درمانی 
گرفته شده است به طوری که در سطح کشور بی نظیر است و مشابه 

آن تنها در چند مرکز کشور وجود دارد.
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اقتدار  و  عزت  گفت:  سرپل ذهاب  فرماندار 
قدرت  یک  عنوان  به  اسلامی  جمهوری  امروز 
و  ربوده  سلطه  نظام  چشمان  از  را  خواب  جهانی 
دستاوردهای نظام مایه اقتدار و افتخار ملت ایران 

است.
روز  بابلی«  »صدرالله  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
دوشنبه در جلسه هماهنگی ستاد بزرگداشت چهل 
انقلاب  شکوهمند  پیروزی  سالگرد  چهارمین  و 
پارلمان  اقدامات  کردن  محکوم  با  ایران  اسلامی 
افزود:  اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  علیه  اروپا 
اقتدار و عزت امروز جمهوری اسلامی ایران مرهون 
فداکاری سپاهیان است که از ویژگی های بارز این 
نیروهای مومن و معتقد بصیرت، مجاهدت، مردم 
داری و پایبندی به نظام و آرمان های والای انقلاب 
جهانی  قدرت  یک  آن  از  که  برد  نام  توان  می  را 

ساخته است.
جمهوری  نظام  دشمنان  امروز   : کرد  اظهار  وی 
اسلامی از نیروهای مخلص سپاه پاسداران انقلاب 
رهبر  امر  مطیع  سپاه  چون  دارند  هراس  اسلامی 
و  نابود کرد  اربیل  را در  است و لانه فساد آن ها 
در اغتشاشات اخیر سپاه بصیرت و ولایت مداری 
خود را نسبت به انقلاب و آرمان های آن نشان داد.

اقدام  گفت:  ذهاب  سرپل  در  دولت  عالی  نماینده 
را  پاسداران  سپاه  محبوبیت  تنها  نه  اروپا  پارلمان 
کاهش نداد بلکه باعث ابراز ارادات و عشق و علاقه 
بین  نیروهای مخلص در  این  افزایش محبوبیت  و 

مردم شد.
چشم  خار  پاسداران  سپاه  امروز  داد:  ادامه  بابلی 
دشمنان است زیرا نیرویی است که در تمام عرصه 

ها حضور دارد و شاهد دستاوردهای عظیم آن 
و  جوان  رو  این  از  هستیم  ها  عرصه  همه  در 
نوجوان ما باید نسبت به دستاوردهای انقلاب 

آگاهی و آشنایی داشته باشد.
هراس  گفت:  ادامه  در  سرپل ذهاب  فرماندار 
نظام سلطه از ایران به خاطر دست پیدا کردن 
امروز وظیفه  و  به قدرت جهانی است  انقلاب 
داریم تبیین کنیم و تاکیدات مکرر مقام معظم 
همین  به  تبیین  جهاد  راستای  در  رهبری 

خاطر است.
عمل  تببین  جهاد  وظیفه  به  اگر  افزود:  وی 
نکنیم به نظام و امام راحل و شهدا و مجاهدت 
چهل و سه سال گذشته مردم ایران ظلم کرده 

ایم.
بابلی اضافه کرد: اکنون وارد چهل و چهارمین 
و  شویم  می  اسلامی  انقلاب  پرشکوه  سال 
انقلاب  با  مواجهه  در  که  جهانی  استکبار 
اسلامی مستاصل شده و درمانده از کار نظام 
رسانه  فضای  طریق  از  تا  دارند  قصد  هستند، 

ای مردم را ناامید و مردم را از دستاوردهای نظام 
غافل کنند.

نگاهی  اگر  گفت:  ادامه  در  ذهاب  سرپل  فرماندار 
می  متوجه  باشیم  داشته  انقلاب  دستاوردهای  به 
شویم که چه دستاوردهای با عظمت و پرافتخاری 
داشته ایم و اینکه کجا بودیم و امروز در کجا قرار 

داریم.
نیرومند  کشور  یک  اسلامی  ایران  امروز  افزود:  او 
این  مهمترین شاخصه  آزادی کشور  و  استقلال  و 
قدرت جهانی  به یک  را  ایران  امروز  و  است  نظام 

تبدیل کرده و همین قدرت بود که بساط استکبار 
را در اربیل جمع کرد.

بابلی تصریح کرد : دشمن با آگاهی از این قدرت 
انقلاب  ایران به دنبال تضعیف نظام و  و پیشرفت 
است و ما باید با جهاد تبیین و برگزاری برنامه های 
متنوع و نشست های مختلف دشمنان را به صورت 

کامل مایوس کنیم.
به شکل  ها  برنامه  است  ادامه گفت: لازم  در  وی 
گسترده و با کیفیتی مناسب هم در سطح مدارس 
و هم در نقاط مختلف شهر و روستا و حتی مساجد 
برنامه ریزی شود و باید شاهد فضایی متفاوت تر 

نسبت به گذشته باشیم.
فرماندار سرپل ذهاب افزود: همه ادارات و نهادها و 
مدارس و دانشگاه ها باید نسبت به تزیین محیطی 
حساسیت داشته باشند و شهرداری همت بیشتری 
در فضاسازی محیطی به انجام برساند و حتی این 
اتفاق در سطح روستاها باید انجام شود. وی گفت 
: لازم است مناسبت های دهه فجر به صورت ویژه 
گسترده  های  برنامه  شاهد  و  شود  ریزی  برنامه 
ای در سطح شهرستان باشیم و در این برنامه ها 
توجه  مورد  ویژه  صورت  به  نیز  روستایی  مناطق 

قرار گیرند.

دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی مایه اقتدار و 
افتخار ملت ایران است

نماینده مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و گیلانغرب 
نهادهای  تقویت  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در 
به  منجر  بهزیستی  و  امداد  کمیته  مانند  امدادرسان 

خدمات رسانی بیشتر به محرومان جامعه می شود.
عصر  حیدری«  »شهریار  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
شنبه در جلسه کمیته اشتغال شهرستان های غرب 
کرمانشاه با رویکرد اشتغال کمیته امداد امام خمینی 
)ره( با حضور فرمانداران شهرستان های قصرشیرین، 
امداد  کمیته  مدیرکل  و  ذهاب  سرپل  و  گیلانغرب 
افزود:  قصرشیرین،  فرمانداری  در  کرمانشاه  استان 
کمیته امداد با یک رویکرد علمی، کاری و عملی توفیق 
زیادی داشته که این نهاد از پشتوانه های نظام و امید 
نیز بسیار خوب و موفق  امر اشتغال  نظام بوده و در 

عمل کرده است.
کمیته  توسط  تسهیلات  پرداخت  داشت:  اظهار  وی 
امداد منجر به شغل می شود و خدمات این نهاد در 
به شغل و  شهرستان های غربی کرمانشاه که منجر 

کمک به مددجویان بوده قابل تقدیر است.
شورای  مجلس  در  کرمانشاه  غرب  مردم  نماینده 

منابع دولت  بودن  به محدود  توجه  با  اسلامی گفت: 
و همچنین مشکلات جنگ و محرومیت ها در استان 
کرمانشاه که منجر به رتبه اول بیکاری در کشور شده 
نیازمند تلاش و ایفای وظیفه جهادی توسط مسوولان 

است.
در  ها  بانک  بیشتر  هرچه  انعطاف  خواستار  حیدری 
جریان اعطای تسهیلات و همچنین دریافت تضمین 
برای استفاده از منابع موجود در راستای ایجاد شغل به 
خصوص در بین محرومان جامعه تاکید کرد و گفت: 
در سطح شهرستان ها با ایجاد کمیته هایی در راستای 
رفع موانع و محدودیت ها تلاش کنید تا بتوانیم در 
آن  به  رسانی  و خدمت  مردم  رفع مشکلات  راستای 

ها گام برداریم.
استان  )ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته  مدیرکل 
میلیارد  در مجموع ۹۵۰  امسال  نیز گفت:  کرمانشاه 
تومان تسهیلات در حوزه اشتغال در قالب تبصره ۱۶ 
برای کمیته امداد استان پیش بینی شده که از مجموع 
منابع تا کنون ۵۹۰ میلیارد تومان آن جذب شده که 
معادل ۶۱ درصد در راستای اشتغال مددجویان کمیته 

آخر  دهک  پنج  در  مددجو  غیر  بیکار  افراد  و  امداد 
جامعه اختصاص می یابد، است.

»پیمان ترکمانه« افزود: تعاملات کمیته امداد، بانک 
منابع  راستای حل مشکلات و جذب  ها و دولت در 
و ایجاد اشتغال تعامل خوبی است و امیدواریم تا آخر 
امسال بتوانیم سهم بیشتری از منابع را جذب کنیم 
و با توجه به اینکه فرصت برای جذب منابع تا پایان 
اردیبهشت ۱۴۰۲ وجود دارد امید داریم بتوانیم در این 

حوزه تلاش بیشتری داشته باشیم.
وی اظهار کرد: الان وضعیت قصرشیرین و گیلانغرب 
در زمینه اشتغال با توجه به جذب ۸۳ درصدی این 
شهرستان ها قابل قبول و امید است تا پایان سال سهم 

تعهد آن ها به صورت کامل جذب شود.
تضامین  بابت  از  ذهاب  در سرپل  داد:  ادامه  ترکمانه 
منابع  دارند که وضعیت جذب  زلزله مردم مشکل  و 
و پرداخت تسهیلات پنج درصد پایین تر از میانگین 
استانی است که امید واریم با تلباش بانک ها بتوانیم 
و  مددجویان  اشتغال  برای  را  حوزه  این  مشکلات 

محرومان جامعه به حد قابل قبولی برسانیم.

استان  )ره(  خیمنی  امام  امداد  کمیته  کل  مدیر 
و  محرومان  برای  اشتغال  ایجاد  گفت:  کرمانشاه 
دارند  همه  و  است  مسوولان  همه  دغدغه  نیازمندان 

تلاش می کنند.
سرپرست فرمانداری قصرشیرین نیز گفت: در مجموع 
قصرشیرین  امداد  کمیته  برای  ابلاغی  سهم  امسال 
بوده  ۳۵۳طرح  ایجاد  برای  ریال  میلیون  ۲۴۰هزار 
 ۲۶۵ برای  آن  ریال  میلیون  هزار   ۲۲۰ کنون  تا  که 
طرح با اشتغال زایی ۲۶۵ نفر پرداخت شده که ۸۳ 
درصد آن محقق شده است.»محمد حیدری« افزود: 
در قصرشیرین بیش از تعهد انجام شده کار انجام می 
میلیارد  چهار  بر  علاوه  که  داریم  درخواست  و  شود 
تومان مانده اعتبار یک افزایش اعتباری بدهند چون 
در سه حوزه آمادگی پرداخت تسهیلات را داریم که 
شامل مددجویان و همچنین یک واحد راکد نیازمند 
تسهیلات با توجه به اینکه در آستانه تعطیلی قرار دارد 
حوزه  و  است  اعتبار  تومان  میلیون   ۷۰۰ نیازمند  و 
دامداری در بخش عشایر با توجه به اینکه سهم بسزایی 

در تولید فرآورده های گوشتی و لبنی دارند.

تقویت کمیته امداد و بهزیستی منجر به خدمت رسانی بیشتر به محرومان می شود



ورزشی
خبر

 VAR مهدی تاج: فصل آینده باید
داشته باشیم

رئیس فدراسیون فوتبال نسبت به آخرین وضعیت 
انتخاب سرمربی تیم ملی ایران گفت: با گزینه ای 
که در فضای مجازی از آن نام برده شده بود هیچ 
مذاکره ای از سوی فدراسیون صورت نگرفته است.

رئیس  تاج،  مهدی  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
فدراسیون فوتبال پس از نشست امروز فراکسیون 
ورزش با هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و مدیران 
باشگاه های لیگ برتری در جمع خبرنگاران درباره 
اکنون  که  گفت: شرکتی   VAR وضعیت  آخرین 
ستاد  وسیما،  صدا  با  شده ایم  مذاکره  وارد  آن  با 
فولاد  و  مبارکه  فولاد  )ره(،  امام  فرمان  اجرایی 
را  آن ها  دوربین های  و  دارد  قرارداد  خوزستان 
تایید  این شرکت  است  این  تامین کرده که مهم 
شده و ما باید کمک داور ویدیوئی )VAR( را به 
هر طریقی که شده راه اندازی کنیم و نباید شرایط 
به نحوی پیش برود که تاجیکستان و ترکمنستان 
داشته   )VAR( ویدیوئی  داور  کمک   AFC در 
چه  با  که  باشیم  آن  دنبال  به  هنوز  ما  و  باشند 

شرکتی قرارداد ببندیم.
آینده  سال  کرد:  تاکید  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
داشته  ویدیوئی  داور  کمک  برتر  لیگ  در  باید 
باشیم تا اشتباهات داوری نیز به حداقل برسد. این 

موضوع حق تماشاگران فوتبال است.
او در پاسخ به این سوال که حضور تماشاگران در 
ورزشگاه ها چه زمانی حداکثری خواهد شد؟ گفت: 

این موضوع آهسته آهسته انجام خواهد شد.
فوتبال  در  داده  رخ  ناگوار  اتفاقات  درباره  تاج 
طریق  از  باید  را  موضوع  این  گفت:  مشهد،  پایه 
به  آن ها  که  چرا  شوند  پیگیر  مشهد  دادستان 
می کنند.  کار  موضوع  این  روی  تخصصی  صورت 
آن چه که در رسانه ها مطرح شده، همه ی واقعیت 
نبوده است. رئیس فدراسیون فوتبال درباره انتخاب 
این زمینه  نیز، گفت: در  سرمربی تیم ملی فوتبال 
دنبال  را  آن ها  ما  که  دارد  وجود  ضرورت هایی  نیز 
خواهیم کرد و این مساله یکی از اولویت های اصلی 

فدراسیون فوتبال است.
طی  و  گزینه ها  برخی  شدن  مطرح  درباره  وی 
ماجرای  تکرار  بابت  نگرانی ها  و  روند گذشته  شدن 
مجازی  فضای  در  دیدم  اخیرا  گفت:  ویلموتس، 
آن  مورد  در  بسیاری  و  شده  مطرح  گزینه ای 
فدراسیون  طریق  از  که  حالی  در  کردند  اظهارنظر 

فوتبال هیچ مذاکره ای با وی انجام نشده بود.
فوتبال  المپیک  ملی  تیم  وضعیت  مورد  در  تاج 
بر  مبنی  مشترکی  تصمیم  گفت:  نیز،  کشورمان 
ملی  تیم  مدیر  سمت  برای  کاشانی  آقای  انتخاب 
امید گرفته شده که این تصمیم مشترک از جانب 
فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک بوده است. 
سرمربی این تیم نیز به زودی انتخاب خواهد شد چرا 
که یک سال و هفت ماه دیگر باید در المپیک حاضر 
شویم ولی اولویت اصلی فدراسیون فوتبال تیم ملی 

بزرگسالان است.

 اولویت های رئیس فدراسیون گلف برای 

چهار سال آینده

خبر

پسندیده: امیدوارم سازمان برنامه نگاه 
ویژه ای به ورزش روستایی داشته باشد
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سرپرست فدراسیون ورزش روستایی و بازیهای بومی و 
بودجه دو سوم  و  برنامه  امیدوارم سازمان  محلی گفت: 
باقیمانده از اعتبارات باقی مانده فدراسیون را تخصیص 

دهد تا در اجرای برنامه ها دچار مشکل نشویم.
زمان  درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  پسندیده  علیرضا 
برگزاری انتخابات فدراسیون ورزش روستایی و بازیهای 
انتخابات  برگزاری  برای  کرد:  اظهار  محلی،  و  بومی 
و  مربیان  داوران،  کمیسیون  باید  ابتدا  اساسنامه،  طبق 
که  شود  معرفی  آنها  نمایندگان  و  تشکیل  ورزشکاران 
البته در حال انجام مراحل ثبت نام هستیم، بعد از این 
مرحله ثبت نام از کاندیداها آغاز خواهد شد، سعی داریم 
تا پایان سال مجمع انتخابات ورزش روستایی و بازی های 

بومی و محلی را برگزار کنیم.
این  سرپرستی  که  است  ماه   ۳ داد:  ادامه  پسندیده 
فدراسیون را بر عهده گرفتم که متاسفانه بعد از استعفای 
فدراسیون  های  برنامه  پیشین،  رییس  خراسانی  امیری 
دچار رکود شده بود و ۱۱ استان با سرپرست اداره می 
شدند. طی مدت حضورم در فدراسیون مجمع انتخابات 
پایان  تا  دارم  سعی  و  کردم  برگزار  را  استانی  هیات   ۳
سال با برگزاری مجمع، تکلیف ریاست سایر هیات های 
این  زودتر مشخص شود، همچنین در طی  نیز  استانی 
مدت برخی از برنامه های فدراسیون بلاتکلیف مانده بود 

که اجرا شد.
وی همچنین از برگزاری مرحله نهایی رقابت های مینی 

فوتبال روستایی و عشایری در اواخر بهمن خبر داد.
و  آموزشی  های  دوره  برگزاری  به  ادامه  در  پسندیده 
تربیت نیروهای متخصص در مناطق روستایی و عشایری 
دوره  روستایی  مناطق  از  خیلی  در  گفت:  و  کرد  اشاره 
های آموزشی و تربیت نیروهای متخصص مسکوت مانده 
بود که با همکاری فدراسیون های مربوطه موفق شدیم 
این دوره ها را در بسیاری از رشته های ورزشی برگزار 

کنیم.
بومی  بازیهای  و  روستایی  ورزش  فدراسیون  سرپرست 
در  فدراسیون  این  بودجه  وضعیت  درباره  محلی  و 
فدراسیون  که مسوولیت  زمانی  کرد:  اظهار  سال جاری 
خرید  بابت  بدهی  تومان  میلیارد  گرفتم،  ۲  برعهده  را 
که  داشت  وجود  و...  فدراسیون  جاری  امور  تجهیزات، 
موفق به پرداخت این میزان بدهی شدیم، البته با توجه 
به تفاهم نامه مالی با وزارت ورزش و جوانان، قرار بود از 
محل تبصره ۱۴ هدفمندی یارانه ها مبلغی توسط سازمان 
فدراسیون  سپس  و  وزارت  حساب  به  بودجه  و  برنامه 
ورزش روستایی واریز شود که تا امروز یک سوم آن مبلغ 
تحقق پیدا کرده که امیدوارم مابقی اعتبارات باقی مانده 
نیز تا پایان سال واریز شود تا در اجرای برنامه های پیش 

بینی شده با مشکل مواجه نشویم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: در حال حاضر در اجرای 
مرحله  همچنین  و  نوروزی  جام   ، فجر  دهه  برنامه های 
اعتبارات مواجه هستیم که  با کمبود  نهایی جام پرچم 
امیدوارم سازمان برنامه و بودجه با نگاه ویژه خود به این 
فدراسیون و با اختصاص مابقی بودجه، ما را در اجرای 
با  تا  کند  کمک  ورزشی  تقویم  مانده  باقی  های  برنامه 

مشکل مواجه نشویم.

رئیس فدراسیون گلف با تشریح عواملی که 
در ابقای وی موثر بوده، برنامه ها و اولویت 
هایش را برای دومین دوره ریاست برشمرد 
آرای  دلیل  باید  چیز  هر  از  قبل  گفت:  و 

منفی مجمع را پیگیری کنم.
برای  گذشته  هفته  که  عزیزی  حمید 
دومین دوره متوالی رای حداکثری اعضای 
مجمع فدراسیون گلف را برای تصدی این 
فدراسیون کسب کرد در گفتگو با خبرنگار 
مهر در مورد آنچه به وی در مسیر این ابقا 
کمک کرد و همچنین اهداف و برنامه های 

پیش رو توضیح داد.
وی با تاکید بر ارزشمند بودن اعتماد دوباره 
به  نسبت  امیدواری  ابراز  و  مجمع  اعضای 
اینکه با کمک خودِ آنها مسئولیتش در دوره 
برساند،  سرانجام  به  را  جدید  ساله  چهار 
در  اولویتش  و  دغدغه  مهمترین  که  گفت 
آغاز دوره جدید، بررسی آرای منفی مجمع 

و دلیل آن است.
زمینه  این  در  گلف  فدراسیون  رئیس 
این  انتخاباتی  مجمع  اینکه  یادآوری  با 
فدراسیون با حضور ۵۱ عضو و سه کاندیدا 
ترکیب  در  کرد:  خاطرنشان  شد،  برگزار 
اضافه  تازه  بودند که  افرادی  قاعدتا  مجمع 
امور  خیلی  جریان  در  هم  شاید  و  شدند 
نبودند اما به هر حال از میان آنها تعداد ۱۵ 
به  دادند  ترجیح  و  نکرده  تایید  را  من  نفر 
دو کاندیدای دیگر رای مثبت بدهند و این 
داشتن حداقل ۱۵ مخالف که جای  یعنی 

بررسی دارد.
مخالف  رای  عاملی  چه  اینکه  افزود:  وی 
مهترین  است  شده  موجب  را  افراد  این 
مسئله ای است که در آغاز کار باید پیگیر 
آن باشم. قطعا در این زمینه اقدام به نظر 
با  که  افرادی  احتمالا  شد.  خواهد  سنجی 
اند،  داده  نشان  را  مخالفت شان  رای خود 
برای  تواند  می  که  دارند  هایی  دیدگاه 
احتمالی  های  ضعف  و  مشکلات  پوشش 
این  از  اطلاع  برای  باشیم.  حال  کمک 

دیدگاه های کاملا آماده ایم.
قدردان  حال  عین  در  کرد:  تاکید  عزیزی 
رای  اخیر  مجمع  در  که  هستم  نفری   ۳۶
کنم  می  فکر  و  دادند  من  ادامه حضور  به 
باشد که طی  نتیجه فعالیت هایی  این  که 
به  گلف  فدراسیون  در  گذشته  سال  چهار 
سرانجام رسید. شخصا برای انتخابات اخیر 
لباس  ساده  نگرفتم، خیلی  انتخاباتی  گارد 
مورد  اینگونه  و  رفتم  مجمع  به  پوشیدم 
لطف اعضا قرار گرفتم. این نشان می دهد 
که حتما بخشی از فعالیت های انجام شده 
طی چهار سال گذشته درست بوده و باید 
باشیم علاوه بر  آنها  با قدرت بیشتر پیگیر 
اهداف و اولویت های جدید در نظر گرفته 

شده.
حمید عزیزی در مجمع انتخاباتی ۳ بهمن 
عنوان  به  متوالی  دوره  دومین  برای  ماه 

رئیس فدراسیون گلف انتخاب شد
اینکه چهار  بیان  با  رئیس فدراسیون گلف 

این  در  ریاست  دوره  اولین  پیش  سال 
کرد،  آغاز  شناسی  آسیب  با  را  فدراسیون 
که  گرفتیم  نتیجه  چند  کار  این  از  گفت: 
مهمترین شان مربوط به رسانه بود چراکه 
به  نزدیک  گلف  جایگاه  ها  رسانه  سبد  در 
صفر بود. این اولین و مهمترین مسئله ای 
بود گلف بابت آن متضرر می شد. بنابراین 
در این زمینه و با استفاده از ظرفیت خودِ 
موجود  ضعف  برطرف  به  اقدام  ها  رسانه 

کردیم و به نتایج خوبی هم رسیدیم.
را  المللی  بین  های  کرسی  گسترش  وی 
مثمرثمر  و  مثبت  های  فعالیت  دیگر  از 
کرد  عنوان  گلف  فدراسیون  اخیر  دوره  در 
شدم،  فدراسیون  وارد  وقتی  شد:  یادآور  و 
اما  نداشت  المللی  بین  کرسی  هیچ  گلف 
زمانیکه به پایان دوره رسیدم تعداد آنها به 

۶ کرسی افزایش پیدا کرده بود.
قرار گرفتن ظرفیت  توجه  بر مورد  عزیزی 
نیروی انسانی در دوره اخیر فدراسیون گلف 
تاکید کرد و گفت: تلاش داشتیم با برگزاری 
دوره های مختلف افراد جدیدی را درحوزه 
طی  مجموع  در  کنیم.  فعال  مختلف  های 
»نخستین  برای  زیادی  اقدامات  مدت  این 
بار« انجام شد با این هدف ورزشکار، مربی 

و داور بیشتری داشته باشیم.
یکی  اینکه  بیان  با  گلف  فدراسیون  رئیس 
این  به  ورود  بدو  در  که  هایی  ضعف  از 
به  مربوط  بودم  مواجه  آن  با  فدراسیون 
به  کافی  دسترسی  عدم  و  ها  زیرساخت 
این  در  ای  اندازه  به  باید  گفت:  بود،  آنها 
حوزه و در راستای گسترش زیر ساخت ها 

عموم  های  دسترسی  که  رفتیم  می  پیش 
تسهیل می شد. اولین روزی که ریاست در 
فدراسیون گلف را آغاز کردم در کل کشور 
امروز  اما  داشتیم  گلف  مینی  میدان   ۲۱۰
ریاست  روزهای دومین دوره  اولین  که در 
به سر می بردم این تعداد به ۱۳۰۰ میدان 

گلف افزایش یافته است.
داشتیم  این تلاش  بر  داد: علاوه  ادامه  وی 
تا پورت گلف را توسعه دهیم. در این راستا 
اقدام به ساخت ابزار قابل حمل مینی گلف 
انبوه داخلی به گسترش  کردیم. این تولید 
آموزش که جزو دغدغه های مان بود، کمک 

زیادی داشت.
هایش  اولویت  گفتگو  این  ادامه  در  عزیزی 
فدراسیون  در  ریاست  دوره  دومین  برای 
گلف را موردتوجه قرار داد و در این زمینه بر 
به سرانجام رساندن زمین گلف ۲۷ میدانی 
که در دست ساخت است و همچنین بهره 

برداری از آکادمی ملی گلف تاکید کرد.
این  تشریح  در  گلف  فدراسیون  رئیس 
و  اصلی  مساحت  اینکه  بیان  با  اقدامات 
است،  هکتار   ۶۰ گلف  زمین  استاندارند 
نگهدای  و  احداث  تملک،  کرد:  تصریح 
گلف  زمین  است.  کار دشواری  گلف  زمین 
در  باشد.  داشته  میدان   ۱۸ باید  استاندارد 
مجموعه ورزشی انقلاب یک زمین گلف در 
اختیار داریم اما با ۵ میدان کمتر؛ بنابراین 
اینکه یک زمین گلف استاندارد ۱۸ میدانی 
برای  ها  برنامه  مهمترین  از  باشیم  داشته 

چهار سال پیش رو است.
دوره  از  زمینی  چنین  ساخت  گفت:  وی 

جوار  در  خصوصی  بخش  کمک  با  و  قبل 
این  شد.  آغاز  )ره(  خمینی  امام  فرودگاه 
زمین به ۲۷ میدان شامل ۱۸ میدان بازی و 
۹ میدان تمرینی مجهز می شود. در داخل 
شهر با توجه شرایط دشوار تملک زمین ۶۰ 
هکتاری امکان داشتن زمین استاندارد گلف 
نیست. بنابراین سعی داریم این زمین نیمه 
بهره  مرحله  به  زودتر  هرچه  به  را  ساخت 
برداری برسانیم تا مهمترین کمبود گلف در 

کشور برطرف شود.
به گفته عزیزی، همزمان با بهره برداری از 
رساندن  سرانجام  به  موردنظر،  گلف  زمین 
آکادمی ملی گلف هم دنبال خواهد شد. وی 
در این زمینه توضیح داد: برای اینکه زمین 
به  را  استفاده  قابلیت  افتتاح  از  بعد  گلف 
معنای واقعی داشته باشد باید یک آکادمی 
داشته باشیم تا اینگونه شرایط برای افرادی 
که از شهرستان ها به تهران سفر می کنند 
این  آنها مهیا شود. ساخت و ساز  اقامت  و 
آکادمی هم پیش از این در مجموعه انقلاب 
روند  در  تسریع  برای  باید  و حالا  آغاز شد 

تکمیل آن برنامه ارائه دهیم.
رئیس فدراسیون گلف در بخش پایانی این 
گفتگو در مورد هزینه لازم برای ساخت و 
تجهیز زمین گلف و آکادمی ملی گلف گفت: 
خصوصی  بخش  کمک  با  که  گلف  زمین 
ساخته می شود. در مورد آکادمی هم پیش 
از این پیش بینی ۲۰ تا ۳۰ میلیارد بودجه 
افزایش  و  تورم  به  توجه  با  که  بود  شده 
هزینه ها احتمالا حالا به دوبرابر این بودجه 

نیاز داشته باشیم.

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002534   
مورخ 1401/09/29 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
دین  فرزند  یعقوبی  داوود  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
محمد به شماره شناسنامه 12 صادره از رباط کریم نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 75 مترمربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود جعفری محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
و  تسلیم  اداره  این  به  را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 10 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002905   
مورخ 1401/10/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مسیب معصومی خانقاه فرزند 
از خلخال نسبت به ششدانگ  افضل به شماره شناسنامه 11 صادره 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 214/87 مترمربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 55 تفکیکی از 147 اصلی 
غلامرضا  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع 
شهسواری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به 

می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
و  احاله  به دادگاه صالحه   تا  نماید  اخذ  و رسید  اداره تسلیم  این  به 
در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002888   
مورخ 1401/10/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
فرزند  خانقاه  معصومی  علی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
افضل به شماره شناسنامه 1004 صادره از خلخال نسبت به ششدانگ 
به مساحت 313/75 مترمربع مفروز  بنای احداثی  با  یک قطعه زمین 
 147 از  تفکیکی   54 قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی رضا 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  فساء 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002784   
در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/10/19 مورخ 
تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره 
مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
آذر  سیلو  شرکت  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
شماره  به   - 10103550332فرزند  شناسه  شماره  به  کریم   رباط 
زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   - از  صادره   - شناسنامه 
و  مفروز  مترمربع   3065/60 مساحت  به  محصور  نیمه  چهاردیواری 
مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی 
مالکیت رسمی فرمانعلی  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه 
بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد 
با  تجمیع  جهت  جهاد  نامه  مطابق  بود.ضمنا  نخواهد  دادگاه  به  متضرر 

پلاک 118/943
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002587   
مورخ 1401/10/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
فرخ  فرزند  دلفانی  کوروش  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
از  2دانگ  به  نسبت  صحنه  از  صادره   12385 شناسنامه  شماره  به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 62/75 مترمربع 
از  تفکیکی  از قطعه -  مفروز  از پلاک 81 فرعی  و مجزی شده  مفروز 
127 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 

قنبر و علی هر دو حسین زاده محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002586   
مورخ 1401/10/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  بر حسب  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت 
تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احسان دلفانی فرزند فرخ به 
شماره شناسنامه 11 صادره از صحنه نسبت به چهاردانگ از ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 62/75 مترمربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک 81 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 127 اصلی 
و  قنبر  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع 
علی شهرت هر دو حسین زاده محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /11 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 11 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم
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استان تهران
گزارش

تقاطع غیرهمسطح، شاخص ترین پروژه نسیم 
شهر/ بودجه 600 میلیاردی 1402 روی میز شورا!

 به گزارش اتفاق روز ،با نزدیک شدن به پایان سال، شهرداری نسیم شهر 
بودجه سال 1402 شهرداری را با افزایش 90 درصدی، تهیه و برای تصویب 

نهایی راهی شورای شهر کرد 
 این بودجه در حالی با رقمی معادل 600 میلیارد تومان از سوی شهرداری 
پیشنهاد شده است که در سال 1401 بودجه شهرداری فقط 320 میلیارد 

تومان بود! 
  مغانلو سخنگوی شورای نسیم شهر می گوید: 70 درصد بودجه سال آینده 
به ده ها پروژه عمرانی اختصاص پیدا کرده است و مابقی آن را حقوق و 

دستمزد پرسنل شهرداری و.... تشکیل می دهد
 بررسی های خبرنگار ما نشان می دهد، شاخص ترین پروژه این بودجه 
برای سال آینده پروژه پل تقاطع غیرهمسطح ورودی نسیم شهر است که 

100 میلیارد تومان برای اجرای آن پیش بینی شده است
 البته پروژه بزرگ تقاطع غیر همسطح نسیم شهر برای سومین سال پیاپی 
است که در بودجه پیش بینی می شوند اما بخاطر ناتوانی مدیران پیشین 

این شهر تا به امروز اجرای آن فقط در حد حرف باقی مانده است.
 همانطور که پیش تر مدیرکل شهری استانداری تهران افشا کرد، در سال 
قبل هفتاد درصد بودجه شهر صرف امور جاری شده و تنها سی درصد برای 
امور عمرانی تخصیص یافته بود! که خوشبختانه در بودجه سال آینده این 

انحراف عجیب اصلاح شده است

شهردار نصیرشهر: افتتاح چندین پروژه عمرانی 
درایام دهه مبارک فجر 

گفت:  نصیرشهر  شهردار 
در دهه مبارک فجرو بهار 
اسلامی  انقلاب  پیروزی 
در  عمرانی  پروژه  چندین 
نصیرشهر افتتاح و به بهره 

برداری می رسد.
در  شهسواری  فرشاد 
نشست با اصحاب رسانه با 
اشاره به اجرای طرح های 
ورزشی   ، عمرانی  بزرگ 
امسال  افزود:  فرهنگی  و 
نصیرشهر به کارگاه بزرگ 
عمرانی مبدل شده و طرح های خوبی از سوی شورای اسلامی مصوب و در 

سطح منطقه به اجرا درآمده است.
وی اظهار داشت: نگاه شهرداری و شورای اسلامی توزیع عادلانه امکانات 
در سطح شهر است و در این راستا با افتتاح بوستان شهید مفتح و سایت 
ورزشی شهید مفتح در محله ای کم برخوردار گام اولیه را برداشته و این 

طرح ها تا گسترش عادلانه امکانات ادامه دار خواهد بود.
شهسواری ادامه داد: در ایام دهه مبارک فجر شاهد افتتاح سایت ورزشی 
شهید مفتح با اعتبار 2۵ میلیارد ریال و در زمینی به مساحت ۵000 متر 
مربع خواهیم بود که شامل زمین چمن مصنوعی با سکوی تماشاگر، زمین 
بهداشتی  ، رختکن و سرویس  بوفه   ، پارکینگ  تفریحی،  والیبال، فضای 
می باشد. این مسئول با اشاره به ضرورت احداث درمانگاه در نصیرشهر 
اظهار داشت : با رشد جمعیت نصیرشهر در چند سال اخیر و نیاز سنجی 
از پیش احساس می  بیش  احداث درمانگاه  های صورت گرفته ضرورت 
آینده مرکز  نیاز اساسی، در سال  این  به  با توجه  شود ودر همین راستا 
درمانی در زمینی به مساحت 1700 متر مربع با جذب سرمایه گذار احداث 
این  با جذب سرمایه گذار آمادگی  خواهد شد.وی اضافه کرد: شهرداری 
طرح بهداشتی را دارد تا سرانه بهداشت و درمان افزایش یافته و به تبع آن 

رضایتمندی شهروندان تامین شود
 شهسواری با بیان اینکه بودجه امسال 6۵0 میلیارد ریال بوده ولی بیش 
از 1100 میلیارد ریال محقق شده است افزود: امسال 4۵0  میلیارد ریال 
بیشتر از بودجه محقق شده و در سال آینده بودجه شهرداری با افزایش ۸0 
درصدی خواهد بود.شهسواری اذعان کرد: رشد متناسب بودجه و تحقق 
آن ارتباط مستقیمی با توسعه شهرخواهد داشت و می توان پروژه های 

بیشتری را در راستای رشد سرانه ها تعریف کرد.
عدالت ، محور تصمیمات شهرداری و شورای اسلامی نصیرشهر است

همچنین در ادامه ، علی عبدی رئیس شورای اسلامی نصیرشهر تاکید کرد: 
توزیع عادلانه، محور تصمیمات و مصوبات شورای اسلامی و پروژه های 
شهرداری است و استفاده همگان از امکانات شهر و توزیع عالانه در همه 
محله ها توجه به حقوق شهروندی است که شورای اسلامی شهر بعنوان 

نمایندگان مردم در پارلمان شهری به آن توجه ویژه دارد.
از گذشته به  عبدی تصریح کرد: شورای اسلامی در دور ششم مصم تر 
مطالبات شهروندان توجه می کند و محور مصوبات را عدالت در توزیع 
امکانات قرار داده تا همگان به اندازه استفاده کنند.وی در پایان خاطر نشان 
کرد: شورای اسلامی، حامی شهرداری در اجرای طرح های عمرانی است و 

با بهره برداری از پروژه های مختلف سرانه ها توسعه می یابد.

بهره برداری از شاخص ترین پروژه فرهنگی 
شهرستان بهارستان در صالحیه 

سینمایی  پردیس  گفت:   صالحیه  شهردار 
فرهنگی  پروژه  ترین  شاخص  بعنوان  آتامان 
روز   10 تا  صالحیه  در  بهارستان  شهرستان 
آینده به بهره برداری می رسد.محمد آگاهی 
مند شهردار شهر صالحیه افزود: با افتتاح این 
و  اخلاق  دیار  شهروندان   ، فرهنگی  مجموعه 
فضیلت پس از دَرکِ اولین مجموعه ورزش های آبی ، دارالقرآن ، پارک ترافیک و 
ده ها اقدام نو، وجود یک کار زیربنایی و امید آفرین دیگر را نیز احساس کنند .وی 
اظهار داشت: این مجموعه فرهنگی که در زمینی به مساحت 2000 متر مربع بنا 
شده است ، تمام ابعاد و استانداردهای روز سینما در احداث آن لحاظ شده و در 
جایگاه یکی از مدرن ترین مراکز اکران فیلم های روز کشور قرار است از شهروندان 
شهر صالحیه و علاقمندان هنر سینما در مناطق همجوار پذیرایی کند .شهردار 
صالحیه در ادامه بیان داشت: متریال این پروژه فرهنگی به نوعی پیش بینی شده 
تا از فضای آن بعنوان سالن همایش، تئاتر ، موسیقی و سایر برنامه های اجتماعی 
دیگر بهره مند شد .آگاهی مند خاطر نشان کرد: از این مجموعه فرهنگی می توان 
بصورت چند منظوره به انجام اقدامات فرهنگی و هنری برای غنی سازی اوقات 

فراغت شهروندان و رونق استعداد طیف های مختلف مبادرت کرد .

مترو،  درمان،  و  بهداشت  آب،   
بندرخشک، فرونشست زمین و صنایع 
حوزه هایی  مهمترین  از  ورشکسته 
بودند که در سفر اخیر رئیس جمهور 
مصوباتی  اسلامشهر  شهرستان  به 
حوزه ها  این  مشکلات  رفع  برای 
تصویب شد و اینک مسئولان ذیربط 
در راس آنان استاندار تهران با جدیت 

پیگیر تحقق این مصوبات هستند.
علیرضا  روز،  اتفاق  گزارش  به    
کوتاه  تهران سفری  استاندار  فخاری، 
تا  داشت  اسلامشهر  شهرستان  به 
به  اخیر رئیس جمهور  مصوبات سفر 
این شهرستان در جنوب غرب تهران 

را پیگیری کند.
دکتر  الله  آیت  امسال  آذر  سوم 
به  سفر  در  رئیسی  سیدابراهیم 
جنوب  در  اسلامشهر  شهرستان 
با  شهرستانی  رفت؛  تهران  غرب 
که  جمعیت  نفر  هزار   600 از  بیش 
صنعتی،  ممتاز  های  ویژگی  دارای 

کشاورزی، ورزشی است.
رئیس جمهور پس از بازدید از طرح 
جمع  در  اسلامشهر  عمرانی  های 
و  یافت  حضور  شهرستان  این  مردم 
شهرستان  این  مسائل  از  یکی  گفت: 
سلامت و بیمارستان است، در ابتدای 
احداث  حال  در  بیمارستان  از  امروز 
کار  قبل  سال   14 از  کردم،  بازدید 
اما متاسفانه پیشرفت کار  آغاز شده، 
مورد توجه نبوده ولی طی یک سال 
با تلاش دوستان و همکاران  گذشته 
کار سه شیفته اجرا شده و فاز نخست 
بیمارستان بدون شک تا قبل از عید 
نوروز یا روز 22 بهمن امسال افتتاح 

خواهد شد.
کار  باقی  رئیسی،  الله  آیت  گفته  به 
 400 بیمارستان  دیگر  فازهای  و 
تختخوابی هم در سال آتی به نتیجه 
خواهد رسید، این مرکز درمانی فقط 
برای اسلامشهر نیست و مردم منطقه 

می توانند از آن بهره مند شود.
گفت:  هم  را  این  جمهور  رئیس 
به  ورود  ابتدای  در  که  دومی  طرح 
بود،  مترو  کردیم  بازدید  شهرستان 
این حق مردم اسلامشهر است، چون 
به  و کارگرانی که می خواهند  مردم 
و  رفت  باید  برگردند،  و  بروند  تهران 
پروژه  این  با  شود،  تسهیل  آمدشان 
امکان خوبی برای سهولت در رفت و 

آمد است.
او ادامه داد: در همین جلسه شورای 
اداری قرار شد به زودی مشکل اجرای 
مترو اسلامشهر رفع شود و ما شاهد 
آن باشیم تا کار مترو با سرعت پیش 

برود.
مسئله  شد:  یادآور  رئیسی  الله  آیت 

اشتغال  ایجاد  و  بوده  بیکاری  سوم 
امروز یکی از ضرورت های شهرستان 
اسلامشهر است که پیگیر راه اندازی 
مرکز  که  آپرین هستیم  بندر خشک 
ایجاد اشتغال می  برای  بسیار مهمی 

تواند باشد.
رئیس جمهور خاطرنشان کرد: زمانی 
که برای بهره برداری از بندر خشک 
به  امروز  از  ایم حداکثر  کرده  تعیین 
اشتغال  زمینه  تا  است  ماه   2 مدت 

حداقل پنج هزار نفر فراهم شود.
برای  اسلامشهر  های  قنات  احیای 

آبیاری فضای سبز شهری
این  از  پس  ماه   2 دقیقا  بهمن  سوم 
سفر پرثمر و پر برکت، علیرضا فخاری 
مصوبات  پیگیر  برای  تهران  استاندار 
سفر رئیس جمهور به اسلامشهر رفت.

شریفیان  مهدی  همراهی  با  فخاری 
مجلس  در  اسلامشهر  مردم  نماینده 
شورای اسلامی و البته حسین حبیبی 
بازدیدهایی  شهرستان،  این  فرماندار 
شهرداری  مختلف  های  طرح  از 
اسلامشهر از جمله کمربندی شمالی 
با  و  داشتند  اسلامشهر  مترو  و  شهر 
شهردار  حمیدی  محسن  توضیحات 
و  ها  طرح  پیشرفت  روند  شهر،  این 
مشکلات و موانع پیش رو را از نزدیک 

مورد بررسی قرار دادند.
شهردار اسلامشهر خطاب به استاندار 
تهران گفت: از سنوات گذشته احیای 
کار  دستور  در  اسلامشهر  قنات 
شهرداری قرار گرفته و از آب آن در 
استفاده  شهری  سبز  فضای  آبیاری 
آب  کمبود  به  توجه  با  شود؛  می 
شرب و کاهش بارندگی در سال های 
با برنامه ها و تدابیر شهرداری  اخیر، 
آبیاری  برای  شرب  آب  از  اسلامشهر 
فضای سبز شهری، بوستان ها و معابر 
استفاده نشده و تنها آب خام مصرف 

می شود.
به مسائل  اشاره  با  ادامه  در  حمیدی 

سرانه  و  شهرسازی  و  راه  حوزه 
سالهای  در  تاکیدکرد:  شهری  های 
شهرداری  بین  تفاهم نامه ای  گذشته 
در  شهرسازی  و  راه  و  اسلامشهر 
مسکن مهر ضیاءآباد دیده شده و 33 
و  سبز  فضای  میدان،  کاربری  قطعه 
موارد پیرامونی سرانه های شهرداری 
متاسفانه  که  شده  گرفته  نظر  در 
اما  نشده،  شهرداری  تحویل  تاکنون 
ابتدای  از همان  شهرداری اسلامشهر 
این  اهالی  به  شهروندان  سکونت 

شهرک خدمات ارائه می دهد.
ضیاءآباد  مهر  مسکن  در  گفت:  او 
تمام  ارائه  سبز،  فضای  عرصه  در 
های  آنتن  نصب  و  مرتبط  خدمات 
و  بوده  روبرو  مشکل  با  و...  مخابراتی 
شهرسازی  و  راه  توسط  آن  انجام  از 
ممانعت به عمل می آید که می طلبد 
و  رفاه  تامین  برای  استانی  مسئولین 
آسایش شهروندان این منطقه تدابیر 

و تمهیدات لازم را بیندیشند.
از جذب 244 میلیارد تومان اعتبارات 

تا مدیریت حوزه آب
حضور  با  همچنین  تهران  استاندار 
شهرستان  اداری  شورای  جلسه  در 
و مشکلات  مسائل  بررسی  که جهت 
برگزار  فرمانداری  در  اسلامشهر  شهر 
سفر  مصوبات  بررسی  ضمن  شد، 
شهرستان  به  جمهوری  رییس  اخیر 
شهری  مشکلات  برخی  اسلامشهر، 
همچون پل صالحیه، توافق شهرداری 
کمربندی  خصوص  در  آهن  راه  با 
بررسی  و  بحث  مورد  را  شمالی شهر 
قرار داد و به منظور رفع این معضلات 
و تخصیص بودجه در خصوص موارد 

مطروحه قول مساعدت داده شد.
جذب  از  جلسه  این  در  همچنین  او 
سفر  اعتبارات  تومان  میلیارد   244
رئیس جمهور به شهرستان اسلامشهر 

در استان تهران خبر داد.
این  از  هدف  فخاری،  گفته  به 

اخیر  سفر  مصوبات  پیگیری  سفر 
رئیس جمهور به شهرستان اسلامشهر 
موضوعاتی  مختلف  ابعاد  از  که  بوده 
آب،  منابع  مترو،  ارتباطات،  همچون 
و مواردی  نهضت ملی و مسکن مهر 
آپرین  خشک  بندر  بارانداز  همچون 
بررسی و امکان سنجی صورت گرفت.

و  یکهزار  کرد:  تاکید  تهران  استاندار 
قالب  در  اعتبار  تومان  میلیارد   600
شهرستان  به  جمهوری  ریاست  سفر 
حدود  تاکنون  که  یافت  تخصیص 
و  شده  جذب  تومان  میلیارد   244
پیگیری می کنیم تا باقی اعتبارات نیز 

به موقع محقق شود.
آخرین وضعیت کیان تایر

آب  حوزه  در  گفت:  هم  را  این  وی 
بلندمدت  ریزی  برنامه  نیازمند 
بازچرخانی  زمینه  این  در  هستیم، 
ساماندهی  و  پساب  از  استفاده  آب، 
های  حوزه  در  آب  مصرف  ممیزی  و 
آشامیدنی، صنعت و غیر مورد بررسی 

قرار گرفت.
زمین  فرونشست  مورد  در  فخاری 
خاطرنشان کرد: اگر در مدیریت منابع 
فرونشست  شاهد  نکنیم،  دقت  آب 
نیازمند کنترل  اینرو  از  بود،  خواهیم 
مصرف  برای  صحیح  برنامه ریزی  و 
صحیح  نظارت  اگر  که  چرا  هستیم، 
برداشت  میزان  نگیرد طبیعتاً  صورت 
به  منجر  زیرسطحی  آب های  از 

فرونشست خواهد شد.
به  کمک  مورد  در  تهران  استاندار 
از  اسلامشهر  ورشکسته  صنایع 
سفر  در  افزود:  تایر  کیان  جمله 
مورد  این موضوع  رئیس جمهور  اخیر 
با  داریم  سعی  و  گرفته  قرار  بررسی 
رفع  به  کار  محیط  شرایط  حفظ 
آنها در حوزه هایی همچون  مشکلات 

بیمه کمک کنیم.
جمعیت  نفر  هزار   600 با  اسلامشهر 

در جنوب غرب تهران قرار دارد.

گزارشپیگیری مصوبات سفر رئیس جمهور به اسلامشهر تا تحقق کامل

شهردار گلستان شهرستان بهارستان:

افتتاح 1۵ پروژه با اعتبار 21۷میلیارد ریال 
در ایام دهه مبارک فجر

شهردار گلستان گفت: در دهه مبارک فجر و بهار پیروزی انقلاب اسلامی 1۵ 
پروژه عمرانی با اعتبار بالغ بر 217 میلیارد ریال توسط مسئولان افتتاح می شود.

سید محمد میرزمانی عصر روز شنبه در حاشیه بازدید از پروژه های عمرانی به 
همراه اصحاب رسانه گفت: اتمام طرح های نیمه تمام بزرگ و اجرای طرح های 
کوچک مقیاس مورد تاکید شهرداری و شورای اسلامی شهر گلستان است که 
در همین راستا 1۵ طرح شاخص و شهری در دهه فجر امسال با اعتباری بالغ 
بر 217 میلیارد تومان افتتاح و13 پروژه دیگر در سال 1402 به بهره برداری 

خواهد رسید.
وی با تاکید بر این که تکمیل طرح های نیمه تمام بیشتر اهمیت دارد، از تمام 
مدیران خواست تا تمام تلاش خود را با هم افزایی و نظارت مستمر در این زمینه 

به کار  گیرند.
ورزشی  پروژه  احداث  جمله،  از  شاخص  های  پروژه   داشت:  اظهار  میرزمانی 
سالن چندمنظوره پارک مادر، احداث فاز دوم پروژه بوستان در حاشیه رودخانه 
شادچای، پروژه امنیتی و تصویری، پروژه انتقال آبهای سطحی در محله حسن 
آباد، امامزاده قاسم)ع( و خیابان هشترودی، احداث 4 زمین چمن مصنوعی، 
احداث معاینه فنی خودرو، احداث 13 هزار متر مربع از فاز جدید کنار گذر 
شمالی و احداث معبر جدید در بازار سنگ بهارستان در دهه مبارک فجر سال 

جاری مورد افتتاح قرار خواهد گرفت.
شهردار گلستان اجرا و اتمام طرح  های عمرانی و نیمه کاره را از اولویت های این 
شهرداری دانست و گفت : علاوه بر سرعت بخشیدن در اجرای آن ها، شاخصه های 
کیفی نیز مدنظر قرار می گیرد . میرزمانی ادامه داد ، توجه به فرهنگ و ورزش 
اولویت شهرداری گلستان است ودراین حوزه عمرانی ساخت بوستان ترافیک 
،زمین چمن مصنوعی ، پردیس سینمایی وچند مجموعه فرهنگی در ایام بهمن 

در اختیار شهروندان قرار می گیرد.
شهردار گلستان یادآور شد: چندین طرح دیگر عمرانی و رفاهی این شهرداری 
که می توان به 3۵ هزار متر مربع سنگ فرش، 20 هزار متر طول جدول گذاری، 
130 هزار متر مربع آسفالت مکانیزه و اجرای 4۵ هزار متر مربع بهسازی و لکه 

گیری گسترده معابر شهر گلستان اشاره نمود.
وی با بیان اینکه توجه به بافت فرسوده و حاشیه نشینی در رودخانه شادچای 
در اولویت شهرداری است، گفت: ساخت فازهای پایانی پروژه پارک های خطی 
حاشیه رودخانه شادچای از اولویت های دیگر مدیریت شهری است که با بهره 

برداری از آنها شاهد شهری زیبا با نشاط برای شهروندان خواهیم بود.
این مسئول در ادامه خاطر نشان کرد: شهرداری و شورای اسلامی شهر گلستان 
در 14 ماه خدمتی جهادی با مضامین منویات مقام معظم رهبری مبنی بر ایجاد 
امید در مردم از طریق کار و تلاش برای آنها، مورد تاکید قرار دادند و آنچه طی 

این مدت در شهر گلستان رخ داده، دقیقا در همین پیوند بوده است.
خبرنگار: ناهید کریمی 

20 هزار واحد مسکن مهر امسال به 
بهره برداری می رسد

معاون وزیر راه وشهرسازی گفت: تا پایان امسال 20 هزار واحد مسکن مهر 
به بهره برداری می رسد که شامل 10 هزار واحد در پردیس، 4 هزار واحد در 

هشتگرد و 6 هزار واحد در پرند خواهد بود.
به گزارش اتفاق روز، علیرضا جعفری در تشریح این خبر اظهار داشت: موضوع 
مسکن مهر را با توجه و تاکید رئیس جمهور  که امسال  بازدیدی از پروژه ها 
داشتند به سرعت و با جدیت پیگیری خواهیم کرد و بخش عمده ای از واحدهای 
باقی مانده مسکن مهر را امسال تعیین و تکلیف می کنیم.به گفته مدیر عامل 
به  مهر  مسکن  پروژه های  فیزیکی  پیشرفت  جدید،  شهرهای  عمران  شرکت 
پیشرفت 70 درصدی  رسیده و به زودی بخش عمده ای از این واحدها در 

اختیار متقاضیان قرار می گیرد.
وی گفت: تا پایان امسال 20 هزار واحد مسکن مهر به بهره برداری می رسد که 
شامل 10 هزار واحد در پردیس، 4 هزار واحد در هشتگرد و 6 هزار واحد در 

پرند خواهد بود.

رونمایی از دستاوردهای شهرداری رباط 
کریم در ایام الله دهه فجر / پیشرفت و رونق 

توسعه در دیار کریمان با افتتاح 4 پروژه 
شهردار رباط کریم گفت: بهره برداری از 4 
ایام الله دهه مبارک  پروژه مهم عمرانی در 
اعضای  و  شهرداری  هدیه  سالجاری  فجر 
شورای اسلامی شهر به مردم فهیم شهر رباط 

کریم می باشد
در دهه فجر امسال نیز طبق سنوات هر ساله 
ادارات بویژه شهرداری ها در راستای تشریح 
و  گذاشتند  عرصه  پابه  خود  دستاوردهای 
رونمایی  شهروندان  برای  را  خود  عملکرد 
می کنند . شهرداری رباط کریم هم امسال 
با افتتاح 4 پروژه اساسی در حالی به استقبال 
ایام الله فجر می رود که توانسته رضایت مندی شهروندان و نمایندگان مردم را 
در شورای شهر ازآن خود کند . یونس غفاری به همراه اعضای شورای شهر در 
جریان بازدید از پروژه های عمرانی گفت : بهره برداری از 4 پروژه مهم عمرانی در 
ایام الله دهه مبارک فجر سالجاری هدیه شهرداری و اعضای شورای اسلامی شهر 
به مردم فهیم شهر رباط کریم می باشد.وی افزود: بهره برداری از سوله ورزشی 
صیاد شیرازی ، رونمایی از المان میدان آزادگان ، افتتاح خیابان گلباغ و همچنین 
بهره برداری از بوستان سروستان شهداء شهرک آبشناسان از مهمترین پروژه های 

عمرانی شهرداری رباط کریم می باشد  
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از  پس  اسلامشهر  مترو  احداث  روند 
سفر رئیس جمهور به این شهرستان 
سرعت گرفت و در تازه ترین تحول، 
ریلی  نقل  و  حمل  سازمان  مدیر 
که  گوید  می  اسلامشهر  شهرداری 
حفر  دستگاه  دیگر  روز   270 تا 
نماز  میدان  به   )TBM( مترو  تونل 

می رسد.
و  اسلامشهر  متروی  زنجیره  تکمیل 
مشخصا اتصال ایستگاه میدان نماز به 
خط سه متروی تهران یعنی ایستگاه 
آزادگان در بهبود حمل و نقل مردم 
بهمن  دوم  رو  این  از  و  دارد  اهمیت 
ایستگاه مترو میدان  عملیات اجرایی 

نماز اسلامشهر آغاز شد.
 1۵.۵ طول  به  اسلامشهر  متروی 
متروی  سه  خط  امتداد  در  کیلومتر 
حال  در  یکپارچه  صورت  به  تهران 
فرماندار  گفته  به  و  است  اجرا 
این  متروی  احداث  با  اسلامشهر، 
شهر طبق برآوردی که صورت گرفته 
روزانه بیش از 110 هزار نفر از مردم 
رباط  و  بهارستان  شهرستان،  این 
خواهند  استفاده  خط  این  از  کریم 
اسلامشهر  مترو  احداث  باید  و  کرد 
استان  غرب  جنوب  متروی  طرح  را 

تهران بنامیم.
تهران  غرب  جنوب  متروی  موضوع 
آنقدر مهم است که سوم آذرماه آیت 
به  سفر  در  رئیسی  ابراهیم  دکتر  الله 
احداث  روند  از  بازدیدی  اسلامشهر 
مترو این شهر داشت؛ رئیس جمهور 
توضیحات مسئولان  با  بازدید  آن  در 
گرفت  قرار  امور  جریان  در  شهری 
این  کارگران  از  تعدادی  با  حتی  و 
به چهره  وگوی چهره  به گفت  طرح 

پرداخت.
را  لازم  دستورات  بازدید  این  در  او 
ایستگاه  این  ساخت  در  تسریع  برای 
از آن سفر، حسین  بعد  و  صادر کرد 
حبیبی فرماندار اسلامشهر به خبرنگار 
اتفاق روز گفت که از محل اعتبارات 

سفر رئیس جمهور به شهرستان های 
میلیارد   1۵0 و  یکهزار  تهران  استان 
تومان اعتبار به طرح های مهم و زیر 
یافته  اختصاص  شهرستان  ساختی 
که 200 میلیارد تومان برای تکمیل 
به  اسلامشهر  متروی  اتصال  طرح 

تهران است.
پس از این سفر، مسئولان و نماینده 
شهرستان در مجلس پیگیر مصوبات 
خبر  پیش  چندی  اینکه  تا  بودند 
رسید بخشی از اعتبارات مصوب شده 
اتصال متروی تهران به  به  مخصوص 

اسلامشهر در حال پرداخت است.
حمیدی  محسن  هم  پیش  چندی 
با اشاره به برکات  شهردار اسلامشهر 
و  شهر  این  به  جمهور  رئیس  سفر 
ابراهیم  سید  دکتر  االله  آیت  بازدید 
ایرنا  به  مترو  تکمیل  روند  از  رئیسی 
پس  تومان  میلیارد   ۵0 که  داد  خبر 
از سفر رئیس جمهور به حساب این 

شهرداری واریز شد.
پیشرفت  که  گفته  تازگی  به  وی 
درصد   70 به  اسلامشهر  حفاری 
کیلومتر  یک  ماه  چهار  هر  و  رسیده 
می  انجام  شهر  این  در  مترو  حفاری 

شود.

احداث  در  پیشرفت  دیگر  سوی  از 
ایستگاه  مشخصا  و  اسلامشهر  مترو 
میدان نماز پس از سفر رئیس جمهور 
آمار  آخرین  طبق  و  گرفته  شتاب 
از سوی مسئولان شهرداری،  اعلامی 
پیشرفت متروی به حدود 30 درصد 

رسیده است.
و  حمل  سازمان  مدیر  قاسمی  رضا 
در  اسلامشهر  شهرداری  ریلی  نقل 
حفاری  متر   10 با  گفت:  مورد  این 
روزانه اگر با همین سرعت پیش رویم 
مترو  تونل  حفاری  مکانیزه  دستگاه 
تا 270 روز دیگر به میدان نماز می 

رسد.
شورای  حمایت های  با  او،  گفته  به 
و مسئولین شهرستانی  اسلامی شهر 
تهران  غرب  جنوب  متروی  پروژه  ابر 
است که  ملی  و  فاخر  جزو طرحهای 
طبق زمانبندی تعیین شده پیش می 
رود، احداث ایستگاه مترو میدان نماز 
نیز که از یک سال گذشته آغاز شده 
در حدود 30 درصد پیشرفت فیزیکی 

داشته است.
طرح  از  استفاده  به  اشاره  با  قاسمی 
ایستگاه  احداث  در   BIM مدلسازی 
این  که  کند  می  تاکید  نماز  میدان 

در  هماهنگی  فرآیند  سازی  مدل  نوع 
به اشتراک گذاشتن اطلاعات در فضای 
هوشمند است که تحولی در نقشه های 
ساختمانی به شمار می رود و شهرداری 
اسلامشهر به عنوان یکی از هفت بهره 
برداری است که از این طرح مقرون به 

صرفه اقتصادی استفاده می کند.
ریلی  نقل  و  حمل  سازمان  مدیر 
با  دیگر  سوی  از  اسلامشهر  شهرداری 
اشاره به غرفه های فرهنگی و تجاری 
هم  را  این  مترو  ایستگاه  در  مناسب 
بر  انبوه  نقل  و  حمل  سیستم  گفت: 
مترو نقش موثری در توسعه اقتصادی 
سرمایه  های  زمینه  و  دارد  شهرها 
گذاری و اشتغال را در شهرها افزایش 
می دهد و با دسترسی آسان تر به شهر 
سرمایه گذاری  برای  بیشتری  انگیزه 

بخش خصوصی فراهم می آورد.
 1۵/۵ طول  به  اسلامشهر  مترو  طرح 
کیلومتر در امتداد خط 3 مترو تهران 
در ایستگاه آزادگان تا به اسلامشهر با 
پنج ایستگاه از دی ماه سال 97 آغاز 
شده و تاکنون بیش از پنج کیلومتر از 

تونل آن حفاری شده است.
اسلامشهر با 600 هزار نفر جمعیت در 

جنوب غرب تهران واقع شده است. 

روز شماری اسلامشهری ها برای رسیدن دستگاه حفرتونل مترو به میدان نماز
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امام جمعه شهر گلستان گفت: انقلاب اسلامی 
معنوی  حیات  اعتبار،  عظمت،  عزت،  مردم  به 
توسط  انقلاب  از  قبل  که  مردمی  بخشید؛ 
ضایع  حقوقشان  و  تحقیر  شدت  به  دشمنان 

می شد.
نورپور در خطبه های  الاسلام محمود   حجت 
افزود:  گلستان  شهر  هفته  این  جمعه  نماز 
عمر  از  سال   ۴۳ که  اسلامی  مقدس  انقلاب 
مبارک آن سپری می شود آثار و برکات بسیار 
اسلام  اسلامی،  انقلاب  دارد؛  و  داشته  زیادی 
را  تشیع  سرخ  مکتب  و  )ص(  محمدی  ناب 
برای اولین بار در جهان احیا وآن رابه جهانیان 

معرفی کرد.
وی اظهار داشت: انقلاب اسلامی مردم را از قید 
آزاد  استعمار  و  استکبار  اسارت طاغوت،  بند  و 
کرد و به مستضعفان عالم دل وجرات بخشید و 

کمر مستکبران را درهم شکست.
بازگویی  ضرورت  به  گلستان  جمعه  خطیب 
دستاوردهای انقلاب اسلامی برای نسل جوان و 
نوجوان اشاره و تاکید کرد: باید نسل نوجوان و 
جوان ندیده های قبل از انقلاب را بدانندبا توجه 
به تاکید مکرر مقام معظم رهبری و نیز از آن جا 
که دهه فجر بهار جهاد تبیین است و بهترین 
فرصت برای بیان خدمات و دستاوردهای نظام 
بزرگ انقلاب اسلامی به نسل جوان و نوجوان 

است.
بدانند کشوری  ما  باید جوانان  یادآور شد:  وی 
بیگانه  اسیر سفیر کشورهای  او  شاه  روزی  که 

می  چالش  به  را  بزرگ  های  قدرت  امروز  بود 
کشد و به برکت خون پاک شهیدان و رهبری 
و  قدرت  یک  به  ایران  اسلامی  انقلاب  امامین، 

قطب منطقه ای تبدیل شده است.
نورپور ادامه داد: باید گفته شود که امروز دنیا به 
مردم غیور ولایتمدار ما با دید عظمت، احترام و 
عزت نگاه می کند و علی رغم مشکلات سنگین 
نظام مظلوم و مقتدر  تحمیلی توسط دشمنان 
درخشیده  خوبی  به  مختلف  های  عرصه  در 
است. خطیب نماز جمعه بخش گلستان ضمن 
محکوم کردن توهین بعضی ازکشورهای غربی 
کرد:  تصریح  مجید  قرآن  قدسی  ساحت  به 
مجید  قرآن  به  اروپایی  کشور  چند  اهانت 
اهانت  این  آورد  درد  به  را  مسلمانان  همه  دل 
جنون آمیز به ساحت مقدس قرآن کریم با شعار 
و  استکبار  هدف  می دهد  نشان  بیان،  آزادی 

دشمنان اسلام و قرآن است.
وی اضافه کرد: قرآن کتابی است عزیز، مقتدر و 
کلام حق، بدانید آینده از آن قرآن و اسلام است 
آزادیخواهان  و  مسلمانان  و  اسلامی  کشورهای 
پلید  و  شیطانی  سیاست  این  با  باید  جهان 

توهین به مقدسات مقابله کنند.
امام جمعه گلستان ضمن تاکید بر سنت حسنه 
اعتکاف یادآور شد: سنت اعتکاف تمرین عملی 
در  است  فراوان  تاثیر  اجرو  ودارای  بندگی 
قرآن کریم  أعتکاف همین بس که در  اهمیت 
وعِدل  قسیم  خانه خداو  معادل طواف  اعتکاف 

رکوع و سجود شمرده شده است

امام جمعه گلستان: انقلاب اسلامی به مردم 
عزت و حیات معنوی بخشید

اهمیت  گفت:  نصیرشهر  شهردار 
جهاد تبیین به رضایتمندی مردم 
مبارک  دهه  ایام  شودو  می  ختم 
جهاد  برای  زمان  بهترین  فجر 

تبیین است
جلسه  در  شهسواری  فرشاد 
چهارمین  و  چهل  هماهنگی 
اسلامی  انقلاب  پیروزی  سالگرد 
و ایام الله دهه فجر در دفتر امام 
داشت:  اظهار  نصیرشهر  جمعه 
متنوع  های  برنامه  برگزاری 
فرهنگی ، ورزشی و اجرای جشن 
انقلاب خود جهاد تبیین محسوب 
می شود و باید به نحوه برگزاری 
ویژه  توجه  آنها  اجرای  کیفیت  و 

ای داشته باشیم.
و  عملکرد  بیان  افزود:  وی 
های  حوزه  در  ها  دستاورد 
مقدس  نظام  کارآمدی  مختلف، 

منصه  به  را  اسلامی  جمهوری 
ظهور می رساند

بازگویی  لزوم  به  شهسواری   
اسلامی  انقلاب  دستاوردهای 
و  اشاره  جوانان  و  نوجوانان  به 
و  نوجوان  نسل  باید  کرد:  تاکید 
انقلاب  از  قبل  های  ندیده  جوان 
ایام دهه مبارک فجر  را بدانند و 
بهترین فرصت برای بیان خدمات 
بزرگ  نظام  دستاوردهای  و 
جوان  نسل  برای  اسلامی  انقلاب 
برنامه  اجرای  و  است  نوجوان  و 
بسیار  کار  این  در  متنوع  های 

موثر است
شد:  یادآور  نصیرشهر  شهردار 
جامعه  مختلف  آحاد  و  مسئولان 
باید به دور از شعار، وظیفه خود 
و هوشیار  داده  نشان  در عمل  را 

عمل کنند.

ایام الله دهه فجر بهترین زمان 
برای جهاد تبیین است

خبر

 رئیس کل دادگستری استان 
تهران اعلام کرد: مقابله با تغییر 
کشاورزی  زمین های  کاربری 
غیرمجاز  وسازهای  ساخت  و 
کاری  اولویت های  از  آنها  در 

دستگاه قضایی است.
علی  روز،  اتفاق  گزارش  به    
شنبه  سه  روز  مهر،  القاصی 
معارفه  مراسم  حاشیه  در 
دادستان  و  دادگستری  رئیس 
به  بهارستان  شهرستان 
از  یکی  گفت:  خبرنگاران 

بحث  در  ما  کاری  های  اولویت 
پیگیری مقابله و اجرای صحیح 
قوانین در مجموعه دستگاه های 
اجرایی، بحث مقابله و نظارت بر 
کاربری  تغییر  و  ساز  و  ساخت 
های  زمین  در  غیرمجاز  های 
کشاورزی و تصرف و تعرضات در 
زمین های ملی و منابع طبیعی 

است.
در  مسئله  این  شد:  یادآور  وی 
ملی  اراضی  از  حفاظت  شورای 
و منابع طبیعی استان و شورای 
استان  المال  بیت  حقوق  حفظ 
تهران نیز مطرح و تصویب شده 
است و کارشناسان نیز متناسب با 
بررسی های انجام گرفته، اقدامات 
لازم را در بعد پیشگیری و مقابله 

انجام می دهند.
داشت:  اظهار  مهر  القاصی 
ساخت  جریان  از  بخشی  در 
تغییر  و  مجاز  غیر  سازهای  و 
کشاورزی  های  زمین  کاربری 

و  مهم  مسئله  طبیعی،  منابع  و 
مطرح تعیین تکلیف تعرضات و 

تصرفات گذشته است.
استان  دادگستری  کل  رئیس 
قانون  کرد:  خاطرنشان  تهران 
زمین  از  حفاظت  برای  گذار 
منابع طبیعی  و  های کشاورزی 
و  کرده  مشخص  متولیانی 
به  مسئولیت،  این  با  متناسب 
آنها اختیاراتی نیز داده است که 
مقابله  متولی  راستا،  همین  در 
های  زمین  کاربری  تغییر  با 
کشاورزی  جهاد  سازمان  زراعی 
منابع  از  صیانت  و  حفاظت  و 
سازمان  ملی  اراضی  و  طبیعی 

منابع طبیعی است.
این مسئول اضافه کرد: متناسب 
با این وظایف تعیین شده، ماده 
اراضی  کاربری  حفظ  قانون   ۱۰
را  کشاورزی  جهاد  کشاورزی، 
موظف کرده که اگر چنانچه بدون 
مجوز کمیسیون مربوطه شخصی 

اقدام به تغییر کاربری زمین های 
زراعی یا ساخت و ساز کند هم 
جلوی تغییر کاربری را بگیرد و 
هم اگر مستحدثاتی انجام گرفته 

قلع و قمع شود.
دستگاه  داد:  ادامه  مهر  القاصی 
جهاد  کنار  در  نیز  قضایی 
کشاورزی است تا نظم و امنیت 
را برقرار کنند و اجازه ندهد که 
کاربری  تغییر  ضوابط  خلاف 
انجام شود. رئیس کل دادگستری 
مورد  در  افزود:  تهران  استان 
عرصه های ملی و منابع طبیعی 
نیز سازمان منابع طبیعی وظیفه 
صورت  در  قانون  طبق  که  دارد 
حتی  تعرض  و  تصرف  مشاهده 
بدون حکم مراجع قضایی و نیاز 
به دستور قضایی به طور مستقیم 
حاضر شود و به مقابله با تخلف 
سازی  و  ساخت  اگر  و  بپردازند 

شده قلع و قمع کند.
های  سال  طی  کرد:  اضافه  وی 

و  ساز  و  ساخت  اگر  گذشته 
تصرفی بوده نیز تاکید کرده ایم 
تامین شهرستان  در شورای  که 
مدیران  تا  شود  مطرح  مسئاله 
لازم،  تدابیر  به  توجه  با  مربوطه 
برای ساماندهی آن تصمیم گیری 

کنند.
خدمات  از  مراسم  این  پایان  در 
رئیس  امامی  هاشم  اقدامات  و 
صادقی  غلامرضا  و  دادگستری 
این شهرستان  دادستان پیشین 
به  پور  علیش  رحیم  و  قدردانی 
دادگستری  جدید  رئیس  عنوان 
عنوان  به  احمدی  امیر  سید  و 
دادستان جدید دادسرای عمومی 
و انقلاب بهارستان معرفی شدند.

با جمعیت  بهارستان  شهرستان 
بیش از ۷۵۰ هزار نفر سه شهر 
نسیم شهر، گلستان و صالحیه در 
تهران یکی  استان  جنوب غربی 
از شهرهای پر تراکم با کمترین 
وسعت جغرافیایی در کشور است.

رئیس کل دادگستری استان تهران: مقابله با تغییر 
کاربری زمین های کشاورزی در اولویت است

خبر
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پناهگاه مردم برای دادخواهی است
نوشتار

گفت:  کریم  رباط  فرماندار   
قضات  برای  را   امکانات  باید 
محاکم  چون  کنیم  فراهم 
که  است  محلی  قضایی 
و  داشته  اعتماد  آن  به  مردم 
آنجا  در  ببیند  ظلمی  که  هر 

دادخواهی می کند.
امید  روز،  اتفاق  گزارش  به 
و  تودیع  درآیین  احمدی 
شهرستان  دادستان  معارفه 
داشت:  اظهار  کریم  رباط 
مردم مراجع قضایی را پناهگاه 
خود می دانند و با مراجعه به 
می  قرار  حمایت  مورد  آنجا 
متدین  مردم  امروز  گیرند، 
دنبال  ما،  انقلابی  و  متعهد  و 
عدالت هستند و این امر مهم 

با  کریم  رباط  شهرستان  در 
وجود مسئولان انقلابی محقق 
شده است و مردم بی واسطه، 
گوش  به  را  خود  صدای 

مسئولین می رسانند.
فرماندار رباط کریم ادامه داد: 
جمهوری  نظام  در  خدمت 
نمی  مرز  و  حد  اسلامی 
که  هرجا  ما  همه  و  شناسد 
خدمتگزار باشیم یک روز می 
رویم  می  روزهم  یک  و  آییم 
در  مسولیت  دوران  در  مهم 
که  ماست  بودن  مردم  کنار 
بتوانیم با خدمات ارزنده دنیا 

و آخرت خود را بیمه کنیم.
رشد  به  اشاره  با  احمدی 
رباط  شهرستان  جمعیتی 

گفت:  کریم 
رباط  شهرستان 
از  یکی  کریم 
خاص  های  شهر 
به  و  است  کشور 
و  ظرفیت  لحاظ 
موضوعات شهری 
شهرک  وجود  و 
و  صنعتی  های 
دولتی  مساکن 
رشد جمعیتی  پرند  در شهر 
آن بالاست و به گفته سازمان 
در  جمعیت  رشد   ، مدیریت 
دهم   ۲ و   ۳ از  بیش  کشور 
رباط کریم  در  و  بوده  درصد 
و شهر پرند حدود ۲۳ درصد 
می باشد که این رشد نشان 

از گسترش شهرستان است.
اظهار  کریم  رباط  فرماندار 
داشت: متاسفانه در دوره های 
گذشته با وجود رشد بیش از 
پرند  شهر  در  جمعیت  حد 
ساخته  لازم  زیرساختهای 
به  باعث  امر  این  که  نشده 
ناهنجاریهای  آمدن  وجود 
اجتماعی در منطقه می شود 
ویژه  نگاه  باید  قضائیه  قوه  و 

و  باشد  داشته  شهرستان  به 
قضایی  حوزه  در  طلب  می 
بسترهای مناسب را در ایجاد 
و  موضوعات  بیشتر  نماید، 
شهر  به  شهرستان  اتفاقات 
وجود  با  گردد  برمی  پرند 
مجموعه  ها  نارسایی  این 
شهرستان  قضایی  مدیریتی 
کارآمد  و  شایسته  مدیران  با 
اجرای  در  برنامه ریزی  با  و 
مردم،  به  خدمت  و  قانون 
عمل  کننده  امیدوار  و  خوب 

کرده است.
در پایان این آیین از خدمات 
و  قدردانی  علیشپور  رحیم 
عنوان  به  وند  یوسف  محمد 
شهرستان  جدید  دادستان 
شد.  معرفی  کریم  رباط 
رباط  جدید  دادستان 
معاونت  این  از  پیش  کریم 
پیشوا  شهرستان  دادگستری 

را برعهده داشت.
در  کریم  رباط  شهرستان 
با  تهران  استان  غربی  جنوب 
و  پرند  کریم،  رباط  شهر  سه 
نزدیک  جمعیت  با  نصیرشهر 

به ۵۵۰ هزار نفر قرار دارد.

خبر

شهردار فردوسیه : ساماندهی بافت های 
فرسوده از اولویت های شهرداری است

نوشتار

گفت:  فردوسیه  شهردار 
بافت  نوسازی  و  ساماندهی 
های  اولویت  از  فرسوده  های 
که  است  شهرداری  این  مهم 
گرفته  قرار  کار  دستور  در 

است. 

اتفاق  گزارش  به 
مهری  امید  روز، 
شهر  شهردار   ،
در  فردوسیه 
خبر  این  تشریح 
افزود:  با پیگیری 
های انجام گرفته 
درصد   ۶۰ اینکه  وجود  با  و 
املاک شهر فردوسیه بصورت 
فرسوده  بافت  و  دانه  ریز 
هستند، تصمیمات مهمی در 
بافت های  ساماندهی  زمینه 

کار  دستور  در  شهر  فرسوده 
مجموعه مدیریتی قرار گرفته 

است.
پیگیری  با  داشت:  اظهار  وی 
های بعمل آمده و با انجام فاز 
بافت  خصوص  در  مطالعاتی 
فرسوده شهر ، با تامین اعتبار 
و تصویب در شورای اسلامی 
داد  قرار  عقد  مرحله  در 
هستیم و به زودی این مهم به 
مرحله اجرایی خواهد رسید .

با  کرد:  نشان  خاطر  مهری 

انجام این مهم ، بزودی تمامی 
اطلاعات در مورد املاک شهر 
در بافت فرسوده ، تعداد معابر 
، عرض معابر ، تعداد شیرهای 
هیدرانت آتش نشانی ، شیب 
کامل  طور  به  غیره  و  مسیر 
را  جامعی  اطلاعات  دقیق  و 

جمع بندی خواهیم نمود .
شهرهای  از  یکی  فردوسیه 
شهرستان شهریار است که در 
واقع  تهران  استان  جنوبغربی 

شده است.

 رئیس کل دادگستری استان تهران گفت: فاصله 
زمانی اجرا به پرونده های قضایی امسال از ۱۲۰ 
روز قبل به یک ماه کاهش یافته است و در جلب 

رضایت مردم و بررسی تاثیر بسزایی دارد.
مهر  القاصی  علی  روز،  اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
و  دادگستری  رئیس  معارفه  و  تکریم  مراسم  در 
دادستان شهرستان بهارستان که درسالن سجادیه 
نسیم شهر برگزار شد، افزود: مردم برای دریافت 
خدمات در تمامی دستگاه های خدماتی، اجرایی 
اعتمادی  قابل  عملکرد  دارند  انتظار  قضایی،  و 

داشته باشند. دریافت کننده.
های  مسئولیت  در  ما  حضور  شد:  یادآور  وی 
مختلف، خدمت به مردم است و در همین راستا 
اعتماد مردم بسیار بالاتر است و از همین رو برای 
و  کنید  مراجعه  مردم  به  باید  عملکرد  ارزیابی 
متوجه شوید که چه اندازه نسبت به خود، خود را 
نشان می دهد. خوشبین هستند و تا چه اندازه ما 

را قبول می کنند.
القاصی مهر با بیان اینکه نظام جمهوری اسلامی 
داشت:  اظهار  است،  مردم  متن  از  برآمده  ایران 
نظامی که با هدایت و رهبری امام راحل از میان 
مردم جوشید و به دست آنان شکل گرفت و امروز 
با حضور و مشارکت همان افراد ادارات می شود. 

ویژگی های بارز نظام جمهوری اسلامی است.
اینکه  دلیل  گفت:  استان  دادگستری  کل  رئیس 
نظام مقدس جمهوری اسلامی در مقابل زوریان، 
استکبار جهانی و تمام قدرت های پوشالی بایستد 
و پله های تهران و ترقی را پشت سر بگذارد، اتکا 

به نیرو و پشتوانه مردمی است.
از  بیان کرد: قوای نظمیه و حاکمیتی مردم  وی 
دل مردم برمی آید و کسانی که در میدان جنگ 
زورگو  های  قدرت  با  رویارویی  در  و  دشمن  با 
سردار  شهید  مانند  تاریخ  نامشان  در  و  میستند 
مردم  همین  میان  از  شود  می  ماندگار  سلیمانی 

است.
ای  مجموعه  یا  نهادی  داد:  ادامه  مهر  القاصی 
توسط  اسلامی  جمهوری  پاسداران  سپاه  مانند 
مردم شکل گرفت، سازماندهی شد که به خدمت 
آسایش  و  آزادی  امنیت،  برای  و  آید  می  آنان 
امروز عمومی و حراست و صیانت از کیان جامعه 
اسلامی در دهه های گذشته چنین بود. به رشد 
ما  دشمنان  که  رسد  می  تعالی  و  می  توسعه  و 
در اتحادیه اروپا در یک اقدام سخیف و مذبوحانه 
آیند و چنین نهادی را به عنوان تروریست اعلام 

کنند.
سپاه  گفت:  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
با برچیدن و سرکوب گروه جنایتکار و تروریست 
ایجاد  جهانی  جامعه  در  را  امنیت  رئیس  داعش، 

کرد و امروز می بینیم این شیاطین 
از  گذشته  سال   ۴۰ طی  در  که 
ادامه  در  اسلامی  انقلاب  پیروزی 
صدور  به  اقدام  خود،  های  توطئه 
مانند  نهادی  علیه  ای  بیانیه  کرد. 

سپاه پاسداران می کنند.
وی اعلام کرد: در حال حاضر افتخار 
ارکان  همه  که  است  این  ما  نظام 
نظام و حاکمیت در تمام بخش های 
و  است  مردم  نهاد  از  برخواسته  آن 
که  جایی  و  حوزه  هر  در  هرکس 
خود  به  را  این  باید  دارد  مسئولیت 
یادآوری کند که در ماموریتی برای. 
فعالیت های جامعه اسلامی می کند 

و باید به درستی عمل کند.
از  یکی  کرد:  اضافه  مهر  القاصی 
مشکلاتی که امروز مردم از آن رنج 
می برند و زیاد دارد بحث اطاله حل 
ها و سیاست ها است که به روز می 
شود و مردم دچار پیچیدگی و خم 

های قضایی می شوند و در کوتاه ترین زمان به 
مطالب خود می رسند. دست یابند.

کرد:  بیان  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
در  راهبردی  و  موضوعی  موضوعات  از  یکی 
دستگاه قضاوت تسریع در دادگاه به پرونده است 
زمان  نحوه  به  رسیدگی  در  قضایی  دستگاه  و 
در  مردم  تا  شود  می  انجام  دهی  زمان  و  بندی 
کوتاه ترین زمان با رأی منصفانه انجام شوند. و با 

اخلاص به نتیجه برسند.
وی تاکید کرد: دادگستری با گوش شنوا و صبرو 
های  دغدغه  و  مردم  مشکلات  پذیرای  حوصله 
برای  تلاش  و  سعی  تمام  و  هستند  مراجعین 
تصمیم گیری درست و شایسته و شایسته موازین 

عدل و انصاف را دارند.
و  دادگستری  رئیس  کرد:  اضافه  مهر  القاصی 
ارزنده  خدمات  شهرستان  در  سابق  دادستان 
شایستگی  این  که  اند  گذاشته  یادگار  به  ای 
دیگر  حوزه  در  شود  می  باعث  ها  توانمندی  و 
شدن  نامبرده  برای  کنند  خدمت  دادگستری 
یکی  هم  جدید  دادستان  دادگستری  رئیس  و 
در  امیداوارم  و  است  انقلابی  و  کارآمد  افراد  از 

مسئولیت است. جدید هم موفق باشید.
عبدالله نوحی فرماندار شهرستان بهارستان نیز در 
این مراسم گفت: زیر ساخت های این شهرستان 
در هیچ کدام از حوزه ها از جمله بخش قضایی 
متناسب با جمعیت انبوه آن نیست که باید مورد 

توجه قرار گرفته و تقویت شود.
وی اظهارداشت: در صورتی که بتوان از فرهنگ 

عاشورایی و ایمان و اعتقاد مردم بهره گرفت و آن 
را به عمل صالح تبدیل کرد می توان بسیاری از 
را  از جمله در حوزه قضایی  مشکلات شهرستان 

مرتفع ساخت.
افزایش  رئیس سابق دادگستری بهارستان گفت: 
کادر نیروی انتظامی و افزون شدن تعداد کلانتری 
اقدامات  دیگر  از  شعب  افزایش  همچنین  و  ها 

درسطح شهرستان بوده است.
غلامرضا صادقی در این آئین اظهار داشت: آن قدر 
مشاغل و گرفتاری ها زیاد است که گاهی از غذای 
معنوی روح غافل می شویم، ما نیاز داریم در کنار 

توفیق به خلق از معنویات غفلت نورزیم.
وی خاطرنشان کرد: براساس منویات رهبری این 
تا در جریان  برای مردم گفته شود  باید  خدمات 
سطح  در  معضلاتی  و  مشکلات  باشند،  خدمات 
شهرستان وجود داشته است که با همت مسئولان 
شهرستان بسیاری از این موارد مرتفع شده است

شهرستان  دادگستری  رئیس  پور  علیش  رحیم 
اراده  کرد:  تاکید  مراسم  این  در  نیز  بهارستان 
بر  عملکردمان  و  رفتار  که  باشیم  داشته  را  این 
عملکرد  بر  ناظر  را  خداوند  و  باشد  قانون  اساس 

خود بدانیم.
وی افزود: اگر جامعه ای در چارچوب قانون حرکت 
از بیت  کند، به کسی هتک حرمت، آبرو ریزی و 
که  صورتی  در  اما  شد،  نخواهد  سودجویی  المال 
عکس این جریان برقرار باشد، کسی حق گلایه از 
برخورد و پیگرد قانونی برای مقابله با قانون شکنان 

ندارد.
مسئولیتی  قبال  در  اینکه  بر  تاکید  با  پور  علیش 

که به ما سپرده حرمت دار، آبرونگهدار و امانت دار 
باشیم، اظهارداشت: قانون برای همه است برخی از 
ما انتظار قانونمندی از دیگران داریم، چنین مساله 
ای امکان پذیر نیست، همه علاقه مند هستند که 
یک جامعه نظم اجتماعی و عمومی کامل در این 

خطه اجرا شود.
جدید  دادستان  عنوان  به  احمدی  امیر  سید 
دادسرای عمومی و انقلاب بهارستان نیز در همین 
مراسم اعلام کرد: با بر هم زنندگان نظم و امنیت 
این  در  و  کنیم  می  برخورد  قانون  چارچوب  در 
دوران سعی خواهم کرد تمامی سیاست ها و برنامه 

های ابلاغی را به نحو دقیق و کامل اجرا کنم.
پیشگیری  و  اختلاف  کرد: شورای حل  تاکید  وی 
قرار  کار  دستور  در  را  عامه  حقوق  از  حفاظت  و 

خواهیم داد.
کل  رئیس  حضور  با  مراسم  این  است  گفتنی 
نوحی  و  همراه  هیئت  و  تهران  استان  دادگستری 
الاسلام  حجت  بهارستان،  شهرستان  فرماندار 
حجت  و  شهر  نسیم  شهر  جمعه  امام  حسینی 
شهر  جمعه  امام  نورپور  المسلمین  و  الاسلام 
مدیران  و  قضائی  مسئولان  از  برخی  و  گلستان 
دستگاه های اجرایی و فرماندهان نظامی و انتظامی 

این شهرستان برگزار شد.
امامی  اقدامات هاشم  و  از خدمات  این مراسم  در 
دادستان  صادقی  غلامرضا  و  دادگستری  رئیس 
پیشین شهرستان بهارستان تقدیر و رحیم علیش 
پور به عنوان رئیس جدید دادگستری و سید امیر 
احمدی دادستان جدید دادسرای عمومی و انقلاب 

بهارستان معرفی شدند.

زمان رسیدگی به پرونده های قضایی در استان تهران به یک ماه کاهش یافت

رئیس کل دادگستری استان تهران:
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